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 با حکم مدیرعامل و رییس هیأت مدیره کانون؛ 
پروین پشت کوهی مدیرکل کانون 

هرمزگان شد

آغاز بکار 33 پایگاه سنجش نوآموزان 
در هرمزگان

لیلا بهمن زاده سومین شهید مدافع 
سلامت هرمزگان شد

روزنامه منطقه جنوب کشور

گروه خبر // فازاول پروژه شبکه آبیاری تحت فشار دشت میناب در راستای پویش ملی #جهاد 
برای-جهش تولید به دســتور رییس جمهور به صورت ویدئوکنفرانس مورد بهره برداری قرار 

گرفت.
به گزارش خبرنگار دریا ، علی باقرزاده همائی با اشــاره به افتتاح این پروژه گفت : با بهره برداری از فازاول پروژه 
شبکه آبیاری تحت فشار دشت میناب به عنوان یکی از بزرگترین طرح های کشور در راستای سیاستهای دولت تدبیر 
و امید، گام بزرگی در راستای بهره برداری بهینه از منابع آبی و توسعه کشاورزی در اراضی تیرور، چاه اسماعیل، چاه 
شیرین، زیارت مولا و گوربند برداشته شد.وی در خصوص اعتبارات این پروژه اظهار کرد: سرمایه هزینه شده برای 
تکمیل فاز اول پروژه شــبکه آبیاری تحت فشار دشت میناب بالغ بر 740 میلیارد ریال می باشد.این مسوول میزان 

اعتبار دولتی پروژه سامانه های نوین آبیاری شاخه دشت شمالی میناب را 630 میلیارد ریال و اعتبار بخش خصوصی 
110 میلیارد ریال  اعلام داشت. رییس سازمان جهادکشاورزی هرمزگان با اشاره اینکه عملیات اجرایی فاز اول پروژه 
شبکه آبیاری تحت فشــار دشت میناب از اسفندماه سال 96 آغاز شده است، ابراز داشت: مساحت پروژه 3 هزار و 
750 هکتار بوده که با اتمام این پروژه برای 750 نفر اشتغالزایی صورت گرفته است.باقرزاده در ادامه به انواع کشت 
محصول در اراضی شاخه شمالی دشت میناب اشاره داشت و افزود: محصولات سبزی، صیفی ، گندم، جو، دانه های 
روغنی و ذرت در اراضی شاخه شمالی دشت میناب کشت می شود. وی با بیان اینکه تاکنون 75 درصد اراضی این 
اســتان به سامانه های نوین آبیاری مجهز شده است، اظهار داشت: در حال حاضر 118 هزار هکتار از اراضی استان 

به سامانه های نوین آبیاری تجهیز شدند.

به دستور رئیس جمهور به صورت ویدئو کنفرانس؛

فازاول پروژه شبکه آبیاری تحت فشار 
دشت میناب بهره برداری شد  daryanews_bnd @ yahoo .com :پست الکترونیکی
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ادامه از تیتر یک 
 این مســوول در ادامه با اشاره به 
استان  آبی  اراضی  مساحت  اینکه 
156 هزار و 500 هکتار می باشــد، 
اعتبار  تخصیص  صورت  در  افزود: 
در ســال 1400 حــدود 130 هزار 
 هکتار دیگر از اراضی استان نیز به
 ســامانه های نوین آبیاری مجهز 

خواهند شد.
باقرزاده  با اشاره به اینکه تا سال 92 
در اســتان هرمزگان 74 هزار هکتار 
از اراضی به ســامانه نویــن آبیاری 
مجهز شده بودند، خاطرنشان ساخت: 

مساحت اجرا شــده و در حال اجرا 
ســامانه های نوین از سال 92 تاکنون 

44 هزار هکتار می باشد.
باقرزاده همچنیــن در ادامه تخصیص 
اعتبــارات خــاص جهت توســعه 
زیرساخت های گلخانه ای از طریق 
شیرین ســازی آب دریا در استان را 
ضروری دانســت و افــزود: با توجه 
بــه بارندگی های شــدید و وضعیت 
کوهستانی استان وایجاد سیلاب های 
مهیب ، طرح های کوچک تامین آب و 
طرح های آبخیزداری در استان توسعه 

و ردیف اعتباری لازم تقویت شود.

وی ، ردیف اعتباری مناســب برای 
اصلاح باغات پیر و فرسوده به همراه 
اصلاح شــبکه آبیاری تحت فشار در 

سطح استان را نیز مهم دانست .
این مسوول تصریح کرد: بایستی آب 
شرب و صنعت اســتان از طریق آب 
شیرین کن تامین شود و آب سطحی 
و زیرزمینــی جهت توســعه گلخانه 
استفاده شود. گفتنی است؛ در راستای 
پویش ملی #جهاد برای-جهش تولید، 
بهره برداری از 809 طرح و شــهرک 
گلخانه ای به مســاحت 473 هکتار، 
بهره بــرداری از 5 طرح زیربنایی آب 

و خاک در مساحت 73 هزار و 500 
هکتار و بهره بــرداری از 16 هزار و 
800 هکتار طرح توســعه باغات دیم 
در اراضی شیبدار در سراسر کشور با 
فرمان دکتر روحانی رئیس جمهوری 
آغاز شــد که بهره برداری از فاز اول 
پروژه شبکه آبیاری تحت فشار دشت 
میناب در استان هرمزگان نیز یکی از 

این پروژه ها بود.
 بر اساس این گزارش، این طرح ها در 
سراسر کشور با سرمایه گذاری 3400 
میلیارد تومان و اشتغال زایی 10 هزار 

و 340 نفر افتتاح شد. 

به دستور رئیس جمهور به صورت ویدئو کنفرانس؛ 

فازاول پروژه شبکه آبیاری تحت فشار دشت میناب بهره برداری شد

گــروه خبــر // اســتاندار هرمزگان 
درصــد   75 تاکنــون   : گفــت 
بــه  هرمــزگان   اســتان   اراضــی 
ســامانه های نوین آبیاری مجهز شده 

است.
بــه گزارش خبرنگار دریــا ؛ دکتر فریدون 
همتی  در آیین افتتــاح پروژه های آبیاری 
با بیــان اینکه تاکنون 75 درصد اراضی این 
استان به ســامانه های نوین آبیاری مجهز 
شده است، اظهار داشــت: در حال حاضر 

118 هزار هکتار از اراضی استان به سامانه 
های نوین آبیاری تجهیز شدند.وی در ادامه 
با اشاره به اینکه مساحت اراضی آبی استان 
156 هزار و 500 هکتار می باشــد، افزود: 
در صورت تخصیص اعتبار در سال 1400 
حدود 130 هزار هکتــار دیگر از اراضی 
استان نیز به سامانه های نوین آبیاری مجهز 

خواهند شد.
اعتبار  داشــت:  ابراز  هرمزگان  اســتاندار 
موردنیاز جهت اجرای 9 هزار هکتار سامانه 
نوین در سال جاری بالغ بر 2340 میلیارد 

ریال می باشد.
همتی مطرح کرد: با افتتاح از فازاول پروژه 
شــبکه آبیاری تحت فشار دشت میناب به 
عنوان یکی از بزرگترین طرح های کشور در 
راستای سیاستهای دولت تدبیر و امید، گام 
بزرگی در راستای بهره برداری بهینه از منابع 
آبی و توسعه کشــاورزی در اراضی تیرور، 
چاه اســماعیل، چاه شیرین، زیارت مولا و 
گوربند برداشته می شود.وی افزود: سرمایه 

هزینه شده برای تکمیل فاز اول پروژه شبکه 
آبیاری تحت فشار دشت میناب بالغ بر 740 

میلیارد رالخ می باشد.
 این مســوول میزان اعتبــار دولتی پروژه 
ســامانه های نوین آبیاری شــاخه دشت 
شمالی میناب را 630 میلیارد ریال و اعتبار 
بخش خصوصی را 110 میلیارد ریال اعلام 
داشت.اســتاندار هرمزگان با اشــاره اینکه 
عملیات اجرایی فاز اول پروژه شبکه آبیاری 
تحت فشار دشــت میناب از اسفندماه سال 
96 آغاز شــده است، ابراز داشت: مساحت 
پروژه 3 هــزار و 750 هکتــار بوده که با 
اتمام این پروژه برای 750 نفر اشــتغالزایی 
صورت گرفته است.همتی در پایان با اشاره 
به اینکه تا سال 92 در استان هرمزگان 74 
هزار هکتار از اراضی به سامانه نوین آبیاری 
مجهز شــده بودند، خاطرنشــان ساخت: 
مساحت اجرا شــده و در حال اجرا سامانه 
های نوین از ســال 92 تاکنــون 44 هزار 

هکتار می باشد.

  استاندار هرمزگان خبر داد  

تجهیز75 درصد از اراضی هرمزگان
 به سامانه های نوین آبیاری

 افتتاح 1304واحد مسکن مهر در هرمزگان

 نصب نرخنامه جدید تاکسی 
 در ایستگاه های سطح شهر 

آغاز فاز نخست طرح الکترونیکی توزیع 
LPG در کشور

ماسک 3 لایه با پارچه مخصوص ماسک محصول تولیدی پوشاک مروارید وابسته به مرکز 
نیکوکاری سیدالشهدا)ع( بندرعباس همراه با جعبه بسته بندی شده ویژه ادارات ، ارگانها و شرکتها 

 جهت سفارش محصول با شماره 09178597141 تماس بگیرید .

فروش ماسک 

گروه خبر // آب شرب شهروندان بندرخمیر  روابط عمومی مرکز نیکوکاری سیدالشهدا)ع( بندرعباس
 و مناطق غــرب بندرعبــاس امروز قطع

 می شود.

به گزارش خبرنگار دریا ؛ بر اساس این اطلاعیه 
آب شهر بندرخمیر و روستاهای تابعه وهمچنین 
آب مناطق غرب بندرعباس شــامل شــهرک 

صنعتی خلیج فارس، شــهرک صنعتی دریایی، 
کشتی سازی، بوســتانو، گچین بالا و پایین، مغ 
احمد، دمیلو و کل متلی، بندر خمیر و روستاهای 

اطراف از ســاعت 7 صبح  امروزمورخ 4 مرداد 
ماه به مدت 24 ساعت، به علت تعمیرات و رفع 
حادثه روی خط انتقــال آب 900 م.م، قطع و 
یا با افت فشــار مواجه خواهد شــد.لذا ضمن 
عذرخواهی از مشترکان محترم، تقاضا مي شود 
با رعایت اصل صرفه جویي نســبت به ذخیره 

سازي به موقع آب مورد نیازخود اقدام نمایند.

اطلاعیه آبفا هرمزگان در خصوص  قطعی 24 ساعته آب

گروه خبر // در راستای پویش ملی -جهاد برای 
جهش تولید، بهره برداری از ۸0۹ طرح و شهرک 
گلخانه ای به مساحت 473 هکتار، بهره برداری 
از 5 طرح زیربنایی آب و خاک در مســاحت 73 
هزار و 500 هکتار و بهره برداری از 16 هزار و ۸00 
هکتار طرح توسعه باغات دیم در اراضی شیبدار 
در سراسر کشور با سرمایه گذاری 3400 میلیارد 
تومان و اشتغال زایی 10 هزار و 340 نفر با دستور 

دکتر حسن روحانی رئیس جمهوری آغاز شد.
بــه گزارش خبرنگار دریا ، کاظم خاوازی وزیر جهاد 
کشاورزی در آیین بهره برداری طرح های ملی وزارت 
جهاد کشــاورزی، اظهار کرد: طرح هــا و پروژه های 
وزارت جهاد کشاورزی که فصل مشترک آنها آب است 
در سه زیربخش توسعه گلخانه ها، طرح های زیربنایی 
آب و خاک و توســعه باغات دیم در اراضی شیبدار 

افتتاح شد.
وی با بیان این که توسعه گلخانه ها در کشورهایی که 
مانند کشور ایران دارای اقلیمی خشک و نیمه خشک 
هستند، از برنامه های اصلی آنهاست، گفت:  در 7 سال 
گذشته توسعه گلخانه ها در کشور با جدیت پیگیری 
شده و وسعت گلخانه ها از 8 هزار هکتار به 18 هزار 

و 500 هکتار افزایش یافته است.
خاوازی یادآور شد: مصرف آب در گلخانه ها یک دهم 
فضای باز بوده و تولید محصولات کشاورزی 10 برابر 
فضای باز است ضمن آن که کلیه زنجیره های تولیدات 
کشاورزی در گلخانه ها قابل کنترل است و به توسعه 

صادرات بخش کشاورزی کمک می کند.
وزیر جهاد کشاورزی گفت: برنامه توسعه گلخانه های 
کشور امسال در سطح 4600 هکتار ابلاغ شده که پیش 
بینی می شــود 2500 هکتار تا پایان سال جاری به 
بهره برداری رسیده و بر اساس برنامه ریزی انجام شده 
انشالله تا پایان دولت تدبیر و امید این سطح به 23 هزار 

هکتار برسد.
خاوازی با اشاره به توسعه باغات دیم با گونه های مثمر 
در اراضی شیبدار کشور، اظهار کرد: بر اساس مطالعات 
انجام شده، 860 هزار هکتار پتانسیل توسعه باغات در 
اراضی شیبدار کشور وجود دارد و امکان توسعه کشت 
گونه های مثمر گیاهی شامل انگور، بادام، انجیر،  گردو، 
فندق، انار، توت، گیاهان دارویی و ســایر گونه های 
سازگار در این اراضی فراهم است.وی با اشاره به این 
که اجرای طرح توسعه باغات دیم در اراضی شیبدار از 
ســال 1396 آغاز شده است، یادآور شد: تاکنون این 

طرح در ســطح 31 هزار هکتار از اراضی اجرا شده و 
امروز 16 هزار و 800 هکتار دیگر از این طرح به بهره 
برداری می رسد و تا پایان دولت تدبیر و امید اجرای 
توسعه باغات دیم در اراضی شیبدار در سطح 60 هزار 

هکتار از اراضی هدفگذاری شده است.
خاوازی، گفت: اجرای طرح توســعه باغات دیم در 
اراضی شیبدار در جلوگیری از فرسایش خاک و سیل 
و همچنین تثبیت روستائیان در منطقه و کمک به حفظ 

مراتع و جنگل ها موثر است.
وی افزود: این طرح، درآمد بســیار خوب با سرمایه 
 گــذاری پاییــن و  اشــتغالزایی مناســبی دارد و از

 برنامه های اساسی وزارت جهاد کشاورزی است.
وزیــر جهاد کشــاورزی درباره اجــرای طرح های 
زیربنایی آب و خاک در کشور، تصریح کرد: در دولت 
تدبیر و امید توجه ویژه ای به طرح های زیربنایی آب 
و خاک شده و در نتیجه آنها، امروز شاخص بهره وری 
آب در بخش کشاورزی از 920 گرم ماده خشک در 
پایان سال 1391 به بیش از 1450 گرم در حال حاضر 

)به ازای هر مترمکعب آب( ارتقاء یافته است.
وزیر جهاد کشــاورزی با اشــاره به این که دو پروژه 
بهسازی و نوسازی آب بندها و  بازسازی و نوسازی 

قنوات در دولت تدبیر و امید با جدیت پیگیری شــده 
اســت، خاطرنشــان کرد: 24 هزار هکتار آب بند در 
سه استان گلســتان، مازندران و گیلان وجود دارد که 
عملیات بهسازی و نوســازی آن در سطح 8 هزار و 
500 هکتار سال گذشته انجام شده و امسال نیز اجرای 
این عملیات در ســطح 7 هزار و 500 در دستور کار 

قرار دارد.
وی، ظرفیت کنونی این آب بندان ها را 600 میلیون متر 
مکعب اعلام کرد و افزود: با اجرای بهسازی و نوسازی، 
ظرفیت آب بندان ها به 1.1 میلیون متر مکعب افزایش 
می یابد. خاوازی یادآوری کرد: سالانه 11 میلیارد متر 
مکعــب آب به دریای خزر می ریزد و با این اقدام می 
توانیم به اکو سیستم بخش کشاورزی در اطراف دریای 
خزر کمک کنیم و علاوه بر توسعه کشاورزی و اشتغال، 
خاک هایی که دچار ماندگاری آب می شــوند را می 
توانیم برای نسل های آینده حفظ خواهد شد.وی درباره 
قنــوات گفت: در این دولت توجه ویژه ای به وضعیت 
قنوات شــده و تاکنون 3 هزار و 850 کیلومتر قنوات 
بازسازی و نوسازی شده است و در برنامه امسال هم 
نوسازی قنوات در سطح 3 هزار کیلومتر هدفگذاری 

شده است

وزیر جهادکشاورزی در آیین بهره برداری از طرح های ملی وزارت جهاد کشاورزی مطرح کرد؛

توجه ویژه دولت به طرح های زیربنایی آب و خاک

گروه خبر // حجت اله مهدیان، مدیرعامل بانک توسعه تعاون در 
جلسه بررسی عملکرد استان ها در طرح اشتغال پایدار روستایی و 
عشــایری، رعایت کمیت و کیفیت در پرداخت تسهیلات اشتغال 

روستایی و عشایری از اصول اساسی بانک توسعه تعاون دانست.
به گزارش خبرنگار دریا ؛ مدیرعامل بانک توســعه تعاون در این جلسه 
ضمن اشــاره به ویژگی های ممتاز و منحصربه فرد این طرح در نظام بانکی 
از عملکرد بانک توســعه تعاون در این زمینه ابراز رضایت نمود و گفت: 
آمارها و بررســی عملکرد واحدهای مختلف صف و ستاد بانک، به خوبی 
بیانگر عملکرد قابل دفاع و قابل قبول بانک توسعه تعاون در این بخش است.

در ادامه این جلسه که به صورت ویدئو کنفرانس و با حضور تمامی مدیران 
شعب استانی در محل ســاختمان مرکزی بانک توسعه تعاون برگزار شد، 
مهدیان با تأکید بر این نکته که بانک توسعه تعاون تنها بانک عامل در طرح 
اشتغال پایدار روســتایی و عشایری بوده که موفق به اخذ مرحله پنجم از 
بودجه تخصیصی از سوی صندوق توسعه ملی شده است، گفت: با احتساب 
1500 میلیارد تومان بودجه تکلیفی در مرحله پنجم، جمع پرداختی از سوی 
بانک توسعه تعاون تا پایان سال جاری در این طرح به مبلغ 4 هزار میلیارد 
تومان خواهد رســید. مدیرعامل بانک توسعه تعاون با اشاره به وظایف و 
اهــداف این بانک در خصوص اعطای تســهیلات به بخش های مختلف، 
تصریح کرد: در خصوص اعطای تسهیلات عمومی در بانک توسعه تعاون 
کارگروهی موظف شده تا ســازوکار ویژه ای برای بهبود و تسهیل شرایط 

دریافت این تسهیلات در نظر گرفته شود تا عموم مردم با سهولت بیشتر و با 
حذف بروکراسی زائد اداری بتوانند از این امکان بهره مند گردند.

عملکرد بانک توسعه تعاون در طرح اشتغال پایدار روستایی، ممتاز و قابل 
دفاع است

در ادامه این جلســه، فتاحی عضو هیات مدیره بانک توسعه تعاون، ضمن 
تشکر از زحمات بخش های مختلف این بانک در اجرای طرح اشتغال پایدار 
روستایی و عشــایری، گفت: این طرح از افتخارات نظام بانکی از ابتدای 
پیروزی انقلاب اسلامی تا به امروز بوده و اختصاص چنین بودجه ای بالغ بر 
20 هــزار میلیارد تومان با نرخ های 4 و 6 درصد و حتی در برخی مناطق 
ســیل زده با نرخ صفر درصد، در نظام بانکی بی سابقه و فرصتی بدیع برای 
ایجاد پایداری مشاغل در شرایط بی ثباتی اشتغال در کشور است و حضور 
بانک توســعه تعاون به عنوان یکی از 4 بانک عامل در این طرح که تاکنون 
عملکرد قابل دفاعی نیز در اجرای آن داشــته است مزید افتخار برای این 

بانک جوان توسعه ای است.
شفاف سازی اطلاعات، صحت عملکرد بانک توســعه تعاون را در طرح 
اشتغال روستایی تبیین می کنددر ادامه این جلسه، سعید معادی، معاون شعب 
و بازاریابی بانک توسعه تعاون ضمن اشــاره به ضرورت توجه به اهمیت 
انعکاس درست و به موقع فعالیت ها در جریان طرح اشتغال روستایی برای 
افکار عمومی، بر لزوم شناسایی طرح های دارای ویژگی های خاص با تأثیر 
مؤثر بر اقلیم و اشــتغال تأکید کرد و گفت: ظرفیت های ایجادشده از طریق 

تسهیلات این طرح باید به درستی و روشنی در هر منطقه تبیین و بازتاب یابد 
و از طریق برقراری ارتباط مؤثر با رســانه ها زمینه آشنایی با فرصت های 
ایجادشده و نیز اقدامات بانک توســعه تعاون در اختیار عموم قرار گیرد. 
معادی بر اهمیت شفاف سازی اطلاعات و اقدامات انجام شده از سوی بانک 
توسعه تعاون در راستای این طرح تأکید کرد و خواستار تحرک بیشتر مدیران 
استانی در جهت معرفی دستاوردهای این طرح برای هر منطقه شد.گفتنی 
است بر اساس آمار، درمجموع تا پایان تیرماه بر اساس سهمیه ابلاغی در 4 
مرحله پیشین طرح توسعه اشتغال پایدار روستایی و عشایری، 29696 هزار 
طرح به بانک توسعه تعاون معرفی شده است که از این تعداد 24.580 طرح 
مجموعاً به مبلغ 22/552 میلیارد ریال از بانک تسهیلات دریافت نموده اند 
که این تسهیلات، تاکنون منجر به ایجاد بیش از 47700 شغل جدید گردیده 
است. در این میان بیشترین سهم از طرح های پرداختی با سهم حدودی 45 
درصد تحقق در طرح، به بخش کشاورزی و منابع طبیعی اختصاص یافته و 
پس ازآن طرح های رسته صنایع و معادن کوچک با 24 درصد، بیشترین سهم 
از تسهیلات دریافتی را به خود اختصاص داده اند.آمار تسهیلات پرداختی در 
طرح توسعه اشتغال روستایی تائید می کند که بانک توسعه تعاون تاکنون 99 
درصد از اعتبار دستگاه های اجرایی خود را پرداخت نموده است که بر این 
اســاس درمجموع 89 درصد از کل اعتبار ابلاغ شده بانک توسعه تعاون به 
مبلغ 24.760 میلیارد ریال جذب شده و از این میزان، مبلغ 22.057 میلیارد 

ریال تا پایان تیرماه به طرح های مصوب پرداخت شده است.

مدیرعامل بانک توسعه تعاون:

پرداخت تسهیلات اشتغال روستایی از اصول بانک توسعه تعاون است
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پشت پرده سیاست 

اولین گزارش از بررسی جسد قاضی منصوری در تهران
جسد قاضی منصوری، متهم رشــوه 500 هزار یورویی پرونده اکبرطبری به کشور 
آمد و پزشــکی قانونی اولین نتایج شناسایی خود را اعلام کرد. در اولین جلسه از 
دادگاه طبری اســمی از قاضی فراری آورده شد که متهم نهم این پرونده بود و گفته 
شد پس از دســتگیری طبری از کشور گریخته است. این متهم پس از انتشار خبر 
فرارش در رســانه ها، در ویدئویی اعلام کرد که برای درمان از کشور خارج شده 
و در اولین فرصت ممکن به کشــور بازخواهد گشت اما اندکی نگذشت که  اعلام 
شــد غلامرضا منصوری به صورت مشکوکی جان باخته است. او که قرار بود زنده 
به ایران بیاید حالا جنازه اش به کشــور وارد شده و برای شناسایی و بررسی های 
تخصصی به پزشکی قانونی تحویل داده شده است. در همین راستا به گزارش میزان 
دادسرای تهران در این باره اطلاعیه ای صادر کرد که در بخشی از آن درباره اقدامات 
اولیه پزشــکی قانونی در زمینه شناسایی جسدآمده است:» با معاینه دقیق جسد و 
تصویربرداری و اقدامات پزشکی و تشخیصی صورت پذیرفته مشخص شد اولًا بر 
اساس ظواهر، جسد متعلق به غلامرضا منصوری است و ثانیاً بررسی ها حاکی است 
که از مکان بلندی سقوط کرده است چرا که شکستگی در سر و صورت و تنه )کتف 
راست و چپ و استخوان های صورت( با تصویر برداری رویت شد.« اما درباره این 
که نتایج اقدامات آزمایشــگاهی، سم شناسی و دی ان ای چه موقع مشخص و اعلام 
می شود؟ عباس  مسجدی آرانی رئیس پزشکی قانونی به شبکه خبر اعلام کرد  که 
این موارد فرایند زمانبری دارد که به احتمال زیاد تا یک ماه آینده اعلام خواهد شد. 

معاهده میان ایران و روسیه چیست؟
 معاهده اســاس روابــط متقابل و اصول همکاری بین جمهوری اســلامی ایران و 
فدراســیون روسیه در مسکو ،22اسفند سال 79 در دوره دولت اصلاحات، در سفر 
سید محمد خاتمی به روسیه توسط  او و پوتین امضا شد. این معاهده مشتمل بر یک 
مقدمه و 21  ماده اســت که در 16 دی ماه 80 در مجلس شورای اسلامی تصویب 
شد. در بخشی از این معاهده آمده است: چنان چه یکی از طرفین مورد تجاوز کشور 
دیگری قرار بگیرد، طرف دیگر ملزم است از هرگونه مساعدت نظامی  یا کمک های 
دیگر به متجاوز که موجبات ادامه تجاوز را فراهم می آورد، خودداری کند.همچنین 
اجازه ندهند از ســرزمین شان برای تجاوز و عملیات خرابکاری علیه طرف مقابل 
استفاده شود. به جز همکاری در حوزه های مختلف، از نکات مهم دیگر این معاهده 
تاکید دو کشــور بر مبنا قرار دادن معاهــده 1921 و قرارداد بازرگانی 1940 برای 
استفاده از دریای خزر و تاکید بر تهیه رژیم حقوقی دریای خزر با موافقت هر پنج 
کشــور ساحلی است. ایران و روسیه در حالی برای امضای قرارداد همکاری جدید 
توافق کرده اند که موضوع قرارداد 25 ساله ایران و چین نیز به تازگی مطرح شده و 
به نظر می رسد، امسال شاهد دو توافق مهم و راهبردی با روسیه و چین خواهیم بود 
. این اتفاق در کنار امضای قریب الوقوع سند همکاری های جامع ایران و افغانستان 
و تحولات مهم در روابط میان ایران و ترکیه و ایران و عراق نشــان می دهد تهران 
برای خروج از بن بست ترسیم شــده غربی ها برگ های برنده متنوعی دارد. باید 
منتظر بود و دید اروپایی ها ، کره ای ها و حتی هندی ها که با یک تشر آمریکا به 
راحتی از منافع اقتصادی و امنیتی نزدیکی با ایران گذشتند، در برابر این راهبرد مهم 

ایران چه واکنشی خواهند داشت.

انعکاس
انصاف نیوز نوشــت : علی  مجتهدزاده، وکیل محســن حجاریان فرزند 
ســعید حجاریان در خصوص شــکایت موکل خود از علی خضریان 
نماینده تهران اظهار کرد: به همراه موکلم از خضریان به دلیل انتشــار 
مطالب خلاف واقعیت درباره ســعید و محســن حجاریان در توئیتر 
شــکایت کردیم. وی افزود: شــرکتی که خضریان در توئیتر از آن یاد 
کرده، شــرکتی کوچک با معدل حساب 90  میلیون تومان است که این 

شرکت یک  حساب واقعی و قانونی دارد.
خبرآنلاین نوشت: رســول منتجب نیا دبیرکل حزب جمهوریت گفت: 
معتقدم که ما اصــلاح طلبان در درون نظام باید با بیت رهبری ارتباط 
داشته باشیم و حتی باید با گروه های مختلف سیاسی مثل اصولگرایان 
و... ارتباط داشــته باشــیم. لازمه تفاوت ســلیقه سیاسی، دشمنی و 
مشاجره و جدایی نیست و دو مجموعه می توانند با هم رفیق باشند...

نباید اصلاح طلبان را منزوی و خارج از نظام و به عنوان اپوزیســیون 
فرض کنند و بگویند که این ها اصلا در نظام جایگاهی ندارند.

پرونده ترور سردار سلیمانی باید با قدرت پیگیری شود 
مصطفی الکاظمی نخســت وزیر عراق در روز دوم سفر خود به ایران 
با محمد باقر قالیباف رئیس مجلس شــورای اسلامی و علی شمخانی 
دبیر شــورای عالی امنیت ملی کشــورمان نیز دیدار و گفت وگو کرد. 
به گزارش خانه ملت، رئیس مجلس شــورای اســلامی در این دیدار 
گفت: روابط سیاسی، اقتصادی و فرهنگی دو کشور در بالاترین سطح 
در حــال تعمیق و عزم تهران و بغداد بــر افزایش حداکثری  روابط و 
مناســبات در حوزه های مختلف اســت.وی تصریح کرد: مسیر توسعه 
روابط و تبادلات تجاری و اقتصادی با عراق به عنوان شریک راهبردی 
و همچنین با ســایر همسایگان در اولویت اول مجلس است.قالیباف با 
اشــاره به ترور جنایتکارانه سردار شهید قاسم سلیمانی افزود: آمریکا 
حریم عراق را نقض و با گســتاخی اقدام به ترور کسانی کرده که برای 
خرد کردن اســتخوان های تروریسم جان خود را به خطر انداخته اند و 
این موضوع ساده ای نیســت بنابراین پرونده بزرگ ترور آمریکایی با 

قدرت باید پیگیری شود. 
مصطفی الکاظمی نخست وزیر عراق نیز در این دیدار گفت: ما فراموش 
نمی کنیم که ایران همســایه مهمی برای عراق اســت و روابط بین دو 
کشــور به خوبی  ادامه پیدا کرده بنابراین مجدانه به ســمت توسعه در 
همه زمینه های اقتصــادی، فرهنگی و امنیتی حرکت می کنیم. همچنین 
علی شــمخانی دبیر شــورای عالی امنیت ملی کشورمان با حضور در 
محل اقامت نخســت وزیر عراق با وی دیدار کرد.  شبکه خبری عرب 
زبان المیادین  نیز در گزارشــی تاکید کرد، نقشــه سیاسی و اقتصادی 
جدیدی در ســطح جهانی برای مقابله با یــک جانبه گرایی آمریکا در 

حال شکل گیری و تثبیت است.

تازه های مطبوعات
 بیشــتر روزنامه تیتر و عکس خود را به سفر نخست وزیر عراق و   دیدار 
الکاظمی بــا رهبر انقلاب اختصاص دادند. دو جمله رهبرانقلاب تقریبا بین 
همه تیتر ها مشترک بود : 1. ایران خواهان عراق عزتمند و مستقل است. 2. 

ایران قطعا ضربه متقابل را به آمریکا خواهد زد.
ابتکار- لغو سفر کاظمی به عربستان به دلیل بیماری »ملک سلمان« و تاکید 
او بر دیدار با بالاترین مقام ســعودی و نه ولیعهد این کشور، پیام روشنی را 
با خود به همراه داشــت؛ این که کاظمی به قیمت مشکلات مبتلابه دولتش 

حاضر نیست از سطح اعتبار خود بکاهد.
جــوان- این روزنامه علت توقف ریزش قیمت دلار را این نطق جهانگیری 
مــی داند که گفته بــود :»به دلیل اهمیت و رعایت منافع و مصالح کشــور 

نمی توانم ابعاد تحریم را تبیین کنم و با مردم شفاف حرف بزنم.«
کانادا: ایران حرف آخر را درباره تحلیل داده های پرواز اوکراینی

 می زند 
اداره ایمنی حمل و نقل  کانادا )TSB( اعلام کرد: در باره این که چه کســی 
اطلاعات ثبت شــده هواپیمای مســافربری اوکراینی را بررسی کند، ایران 
حــرف آخر را می زند. به گزارش ایرنا به نقل از تارنمای کانادایی نشــنال 
پســت،  کتی فاکس رئیس اداره  حمــل و نقل کانادا در یک مصاحبه گفت 
که طبق قانون هوانوردی بیــن المللی ایران از اختیارات لازم برای هدایت 
تحقیقات و کنترل اطلاعات منتشرشده برخوردار است. وی تاکید کرد : روند 
دانلود کردن اطلاعات پروازی و صدای کابین خلبانان هواپیمای اوکراینی با 
موفقیت در پاریس تکمیل شد. این مقام کانادایی همچنین گفت: هنوز معلوم 
نیست بررسی داده ها در فرانسه رخ می دهد یا این که ایران اطلاعات را باز 
می گرداند تا بررسی و تجزیه و تحلیل آن در داخل این کشور انجام شود.

واشنگتن پست: سیاست فشار حداکثری ترامپ باعث نزدیکی تهران و پکن 
شده است 

روزنامه آمریکایی واشــنگتن پســت در تحلیل برنامه همکاری 25 ساله 
ایران و چین، با تاکید بر این که  سیاســت فشــار حداکثری دولت ترامپ 
رئیس جمهور آمریکا علیه ایران، سیاســتی شکست خورده است نوشت: در 
واقع  هدف ترامپ از فشــار حداکثری به منظور آوردن ایران بر ســر میز 
مذاکره به جایی نرسیده و ناکام بوده ، حتی باعث عقب نشینی تهران  یا تغییر 
مواضع اش در خاورمیانه نشــده و تنها تهران و پکن را به هم نزدیک کرده 
اســت. به گزارش ایلنا این روزنامه تاکید کرد: اتحاد ایران و چین تهدیدی 
علیه منافع آمریکاســت. پایگاه خبری »میدل ایست آی« هم با نگاه به این 
ســند همکاری، سیاست فشــار بر ایران را بیهوده تلقی کرد و نوشت:»در 
صورتی که توافق میان ایران و چین اجرایی شــود، می تواند به بهبود اقتصاد 
ایران کمک و سیاســت این کشــور را تثبیت کند.« همزمان »لئون پانه تا«، 
وزیر دفاع اســبق آمریــکا تاکید کرد که »تقریباً در همــه جبهه ها از ایران 

شکست خورده ایم.«

پالس های تهران و مسکو برای تدوین قرارداد راهبردی جدید
همزمان با دیدارهای مهم نخست وزیر عراق در تهران، وزیر خارجه کشورمان در مسکو پیام 
رئیس جمهور کشورمان را برای ولادیمیر پوتین رئیس جمهور روسیه از طریق تلفنی امن 
قرائت می کرد. گفت وگویی که اگرچه موضوع برجام و سوریه مثل همه این سال های اخیر 
در آن بود اما اشاره به یک مسئله جدید به نام  »معاهده اساس روابط متقابل و اصول همکاری 
میان ایران و ورسیه« نیز دیده می شد و این که ایران خواستار تمدید این قرارداد مهم است؛قطعه 
ای جدید از پازل اتحاد ایران ، چین و روسیه. ظریف در مسکو چندین بار و در موقعیت های 
مختلف به این قرارداد اشــاره کرد و گفت : عهدنامه  روابط دوجانبه ایران و روسیه در آینده 
نزدیک به 20 سالگی می رسد و به صورت اتوماتیک برای پنج سال آینده تمدید خواهد شد 
با این حال توافق کردیم، همزمان تلاش کنیم تا توافق به روز شده ای را برای درازمدت بین 
دو کشور تنظیم کنیم و پس از امضای دو طرف به تصویب مجالس نیز برسانیم . وی در جای 
دیگری روابط ایران و روسیه را با لفظ »راهبردی« توصیف کرد. سرگئی لاوروف وزیر امور 

خارجه روسیه نیز از این پیشنهاد ایران استقبال و این معاهده را »مهم« توصیف کرد.
اروپایی ها به پابرجا ماندن برجام متعهدند 

وزارت خارجه آلمان در بیانیه ای مدعی شده سه کشور اروپایی طرف توافق هسته ای با ایران به 
حفظ این توافق متعهد هستند.و زارت خارجه آلمان در بیانیه ای بار دیگر مدعی شده کشورهای 
اروپایی به توافق هسته ای با ایران پایبند هستند.این بیانیه برای تشریح محورهای سفر »هایکو 
ماس«، وزیر امور خارجه آلمان به انگلیس صادر شده است. وزارت خارجه آلمان گفته ماس 
با همتای انگلیسی خود درباره مسائل مختلف از جمله ایران رایزنی خواهد کرد.در بخشی از 
این بیانیه آمده است: »آلمان به همراه فرانسه و انگلیس همکاری نزدیکی در قالب گروه موسوم 
به E3 دارند. این کشورها، امضا کنندگان برنامه جامع اقدام مشترک با ایران هستند و به تضمین 
پابرجایی این توافق متعهدند.«گفتنی است مایک پمپئو وزیر خارجه آمریکا نیز این هفته روز 
دوشنبه برای رایزنی با مقامات انگلیس به لندن رفت. وزیر خارجه آمریکا در نشست خبری 
با همتای انگلیسی خود گفت آمریکا به هیچ وجه اجازه نخواهد داد تا تحریم های تسلیحاتی 
ایران برداشته شود.این موضوع یعنی لغو تحریم های تسلیحاتی ایران طبق توافق هسته ای 
سال 2015 و با مجوز قطعنامه 2231 شورای امنیت مهرماه امسال به پایان می رسد.امریکا با 
 تهیه پیش نویس قطعنامه ای در شورای امنیت سعی در جلوگیری از اجرای این بند از توافق

 هسته ای داشت که با مخالفت روسیه و چین مواجه شد. 
وزارت بهداشت مخالف برگزاری مرحله دوم انتخابات مجلس است 

وزیر کشــور گفت: برای برگزاری انتخابات مرحله دوم مجلس یازدهم با همکاری وزارت 
بهداشت پروتکل های بهداشتی تدوین می شود. عبدالرضا رحمانی فضلی در بیست و هفتمین 
جلسه کمیته امنیتی، انتظامی و اجتماعی ستاد ملی بیماری کرونا گفت: برای انتخابات مرحله 
دوم مجلس یازدهم که قرار بود 21 شهریور برگزار شود، وزارت بهداشت نظر بر برگزار نشدن 
را داشت، اما قرار شد با پروتکل هایی که وزارت بهداشت می نویسد، تصمیم گیری شود.وزیر 
کشور گفت: شش دستور در این جلسه بررسی شد و مهمترین بحث تعیین تکلیف مراسم دهه 
محرم بود و قرار شد سازمان تبلیغات، شورای سیاست گذاری ائمه جمعه و وزارت بهداشت 
نظرات خود را بدهند تا بررسی کنیم. امیدواریم امسال بتوانیم مراسم های بزرگداشت سید 
الشهداء)ع( را داشته باشیم.وی افزود: همچنین امروز وزارت بهداشت، علوم و وزارت آموزش 
و پرورش متفق بودند کنکور در زمان خود برگزار شود اما قرار شد به جای دو روز در چهار 

روز برگزار شود.

 نصب نرخنامه جدید تاکسی  در ایستگاه های سطح شهر
  گروه خبر // سرپرســت معاونت برنامه ریزی و نظارت ســازمان 
مدیریت حمل ونقل بارومســافراز نصب تابلو نرخنامه درایستگاه های 
تاکسی سطح شــهر بندرعباس خبر داد به گزارش خبرنگار دریا ،معاون 
برنامه ریزی و نظارت این سازمان عنوان کرد: این نرخنامه ها با توجه به 
مسیر مبدا و مقصد در ایستگاه های تاکسی  به منظور آگاهی شهروندان 
و مسافران نصب شده است. رئیسی در ادامه افزود:این تابلو ها که مسیر 
تردد و هزینه کرایه مســافر را مشخص می کند،در ایستگاه هاي  تاکسی 
شــهر بندرعباس نصب شده است.این مســئول همچنین اظهار کرد: این 
نرخنامه مصوب شورای شهر می باشد که در آن هم حقوق مسافر و هم 
حقوق راننده تاکسی در نظرگرفته شده است وهمچنین قابل ذکر است در 
جهت رفاه هر چه بیشتر شهروندان عزیزمان نصب برچسب نرخنامه درون 
خودروهای تاکسی در تمامی مسیرها در دست اقدام می باشد.رئیسی در 
پایان گفت:شــهروندان  در صورت اخذ کرایه مازاد توسط راننده تاکسی 
می توانند مراتب را با اعلام کد تاکســی موردنظر به بازرسان سازمان که 
درایستگاه ها مستقر هستندگزارش دهند و یا به سامانه پیامکی به شماره  

*3000761761* اعلام نمایند.

توسعه ورزش بانوان از اولویت های مهم 
ورزش  هرمزگان است 

 گروه خبر // مدیرکل ورزش وجوانان هرمزگان گفت: توسعه ورزش 
بانوان از اولویت های مهم ورزش هرمزگان است و توجه به ورزش بانوان 
سبب رشد و پویایی جامعه می شود. به گزارش خبرنگار دریا ، محمودرضا 
امیاری در جلســه تخصصی کارگروه ورزش بانوان استان اظهار داشت: 
توسعه ورزش بانوان در هرمزگان یکی از برنامه های مهمی است که با ارائه 
ایده ها و نظرات و برنامه های ورزش بانوان رشد و توسعه می یابد.وی با بیان 
اینکه می بایست از ظرفیت ها و استعدادهای ورزشکاران، مربیان، داوران، 
اساتید و نخبگان ورزشی استان در جهت پیشرفت و توسعه ورزش بانوان 
بهره بگیریم، افزود: با هم فکری و برنامه ریزی های اعضای کارگروه می توان 
ورزش را در حوزه هــای همگانی، قهرمانی، بازی های بومی و محلی و 
روستایی، اســتعدادیابی و آموزش را در سطح استان توسعه و گسترش 
دهیم.  مدیرکل ورزش و جوانان استان هرمزگان تصریح کرد: با تشکیل 
این کارگروه  قطعأ در مسیری حرکت خواهیم کرد که حاصل تفکر اساتید، 
پیشکسوتان، مربیان، قهرمانان و نخبگان ورزش به عنوان برنامه ریز ورزش 
سرلوحه کار قرار خواهد گرفت و با تصمیمات تأثیرگذار در حوزه ورزش 
بانوان خواهیم توانست رشد و توســعه در این حوزه را شکوفاتر کنیم. 
امیاری با بیان اینکه نگاه ویژه ای به ورزش بانوان در سطح شهرستان ها و 
روستاها داریم یادآور شد: با تعامل و همکاری همه اعضا، نیازمندی های 
موجود در سطح ورزش بانوان اســتان ارزیابی و آسیب شناسی شود تا 
این نیازها در فرصت لازم شناســایی و رفع شود.وی عنوان داشت: برای 
ارتقای ســطح ورزش بانوان هرمزگان باید از ظرفیت ها و پتانسیل های 
ادارات و نهادهای دولتی، دانشــگاه ها و مراکز علمی، آموزش و پرورش 
و دیگر ادارات استفاده کنیم.متولی ورزش و جوانان هرمزگان خاطرنشان 
ساخت: با توجه به حضور بانوان ورزشکار هرمزگانی در تیم های ملی، 
در این اســتان استعدادها و ظرفیت های خوبی وجود دارد و امیدواریم با 
برنامه ریزی صحیح و اصولی در رشــته های فعال در آینده شاهد حضور 
بیشــتر بانوان قهرمان هرمزگانی در رده های ملی و بین المللی و تیم های 
ملی باشیم.به گزارش فارس، اولین جلسه تخصصی کارگروه ورزش بانوان 
استان هرمزگان به ریاست محمودرضا امیاری مدیرکل ورزش و جوانان 
هرمزگان، معاونین اداره کل و ســایر اعضا در محل سالن جلسات این 
دستگاه برگزار شد و سایر اعضا نیز نظرات و پیشنهادات خود را در حوزه 

استعدادیابی، آموزش و توسعه ورزش بانوان در سطح استان بیان کردند.
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سرمقاله

گرانی نان، راهکار افزایش کیفیت
نان نیست

 درحالی برخی ها افزایش قیمت نان را همواره به عنوان راهکار 
افزایش کیفیــت نان مطرح می کنند که افزایش قیمت نان در ادوار 
مختلف در بندرعباس نشان داده است که افزایش کیفیت را به دنبال 
نداشته است و بایستی این گزینه را برای ارتقای کیفیت نان مردود 
دانست ودنبال راهکارهای دیگری بود. رویای نان باکیفیت هیچگاه 
برای بندرعباسي ها تعبیر نشده است و متولیان مربوطه هم هیچگاه 
نســخه درمانگری را برای آن نپیچیده اند واین موضوع باعث شده 
است که در بیشتر نانوایی ها کارگران فصلی فعالیت کنند و با گرم 
شدن هوا از اســتان می روند و با خنک شدن هوا برمی گردند که 
این موضوع باعث می شود اگر آموزش هایی هم ببینند، ابتر بماند. 
از طرفی دیگر دســتگاه های فرسوده نانوایی ها نیاز به نوسازی و 
بروزرسانی دارند که جز پرداخت تسهیلات، راهکار چندانی برای 
نوسازی دستگاه های نانوایی وجود ندارد و بایستی حمایت های 
دولتی ویارانه ای از نانوایی ها افزایش یابد تا در ارتقای کیفیت نان 
موثر باشد. همچنین بایستی گندم های باکیفیت مطلوب در نانوایی 
ها توزیع شود و آموزش های مستمر برای نانواها برگزار شود و از 
طرفی دیگر میزان نظارت ها بر نانوایی ها افزایش یابد.افزایش نرخ 
نان که مدتی پیش هم اتفاق افتاد و برخی هرازگاهی خواهان گران تر 
شدن قیمت نان هستند، فقط باعث افزایش فشار اقتصادی بر مردم 
می شود و چندان مشکلات نانواها را هم برطرف نمی کند و بایستی 
بدنبال گزینه های موثرتر بود. از طرفی دیگر بایستی بین نان های 
باکیفیت سایر استان ها وهرمزگان مقایسه شود و دلایل باکیفیت بودن 
آنها مشخص شود و تلاش شود آن آیتم ها را در استان محقق نمود. 
برخی عنوان می کنند گندم های توزیع شــده در هرمزگان کیفیت 
مناسبی ندارد و از ورود گندم به استان از سایر مناطق در مقاطعی 
جلوگیری به عمل آمده که باتوجه به آزادسازی قیمت آرد، بایستی 
انحصارها نیز شکسته شــده و محدودیتی برای تامین آرد از سایر 
شهرها وجود نداشته باشد. همچنین باید گندم های وارداتی مرغوب 
نیز در استان توزیع شــود ویا اختلاط لازم صورت گیرد تا اینکه 
نانواها نامرغوب بودن کیفیت آرد را عاملی در بی کیفیت بودن نان 
نخوانند. به بحث آموزش تئوری و عملی به نانوایان با حضور اساتید 
متخصص این حوزه بایستی توجه بیشتری نمود که در گذشته میزان 
آموزش ها بیشــتر بود و این آموزش ها بایستی بصورت مستمر و 
برای تمام فعالین در نانوایی ها برگزار شود. موضوع دیگر رعایت 
بهداشت در نانوایی هاست که با شیوع کرونا بایستی به این مهم توجه 
بیشتری شود؛ اما متاسفانه همچنان برخی از نانوایی ها به آن توجه 
لازم را ندارند و بایســتی نظارت ها افزایش یافته و برخوردهای 
قانونی و مجازات ها هم بازدارندگی لازم از ارتکاب مجدد تخلفات 
را هم داشته باشد. بایستی سازوکارمناسبی را برای افزایش کیفیت نان 
در استان اندیشید و فوری گران شدن  نان و افزایش قیمت به عنوان 

راهکار افزایش کیفیت نان مطرح نشود.

گروه خبر // اســتاندار هرمــزگان از افتتاح 
هزار و 304 واحد مسکن مهر در هرمزگان تا 
شهریور ماه سال جاری و تکمیل هزار و 53۸ 

واحد مســکن مهر دیگر در هرمزگان تا پایان 
سال جاری خبر داد.

  به گزارش خبرنــگار دریا ، دکتر فریدون همتی 

در نشست ستاد بازآفرینی شهری و شورای مسکن 
اســتان هرمزگان، عنوان کرد: هزار و 304 واحد 
مسکن مهر در استان هرمزگان تا شهریور ماه سال 

جاری افتتاح و مورد بهره برداری قرار می گیرد.
 وی ادامه داد: همچنین هزار و 538 واحد مسکن 
مهر دیگر در هرمزگان تا پایان سال جاری تکمیل 
خواهد شــد.  اســتاندار هرمزگان افزود: بیش از 
هزار و 500 واحد مســکن مهر نیز در قالب پنج 
تعاونی در اســتان، دارای مسائل حقوقی و پرونده 
در دســتگاه قضایی هستند که امیدواریم با تسریع 
در رسیدگی به پرونده این واحدها و حل مشکلات 
آنها، این واحدهای مسکن مهر تکمیل شوند. همتی 
در ادامه به طرح اقدام ملی ســاخت مســکن در 
هرمزگان اشــاره کرد و بیان داشت: در سه مرحله 

بیش از 22 هزار نفر در طرح اقدام ملی ســاخت 
مســکن در هرمزگان ثبت نام کردند که تا کنون بر 
اســاس پایش های انجام شده از این تعداد، هفت 

هزار و 700 نفر واجد شرایط شناخته شده اند.
  وی گفــت: افراد واجد شــرایط در این طرح که 
پیامک دریافت کرده اند، باید ســریعاً نســبت به 
افتتاح حســاب بانکی و واریز مبلــغ اولیه اقدام 
کنند تا عملیات ســاخت این واحدهای مسکونی 
آغاز شود. استاندار هرمزگان خاطرنشان کرد: در 
شهرستان های استان، تامین زمین و آماده سازی 
نقشــه ها جهت اجرای طرح اقدام ملی ســاخت 
مســکن انجام شده و آغاز عملیات ساخت و ساز 
منوط بــه واریز مبلغ اولیه از ســوی افراد واجد 

شرایط است. 

استاندار هرمزگان خبرداد 

افتتاح 1304واحد مسکن مهر در هرمزگان

گروه خبر // مدیرکل آموزش و پرورش استان هرمزگان از آغاز به 
کار 33 پایگاه اولیه، سیار و تخصصی برای سنجش بیش از 23 هزار 

نوآموز بدو ورود به پایه اول ابتدائی استان خبر داد.
به گزارش خبرنگار دریا ، موســی دادی زاده سرخائی از آغاز سنجش 
نوآموزان بدو ورود به مدرسه خبر داد و گفت: در سال جاری بیش از 33 
پایگاه سنجش اولیه، سیار و تخصصی در استان، کار سنجش را انجام می 
دهند.وی افزود: پیش بینی می شود در مرحله اول سنجش سال جاری، 
قریب به 23 هزار دانش آموز بدو ورود به پایه اول ابتدائی مورد سنجش 

قرار گیرند.
دادی زاده اضافه کرد: مطابق بخشــنامه وزارت آموزش و پرورش، بیش 
از 55 درصد کودکان پیش دبستانی که حدود 21 هزار نفر می باشد، در 

مرحله دوم ســنجش که از مهرماه 99 آغاز می شود، مورد ارزیابی قرار 
می گیرند. 

مدیرکل آموزش و پرورش استان هرمزگان ادامه داد: برای رعایت پروتکل 
های بهداشــتی و رعایت فاصله اجتماعی، سه پایگاه سنجش در سال 
جاری نسبت به تابستان سال گذشته افزایش یافته است و روند سنجش 
نوآموزان در سال گذشته 40 نفر در هر روز بوده که در سال جاری به 20 
نفر در هر روز کاهش یافته است. دادی زاده تصریح کرد: به همراه داشتن 
ماســک و دستکش برای مراجعه کنندگان ضروری است و فاصله نوبت 
دهی برای هر دانش آموز بین 15 الی 20 دقیقه می باشد تا در این فاصله 
فرصتی برای ضد عفونی کردن و گندزدایی محل بعد از هر مراجعه کننده 

فراهم شود. اولیاء مطابق نوبت دهی به پایگاههای سنجش مراجعه کنند 

شــهباز بارانی رئیس اداره آموزش و پرورش استثنایی استان هرمزگان 
گفت: پایگاه های ســنجش استان از ساعت 8صبح الی 13 کار پذیرش 
نوآموزان را مطابق نوبت اعلام شده انجام می دهند و اولیاء مطابق نوبت 
اعلام شده و در ساعت مقرر در پایگاه سنجش حضور داشته باشند. وی 
افزود: والدین با در دســت داشتن معرفی نامه از مدرسه، کارت واکسن، 
شناسنامه خود و  کودک و پرداخت 40 هزار تومان فقط از طریق کارت 
خوان نســبت به ســنجش فرزند خود اقدام می کنند.بارانی بیان داشت: 
سئوالات بهداشتی، بینایی سنجی، شنوایی سنجی و آزماینده تحصیلی در 
پایگاههای سنجش صورت می گیرد و بهداشت دهان و دندان و قد و وزن 
نیز در صورت از بین رفتن بیماری کرونا در طول ســال تحصیلی آینده 

انجام خواهد شد. 

آغاز بکار 33 پایگاه سنجش نوآموزان در هرمزگان

       علی زارعی

گروه خبر // در نشســت مدیرکل تعاون، کار ورفاه 
اجتماعی هرمزگان با مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب 
استان، مشکلات انشعاب آب و شبکه فاضلاب تعاونی 
های مسکن مهر بررسی و در خصوص رفع این مشکل 

رایزنی شد.
"به گــزارش خبرنگار دریا ؛ هادی ابراهیمی، افزود: عدم 
پرداخت حق انشعاب توسط برخی تعاونی ها و همچنین 
عدم اجرای شبکه های آب و فاضلاب توسط شرکت آبفا 
از جمله مشکلاتی است که برخی تعاونی های مسکن مهر 
با آن مواجه هستند که در نشست با مدیرعامل شرکت آب 
و فاضلاب، مقرر شد آبفا در این خصوص همکاری لازم را 
با این تعاونی ها داشته باشد. وی اظهار داشت: 1304 واحد 

مسکونی تعاونی های مسکن مهر در سطح استان مشکل 
انشــعاب آب وبرق دارند که در صورت تامین انشعابات، 
این تعداد واحد تا پایان شهریورماه قابل واگذاری است و 
همچنین 1570 واحد دیگر نیز تا پایان سال جاری به اتمام 

خواهد رسید. 
 ابراهیمی اضافه کرد: بیش از 1328واحد مسکن مهر نیز 
دارای مسائل حقوقی و پرونده در دستگاه قضایی هستند 
که امید است با تسریع در رسیدگی به پرونده این واحدها و 
حل مشکلات آنها، این واحدهای مسکن مهر تکمیل شوند.

قابل ذکر است که از مجموع 29 هزار تعاونی مسکن مهر 
استان هرمزگان، تاکنون 25 هزار  واحد به متقاضیان تحویل 

داده شده است. 

در نشست مدیرکل تعاون و کار هرمزگان و مدیرعامل آبفای استان مطرح شد

 رفع مشکل انشعاب آب و شبکه فاضلاب تعاونیهای مسکن مهر هرمزگان
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// ها  استان  زاده سرویس  حائری  امیرحسین 
برای  اساسی  گام  اولین  یزد گفت:  اســتاندار 
و  تولیدی  تمام  نیمــه  کامل طرح های  اجرای 
برای  آنها  این است که وضعیت دقیق  صنعتی 
برنامه ریزی و اقدام مناسب تعیین تکلیف شود. 
به گــزارش خبرنــگار دریــا ؛ محمدعلی طالبی 
در ســتاد راهبری و مدیریــت اقتصاد مقاومتی که 
با حضور فرمانداران و کارشناســان برگزار شــد 

با قدردانــی از تلاش های صــورت گرفته افزود: 
مشــخص شدن آخرین وضعیت طرح ها و انعکاس 

آن پیگیری شود.
وی ادامــه داد: تاکنــون بــا همــت و همراهی 
بخش خصوصی و سرمایه گذاران و پیگیری مدیران 
در تمامی شهرســتان ها برای تولید و اشــتغال و 
اقتصــاد مقاومتی فعالیت های خوبی صورت گرفته 

است .
این مسوول به اهمیت برنامه ریزی و جلب همکاری 
مســوولان مرتبط اســتانی و شهرســتان ها برای 
پیگیری تکمیل طرح های اقتصادی و اشــتغالزا به 
عنوان ضرورت تاکید کرد. طالبی همچنین به اهمیت 
ایجاد زیرســاخت های لازم با پیگیری و مشارکت 
دستگاه های مختلف اشاره کرد که انجام آن موجب 
تولید و تحقق اهداف دولت می شود.اســتاندار یزد 
با بیان اینکه برای اشــتغال در سال های گذشته و 
امســال پیگیری و با همکاری بخش خصوصی و 

فرمانداران اقدام شده بر تلاش بیشتر تاکید کرد.
طالبــی گفت: فرمانداران بــرای اقدام مضاعف در 
خصوص اشــتغال و تولید که در استان از اهمیت 
زیادی برخوردار است نســبت به مشخص کردن 
دقیق وضعیت مناطق خود در این حوزه مهم اقدام 

کنند.
 استاندار یزد اظهار کرد: برای برنامه ریزی و اقدام 
موثر به آمار و اطلاعات دقیق در حوزه اشــتغال 
نیاز اســت و تاکنون اقدام های خوبی به عمل آمده 
و باید فرمانداران بیشتر تلاش کنند.همچنین معاون 
هماهنگی امور اقتصادی استانداری یزد گفت: برای 
ســرمایه گذاری در حوزه صنعت و تولید و ایجاد 
اشتغال و تحقق اقتصاد مقاومتی ظرفیت های خوبی 
در استان وجود دارد.ســید مسعود عظیمی با بیان 
اینکه در این خصوص تاکنون توســط مسوولان و 
فرمانداران با همراهی مدیران و کارشناسان استانی 
گام های خوبی برداشــته شده بر پیگیری آن تاکید 

کرد.
وی گفت: در بهار امســال نرخ بیــکاری یزد در 
مجموع 6/7 درصد بوده که در این زمان در برخی 
استان ها این آمار حتی به بالای 20 درصد رسیده 
است .این مسوول اظهار کرد: برای تک رقمی ماندن 
نرخ بیکاری باید همچنان توسط همه مسوولان با 
جذب بودجه و جلب مشــارکت بخش خصوصی و 

رفع موانع اقدام کرد.
عظیمی تاکید کرد: پیگیری فرمانداران برای جذب 
بودجــه از منابع مختلف موضوع مهمی اســت که 
انتطار می رود برای تحقق تولید و اشــتغال جدی 
اقدام شود.رییس سازمان صنعت، معدن و تجارت 
هم یزد گفت: هم اکنون در سطح استان یک هزار و 
27 طرح تولیدی و اقتصادی در بخش های مختلف 
با بیش از 60 درصد پیشرفت فیزیکی وجود دارد.

محمدرضا علمدار یزدی افزود: تاکنون برای اجرای 
این طرح هــا که در تمامی مناطــق وجود دارد و 

مشغول پیگیری است 9 هزار و 600 میلیارد تومان 
هزینه شده است .

وی اظهار کرد: برای اجــرای کامل طرح های در 
دســت اقدام که نقش مهمی در تولید و اشــتغال و 
تحقــق اقتصاد مقاومــی دارد بیــش از 16 هزار 
میلیارد تومان هزینه می شود.این مسوول گفت: این 
واحدها اکثرا در زمینه های فولاد، آهن اســفنجی، 
گندوله ، الکترود و کاشــی است که با بهره برداری  
از آنها موجب اشتغال و تولید بیشتر استان می شود.

علمدار یــزدی از فرمانداران برای پیگیری بودجه 
و همکاری بــا بخش خصوصی برای اتمام طرح ها 
همکاری خواستار شــد.در این جلسه فرمانداران 
گزارشــی از آخرین وضعیت اشــتغال، برنامه ها، 
مشکلات و طرح های نیمه تمام تولیدی و اقتصادی 
ارائه دادند.جلســه ستاد اقتصاد مقاومتی با حضور 
مسوولان در سالن کوثر استانداری یزد برگزار شد.

استاندار یزد تعیین تکلیف طرح های نیمه تمام را خواستار شد

طرح  :  علیرضا بهاری

معضلات کلّ دنیا خود به خود حل مي شود 
معضلات کلّ دنیا خود به خود حل مي شود

مشکلات من، شماها خود به خود حل مي شود
اختلاف زوج و زوجه بر سر هر چیز هست

پر که باشد جیب آقا خود به خود حل مي شود
هي ننال از دست فرزندت، تمام مشکلات
با نثار چند تیپا خود به خود حل مي شود
بچّه جان! فکر زبان باش و ریاضيّ و علوم

ورزش و تاریخ و انشا خود به خود حل مي شود
مشکلت آب است و برق و گاز و تلفن با مبایل؟
قطع کن هر پنج تا را خود به خود حل مي شود
در طبیعت دزدکي در چشمه رختت را بشور
چرك در آب گوارا خود به خود حل مي شود
پخت نان خیلي بد است و قیمتش بالا؟، نخور

چون که مُردي، این قضایا خود به خود حل مي شود
اي که مي گویي بخور این و نخور آن، ول بکن

سنگ هم در معده ي ما خود به خود حل مي شود
دردسرهایي که داري در محلّ کار خود

پاچه خاري کن در آنجا، خود به خود حل مي شود
شاکي از دود و غباري در هواي پایتخت؟

خب نفس را حبس بنما، خود به خود حل مي شود
در تصادفها گروهي معتقد هستند که

ماجرا با فحش و دعوا خود به خود حل مي شود
رأي آوردن به تدبیر و سواد و نطق نیست

با ناهار و شام جانا! خود به خود حل مي شود
هم تورّم رفت بالا، هم که کالا شد گران

هیس! مجلس کرده لالا خود به خود حل مي شود
گفتمش این طرحها ایرادهایش واضح است

گفت: ول کن توي اجرا خود به خود حل مي شود
مشکلات ازدواج و اشتغال امروزه روز

سکّه باشد وضع بابا خود به خود حل مي شود
شد معمّا ازدواجت، این دماغ گنده را

چون عمل کردي معمّا خود به خود حل مي شود
مشکلات آنقدر مي ماند که از رو مي رود

بعد هم عادت شده یا خود به خود حل مي شود
پرسشیدم که: چرا خب خود به خود حل مي شود؟!!
گفت: معلوم است زیرا خود به خود حل مي شود.

 حسین گلچین
****

هی روز و شب به ما و شما قول می دهند 
هی روز و شب به ما و شما قول می دهند
معلوم نیست اینکه چرا قول می دهند؟
هم قبل هر به نام خدا قول می دهند
هم بعد التماس دعا قول می دهند

گفتند قولِ قول که این قولِ آخر است
در تركِ قول نیز، دو تا قول می دهند!
هر چیز خواستند، گرفتند؛ در عوض

یک چیز خواستیم… به ما قول می دهند
»گویند سنگ لعل شود در مقام صبر«

حتی به نام ما شعرا قول می دهند
اوضاع تا ابد به همین وضع باقی است
این قوم بی ملاحظه، تا قول می دهند

 رضا احسان پور

طنز

حسن سیلاوی ســرویس استان ها //
انتقال  آماده  گفت:  خوزستان  استاندار 
در  پزشــکی  و  فنی  دانش  و  تجربیات 
استان ذی قار  به  خصوص ویروس کرونا 

عراق هستیم. 
بــه گزارش خبرنــگار دریــا ؛  غلامرضا 
شریعتی در نشست با استاندار ذی قار عراق 
در ســاختمان اداری منطقه آزاد اروند در 
آبادان بیان کــرد: آماده انتقال تجربیات در 
خصوص دانش پزشــکی و تجهیزات مورد 
نیاز از جمله اکســیژن به اســتان ذی قار 
هســتیم.وی افزود: در صورت فراهم بودن 
شرایط فنی در بیمارستان های ذی قار امکان 
نصب دســتگاه های اکســیژن ساز توسط 

شرکت های ایرانی وجود دارد.
وی ادامــه داد: روند بیمــاری کویید 19 
در اســتان خوزســتان در 2 هفته گذشته 
با همراهی مردم در اســتفاده از ماسک و 
حضور نیافتن در آیین های جشــن و عزا 
روند کاهشــی پیدا کرد.وی افزود: در این 
مدت پزشکان و پرســتاران در خوزستان 
زحمات زیادی برای رســیدگی به بیماران 
مبتلا به کرونــا کشیدند.اســتاندار ذی قار 
نیز در این نشســت گفت: تلاش جمهوری 
اســلامی در مبارزه با ویــروس کرونا ، با 
حکمت و درایت کادر پزشــکی به وضعیت 

پایدار رسیده است.

ناظــم حمید الوایلی افزود:پس از شــیوع 
بیماری کوویــد 19 در عــراق، با کمبود 
وســایل بهداشتی و درمانی به ویژه اکسیژن 

روبه رو هستیم.
وی نیاز روزانه اســتان ذی قــار عراق را 
به اکســیژن 20 تن اعلام کرد و بیان کرد: 
ظرفیت ذخیره 60 تن اکسیژن در این استان 
وجود دارد.الوایلی گفت: علاقه مند به تامین 
نیاز گاز نیتروژن از استان خوزستان هستیم.

وی افزود: سالانه حدود 700حدود  هزار 
نفر از اهالی اســتان ذی قار به ایران ســفر 
می کردند کــه امیدوارم پس از بحران کرونا 
شاهد افزایش سفرهای زیارتی بین 2 کشور 
اروند  آزاد  منطقه  باشیم.مدیرعامل سازمان 
نیز به بازگشایی مرز شلمچه بیان کرد: آماده 
گسترش روابط تجاری و اقتصادی با استان 
ذی قار هستیم. اسماعیل زمانی افزود: امکان 
برگزاری نمایشــگاه های مشترک تجاری و 
اقتصادی بین استان ذی قار عراق در منطقه 
آزاد اروند وجود دارد. استاندار ذی  قار عراق 
در سفری یک روزه ، در راس هیاتی برای 
بررسی امکان همکاری دو جانبه و نشست 
با مسوولان خوزســتان، از طریق گذرگاه 
مرزی شــلمچه وارد این استان شد.استان 
ذیقار عراق که مرکز آن ناصریه است فاصله 

نزدیکی با مرز زمینی خوزستان دارد.

آمادگی خوزستان برای انتقال تجربه
 در مورد کرونا به استان ذی قار عراق

حسن سیلاوی سرویس اســتان ها //مدیرعامل 
جمعیت هلال احمر خوزستان پیشنهاد کرد که با 
نام گذاری »روز ملی ماسک« زمینه برای فرهنگ 

استفاده از ماسک ایجاد شود. 
به گزارش خبرنگار دریا ؛ علی خدادادی با اشــاره به 
پیشــنهاد طرح نام گذاری »روز ملی ماسک«،  اظهار 
کرد: پیشنهاد می شود روز هشتم مردادماه به عنوان »روز 
ملی ماســک« نام گذاری شود تا علاوه بر تشویق همه 
مردم برای اســتفاده از ماسک، از طریق توان خیرین و 
نیکوکاران، امکان تأمین و توزیع ماسک بین نیازمندان و 

اقشار آسیب پذیر را فراهم کنیم.

وی افــزود: نهادینه کردن فرهنگ اســتفاده همگانی از 
ماسک در برنامه های مناسبتی فرهنگی و مذهبی پیش 
رو، بازگشایی مدارس و دانشگاه ها و همچنین احتمال 
اوج گیری مجدد کرونا و همزمانی آن با شیوع آنفلوآنزا 
و کاهش خطرپذیری افراد با ریسک بالا در این فصل، 

ضرورت این کار را نشان می دهد.
خدادادی بیان کرد: با توجه به اینکه تاکنون داروی موثر 
یا واکســنی برای کرونا پیدا نشده است، راحت ترین و 
مهم ترین راه قطع زنجیره انتقال کروناویروس، استفاده از 

ماسک و رعایت نکات بهداشتی است.
مدیرعامل جمعیت هلال احمر خوزستان با تاکید بر لزوم 

آمادگی برای مقابله با بحران احتمالی پیش رو در فصل 
پاییز، افزود: با توجه به تعداد زیاد بیماران دارای بیماری 
زمینه ای که بیشــتر در معرض خطر ابتلا و بدحال شدن 
هســتند، باید رویکردمان را به سمت استفاده از ماسک 

ببریم.
خدادادی با اشــاره به مشــکل تأمین هزینه های خرید 
ماسک بین اقشار آسیب پذیر، گفت: عده ای از مردم توان 
تهیه ماسک ندارند بنابراین علاوه بر ترغیب و مشارکت 
عمومی برای استفاده از ماسک، باید زمینه تولید و توزیع 
ماســک ارزان قیمت نیز فراهم شود و با حمایت خیرین 
نیز باید ماسک در اختیار اقشار آسیب پذیر قرار بگیرد.

پیشنهاد مدیرعامل جمعیت هلال احمر خوزستان؛

ترویج استفاده از ماسک، با نام گذاری »روز ملی ماسک«

حسن ســیلاوی سرویس استان 
پخش  ملی  شــرکت  //مدیر  ها 
فراورده هــای نفتــی منطقــه 
خوزســتان با اشــاره به اعمال 
محدودیت در فعالیت جایگاه های 
با  اســتان همزمــان   CNG گاز 
اوج گرمــا و مصرف برق از توقف 
فعالیــت جایگاه هــای CNG در 

ساعات ۱4 تا ۱۷ خبر داد. 

به گزارش خبرنــگار دریا ؛ نعمت الله 
نجفی با اشــاره به اعمال محدودیت 
در فعالیت جایگاه های CNG اســتان 
خوزســتان همزمان بــا اوج گرما و 
مصرف برق اظهار کــرد: موتورهای 
به  نمی تواننــد   CNG جایگاه هــای 
و  باشــند  فعال  صورت 24ســاعته 
بــا توجه به گرمــای هــوا باید در 
تا  ســاعت هایی خامــوش شــوند 

کمپرسورها نســوزند. با توجه به این 
موتورها  کردن  زمان خاموش  مساله، 
را در ســاعت پیک مصرف برق قرار 
داده ایم تا با صنعت برق همکاری کرده 

باشیم.
 CNG وی افزود: به جایگاه داران گاز
توصیه شــده است که در ساعات 14 
تا 17 که همزمــان با اوج گیری گرما 
و پیــک مصرف برق در خوزســتان 

اســت، کمپرســورهای جایگاه را از 
مدار خارج کنند تا با مدیریت مصرف 
برق، در کاهش مصرف انرژی همراهی 
داشته باشند.نجفی گفت: جایگاه داران 
گاز CNG در خوزســتان باید پس از 
عبور از ساعت پیک اول مصرف برق 
و با کاهش نســبی دمای هوا فعالیت 
دوباره خــود را از بگیرند. وی افزود: 
این محدودیت فعالیت کاری، مختص 
و  اســت   CNG گاز  جایگاه هــای 
جایگاه های بنزین در طول شبانه روز 

فعال هستند.

مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی خوزستان خبر داد
 محدودیت در فعالیت جایگاه های CNG خوزستان به دلیل گرما

گروه خبر // مدیرکل نوسازی و تجهیز مدارس استان 
کرمان از وجود ۱۷۷ کلاس های درس کانکســی در 
اســتان خبر داد و گفت: متاســفانه این کلاس های 
درســی کانکســی عمدتا در مناطق جنوبی و شرقی 
استان اســت که به دلایل مختلف از جمله تغییرات 
ساختار آموزشی، رشد جمعیتی در برخی مناطق و ... 
به صورت موقت این کلاس های درس کانکسی وجود 
دارد که برنامه داریم در ســال آینده این کلاس های 

درس را ساماندهی کنیم. 
به گزارش خبرنگار دریا ؛ســید محمد واعظــی نژاد در جمع 
خبرنگاران درباره وضعیت ساختمان مدارس استان کرمان گفت: 
23 درصد مدارس استان تخریبی، 37 درصد نیاز به مقاوم سازی 
و و 40 درصد مدارس اســتان مقاوم هســتند.وی ادامه داد: بر 
اساس گزارشــات اداره کل آموزش و پرورش و برداشت های 
صورت گرفته این نهاد، در 2 سال گذشته رشد خیلی خوبی در 
تکمیل پروژه های نیمه تمام در حوزه مدارس استان داشتیم که 
حدود 300 پروژه نیمه تمام اســتان هم اکنون فعال شده و یکی 

پس از دیگری تحویل آموزش و پرورش خواهد شد.
واعظی نژاد با اشاره به اینکه تاکنون 60 مدرسه با 300 کلاس 
درس در استان تحویل آموزش و پرورش شده و 1000 کلاس 
درس دیگر نیز تا پایان سال جاری تحویل داده خواهد شد گفت: 
متاســفانه در بحث سیل دیماه سال گذشته در مناطق جنوبی و 

شرقی اســتان، 18 مدرسه تخریب شدند که 8 مدرسه از محل 
اعتبارات دولتی و 6 مدرســه از کمک خیرین و تعمیرات بقیه 
مدارس از هفته آینده شــروع خواهد شد مشکل کمبود فضای 

آموزشی در مناطق سیل زده را نداشته باشیم.
مدیرکل نوسازی و تجهیز مدارس استان کرمان افزود: در سیل 
دیماه  ســال گذشته و فروردین ماه امســال، به حدود 1500 
کلاس درس آسیب وارد شد که از این تعداد 104 کلاس نیاز به 
بازسازی و بقیه نیاز به تعمیرات دارند که از هفته آینده عملیات 
اجرایی تعمیر این کلاس های درس آغاز خواهد شد تا مدارس 
را برای شروع سال تحصیلی اماده کنیم.وی در بخش دیگری از 
صحبت های خود به مشارکت خیرین در امر مدرسه سازی در 
استان کرمان اشــاره کرد و گفت: از ابتدای سال 99، مشارکت 
بســیار خوب خیرین در امر مدرسه سازی را داشتیم به طوری 
که در 4 ماه گذشــته 50 میلیارد تومان جذب و تعهد خیرین 
)ساخت 20 مدرسه و 196 کلاس درس( را داشتیم علاوه بر این 
در ابتدای تیرماه نیز با اتاق بازرگانی استان تفاهمنامه ای منعقد 
کردیم که در راستای این تفاهمنامه 120 مدرسه با 720 کلاس 
درس در استان با مشارکت دولت ساخته خواهد شد.واعظی نژاد 
به اجرای طرح »آجر به آجر« اشاره کرد و گفت: بسته تحولی 
مشــارکت های مردمی و طرح »آجر به آجر« با هدف ترویج 
کار خیر در جامعه و مشــارکت همه اقشار مردم در امر مدرسه 
سازی در دستور کار داریم.وی با اشاره به طرح »هر کلاس برای 

روستا« افزود: یکی از زیر مجموعه طرح »آجر به آجر«، طرح 
»هر کلاس برای روستا« است که در این راستا با مشارکت مردم 
در استان، 45 کلاس در فاز اول در روستاهای کم جمعیت استان 

ساخته خواهد شد.
مدیرکل نوســازی و تجهیز مدارس اســتان کرمان به وضعیت 
سیستم گرمایشی مدارس استان کرمان اشاره کرد و گفت: برنامه 
سیستم های گرمایشی و سرمایشــی مدارس از اولویت های 
اداره کل نوسازی و تجهیز مدارس استان است به طوری که در 
سال گذشــته 750 کلاس درسی که دارای علمک گاز بوده اما 
از بخاری نفتی استفاده می کردند، جمع آوری شده ضمن آنکه 
در فاز بعدی نیز 4000 کلاس درس در اســتان داریم که دارای 
بخاری نفتی هستند و با توجه به اعتبارات امسال، برنامه داریم 

تعداد زیادی از این کلاس های درس را استاندارد سازی کنیم.
واعظی نــژاد تصریح کرد: عملیات اجرایی جمع آوری بخاری 
نفتی از این 4000 کلاس درس آغاز شــده به طوری که 1800 
کلاس درس را برای آغاز سال تحصیلی تحویل خواهیم داد و 
جمع آوری بخاری نفتی بقیه کلاس های درس را نیز در نیمه دوم 
سال تحصیلی دنبال خواهیم کرد که امیدواریم با تامین اعتبارات 
صورت گرفته بتوانیم تا پایان سال جاری بخاری نفتی این 4000 
کلاس درس در اســتان را جمع آوری کنیم.وی از وجود 177 
کلاس های درس کانکسی در استان خبر داد و گفت: متاسفانه 
این کلاس های درســی کانکســی عمدتا در مناطق جنوبی و 
شرقی استان است که به دلایل مختلف از جمله تغییرات ساختار 
آموزشی، رشد جمعیتی در برخی مناطق و ... به صورت موقت 
این کلاس های درس کانکســی وجود دارد که برنامه داریم در 

سال آینده این کلاس های درس را ساماندهی کنیم.

    مدیرکل نوسازی مدارس کرمان خبر داد

 وجود ۱۷۷ کلاس درس کانکسی در کرمان
 

حسن سیلاوی ســرویس استان ها // 
آب  کیفیت  گفت:  خوزستان  استاندار 
آشــامیدنی در تک تک شهرستان ها 
به صورت روزانه تحت کنترل و نظارت 
بهداشت و شرکت آب و فاضلاب است 
و به مردم خوزستان اطمینان می دهیم 
بر بهداشتی  که هیچ مشــکلی مبنی 
نداریم  استان  در  آشامیدنی  آب  بودن 

و جای نگرانی نیست. 
بــه گــزارش خبرنگار دریــا ؛ غلامرضا 
شریعتی با اشــاره به موضوع مطرح شده 
در رابطه با تلاقی آب شــرب و فاضلاب 
در برخی از نقاط استان خوزستان توضیح 
داد: این موضوع صحت نــدارد و کیفیت 
بهداشتی آب هر روز در همه شهرستان ها 
توســط ادارات بهداشت و آب و فاضلاب 
بررسی می شود و این موضوع کاملا کذب 

است.
وی افزود: سیســتم آب تحت فشار است 
و سیســتم فاضلاب ثقلی است در نتیجه 
جریــان آب از جای کم فشــار به جای 
پرفشــار حرکت نمــی کند و ایــن ادعا 

نادرست است.
شــریعتی تصریح کرد: در سال های 96 تا 
98 بیش از 600 میلیارد تومان در اصلاح 
شبکه آب هزینه کردیم و اقدامات صورت 
گرفته موجب شده است که پرتی شبکه آب 
از 45 درصــد به 32 درصد کاهش یابد و 
به شاخص میانگین کشوری نزدیک شود.

اســتاندار خوزســتان اظهار کــرد: آب 
آشامیدنی شهرســتان های ما بهداشتی و 
تحت مراقبت های شدید بهداشت و شرکت 

آب و فاضلاب است و مخلوط شدن آب و 
فاضلاب تکذیب می شود.

وی بیان کرد: من با مسئولی که این گفته از 
سوی ایشــان نقل شده است صحبت کردم 
و ایشان گفتند چنین سخنی با منظور طرح 
شده بیان نکرده و در واقع آنچه بیان شده 
مبنی بر این بوده است که در برخی مناطق 
روستایی این اتفاق می افتد که بنده عرض 
کردم که ما در روســتاها سیستم فاضلاب 
نداریم و به ایشان توضیح دادم حتی اگر در 
نقاطی فرسودگی شبکه باشد جریان آب از 
جای کم فشار به پرفشار حرکت نمی کند، 
این مسئول محترم بیان کرد که اگر زمانی 
برق قطع شود و پمپ ها از کار افتادند، آن 
زمان فاضلاب به شبکه آب رخنه می کند 
که در پاســخ گفتم ما حدود دو سال است 
در سیستم شبکه آب، دیزل ژنراتور نصب 
کرده ایم و در صورت قطعی، برق پمپ ها 
از طریق دیزل ژنراتور تامین برق میشــود 
و مشــکلی نخواهیم داشت؛ اگر چه قطعی 
برق اســتان خوزستان به نسبت سال های 
گذشته کاهش قابل ملاحظه ای داشته است 

که ایشان در این ارتباط اطلاعی نداشتند.
به مردم  استاندار خوزســتان عنوان کرد: 
عزیز اســتان اطمینان مــی دهیم که هیچ 
مشکلی از این نظر نداریم و جای نگرانی 

نیست.
 شــریعتی گفت: در طول چند سال اخیر 
شرایط آب شرب خوزستان چه به لحاظ 
کمیت و چه به لحــاظ کیفیت رو به بهبود 
بوده اســت. ما در ســال 95 تــا 97 در 
اهواز آب با ای ســی 1700 و در آبادان 
و خرمشــهر بالای 2100 ای سی تحویل 
مردم مــی دادیم اما امروز این شــاخص 
در اهــواز به حــدود 1200 تا 1300 ای 
ســی و در آبادان حدود 1700 رســیده 
کرد:  خاطرنشان  خوزستان  است.استاندار 
طرحی در دســت اجرا داریم و امیدواریم 
تا یک ســال آینده به بهره برداری برسد 
مبنی بر اینکــه آب دز را برای میان مدت 
به شهرســتان های اهواز، کارون، آبادان، 
و  آزادگان  دشــت  شــادگان،  خرمشهر، 
حمیدیه برسانیم و ای سی آب را به حدود 

500 تا 700 برسانیم.

 توضیحات استاندار خوزستان درباره 
موضوع  تلاقی آب آشامیدنی و فاضلاب 

 حسن سیلاوی سرویس استان ها //سرکنسول ایران 
در بصره گفت: هنوز دو کشــور عــراق و ایران برای 
برگزاری اربعین تصمیم نهایی نگرفته اند و هر دو کشور 

در این رابطه دچار تردید هستند.
بــه گزارش خبرنگاردریا ، احمد ســیاهپوش در حاشــیه 
نشست غلامرضا شریعتی اســتاندار خوزستان با استاندار 
ذی قار عراق در خرمشهر در جمع خبرنگاران، اظهار کرد: 
آمادگی در کشــورها برای برگزاری اربعین در صورت رفع 

مشکل کرونا و موانع وجود دارد.
سرکنسول ایران در بصره با بیان اینکه تمایل برای برگزاری 
مانــور اربعین وجود دارد، افزود: بــا توجه به اینکه مانور 
اربعین پیوند میان دو امت اســت، به دنبال این هســتیم که 
در صورت رفع مشــکل کرونا در قالب کاروان های زیارتی 
زیارت اربعین انجام شــود.وی افزود: تلاش می شود هر دو 
کشــور موارد بهداشتی لازم را در مورد بحث کرونا رعایت 
کنند و در صورت رعایت موارد و برطرف شدن مشکلات، 
زیارت انجام شــود که برای عملی شدن این امر مردم باید 
مــوارد را رعایت کنند و وزارت بهداشــت نیز توصیه های 
بســیاری در این خصوص دارد.سیاهپوش در پاسخ به این 
پرســش که »برگزاری مراسم اربعین با توجه به کمبودهای 
زیرساخت های بهداشــتی و درمانی که استاندار ذی قار را 
وادار به درخواســت کمک از استان خوزستان کرده است، 
چه توجیهی می تواند داشته باشد؟« گفت: سعی می شود در 
خصوص تأمین اکســیژن تا حد امکان به استان های عراق 
کمک شــود و در صورت نیاز به دیگر تجهیزات پزشــکی 
آمادگــی برای کمک وجود دارد.وی افزود: با این حال اگر 
باز هم به این نتیجه رســیده شد که زیرساخت های پزشکی 
عراق پاســخگوی اربعین نیســت، زیارت اربعین برگزار 

نخواهد شد.
بنا به گفته سیاهپوش، با توجه به سابقه کمک های ایران به 
کشور عراق، در زمینه مقابله با کرونا نیز در بحث پزشکی و 
دارویی کمک هایی توسط جمهوری اسلامی ایران به عراق 

شده است.

سرکنسول ایران در بصره:
هنوز تصمیمی برای برگزاری 

راهپیمایی اربعین گرفته نشده است
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   عباس صالحی پور شهواری
        تهیه کننده سابق رادیو

 یکی از بزرگترین شــانس های زندگی 
رسانه ای و هنری من از سال 6۸ و آغاز  
همکاری من با رادیو بندر عباس آن زمان 
و خلیج فارس کنونی، نازیدن به دستیاری 
و شاگردی مرحوم استاد بهنام رضوی بود 
و این همکاری و شاگردی تا زمان حضور 

من در رادیو ادامه دار بود.
اســتاد رضوی با پیشــینه ی چندین سال 
دارندگی و گردانندگی آرشــیو رادیو تهران 
در پیش از انقلاب ، در آن سال ها به عنوان 
نویسنده و تهیه کننده ارشد،  برنامه های اصلی 
صبحگاهی و عصرگاهی رادیو بندر عباس را 
آماده و پرداخته برای پخش می کرد. اما آنچه 
در کار حرفه ای مرحوم رضوی درخشان ، بارز 

و زبانزد بود شناخت موسیقی، کاربرد موسیقی 
در برنامه سازی رادیویی و استادی در ساختن 
 نشــان )تیتراژ ( برنامه ها بــود . همواره در

 برنامه هایش خلاقیت و نوآوری هایی داشت 
 که در همان گاه سبب گرایش شمار زیادی از

 خلیج فارس به شــنیدن برنامه های رادیو 
بندر عباس شــده بود. هــدف از بیان این 
 دیباچــه یــادآوری این نکته هســت که 
حال و روز برنامه سازی این روزهای رادیو 
چندان خوش نیســت ) چه در شبکه های 
اســتانی و چه در شــبکه های سراسری(. 
چندان از سختگیریهای فنی و هنری  رایج در 
گذشته خبری نیست و برنامه سازان به نوعی 
 رفع تکلیف می کنند.من به ســبب گرایش

  همیشــگی ام بــه رادیو معمولا بیشــتر 
شنونده ی رادیو هستم تا تماشاگر تلویزیون 
و به همین سبب چشمداشتی بیش از دیگران 

برای بهبود کیفیت برنامه های رادیویی دارم 
ولی مدت  هاســت از نو آوری و خلاقیت 
 در برنامه ســازی رادیویی خبری نیســت

 و بیشــتر برنامه ها در گرداب تکرار افتاده 
انــد. اگر دهه ی پنجاه  کــه دوران طلایی و 
اوج برنامه ســازی رادیویی بود را فراموش 
کنیــم ، برنامه ســازی در پــس از رخداد 
 انقلاب اســلامی در پی دو سه سال پریشانی 
 و التهاب از آغاز دهه ی شصت رونق گرفت 
و با دعوت دوباره از برنامه سازان و گویندگان 
مانند مرحوم منوچهر نوذری ، شاهرخ نادری 
، حیدر صارمی ، رضا معینی و گرد هم آمدن 
گروه برنامه ســاز صبح جمعه با شما، رادیو 
جان تازه ای گرفت . دهه ی شصت و هفتاد 
 را بایــد دوران اوج برنامه ســازی رادیویی
  پس از انقلاب دانســت . ولی با گســترش

 شبکه های گوناگون رادیویی و عدم تربیت 

برنامه سازان کار آمد و شیفته ی کار رادیو این 
رونق به خاموشی گرایید .

  به جز ایــن یکی از راه هــای باقی ماندن 
 برنامــه های رادیویــی در میــدان رقابت 
رسانه ای ، نو آوری و خلاقیت هست و گرنه 
هر برنامه ای حتی پرشنونده ترین برنامه ها 
پس از مدتی به ورطه ی تکرار و ملال دچار 

خواهند شد . 
به همین سبب تغییرات آیتمی در برنامه سازی 
رادیویی به صورت فصلی اجتناب ناپذیر است 
 ، این تغییرات می تواند در تغییر گویندگان ، 
موسیقی های جدید،تغییر در قالب و محتوای 
برنامه و افزودن آیتــم های جدیدرخ  دهد.

چرا که اگر شنونده به قالب و ساختار برنامه 
عــادت کند  و بداند که هر روز در برنامه چه 
چیزی پخش خواهد شد پس از مدتی برنامه 
آن تازگی و غیر قابل پیش بینی بودن خود را 

 از دست می دهد. یک برنامه رادیویی باید به
 گونه ای باشد که شــنونده برای شنیدن آن 
گوشــش را تیز کنــد و از اطرافیان بخواهد 
که ســکوت کنند تا وی بتواند صدای رادیو 
را بشــنود و این همان راز گم شده در برنامه 
سازی رادیویی است. به جز کاهش نو آوری 
و خلاقیت در برنامه سازی یکی از سبب های 
تکراری بودن برنامه هــا ، کاهش تولیدات 
موسیقایی در کشور هست.شاید عنوان شود 
پس این همه کنســرت و انتشار آلبوم های 
موسیقی برای چیست ؟ پاسخ ساده هست ، 
بیشــتر ملودی هایی که این روزها به عنوان 
ترانه توســط خوانندگان ایرانی در داخل و 
خارج منتشر می شــود رنگ و بوی ایرانی 
ندارد که شنونده ی ایرانی با آن انس بگیرد . 

باز سازی برخی ملودی های قدیمی ایرانی 
هم با ســاز های الکترونیک سبب نشده تا 

آن غنای موسیقایی ایرانی سال های دهه ی 
پنجاه زنده شود. تعطیلی ارکستر های مختلف 
رادیو تلویزیون هم که بصورت هفتگی فراهم 
 کننده ی خوراک برنامه  های رادیویی بودند 
ضربه ی بزرگی به مجموعه ی برنامه سازی 
رادیو و حتی موســیقی کشور وارد ساخت 
رادیو هم که کلیت آن به موسیقی وابسته است 
به رســانه ای پر کلام و پرگو تبدیل شد که 

باعث فراری دادن شنونده هایش شد.. 
یکی از دردســر های بزرگ برنامه ســازان 
 در رادیــو مواجهــه با فهرســت طولانی

 موسیقی های غیر قابل پخش در آرشیو های 
موسیقی سازمان است. فهرست موسیقی های 
با کلام و بدون کلام در آرشــیو صدا و سیما 
بسیار طولانی است . بازگشت به دوران طلایی 
رادیو دست نیافتنی است ولی می توان رادیو 
را همانند دهه ی شصت و هفتاد به جایگاهی 
رسانید که پرشنونده ترین و پر مخاطب ترین 
رسانه جمعی باشــد و بخش زیادی از ملت 
 ایران را از جستجو های بی حاصل و بیهوده در

 شبکه های اجتماعی برهاند.

 با استفاده نکردن از ظرف های یک بار مصرف 
 از آلودگی محیط زیست جلوگیری کنیم !

موسیقی و  برنامه سازی کلیشه ای،  آفت  برنامه سازی رادیویی

 
                        آگهی حصر وراثت 

ایــن  از  سردشــت  شــعبه   ۹۹/  ۷۹ کلاســه  بــه  دادخواســت  شــرح   ۵  ۸۶۹  ۸۰۴  ۹۱۴ ملــی  شــماره  بــه  محمــد  فرزنــد  عزیــزی  موســی  آقــای 
شــورا درخواســت گواهــی حصــر وراثــت نمــوده و چنیــن توضیــح داده کــه مرحــوم مــادرم ســکینه عزیــزی فرنــد ســعداله بــه شــماره ملــی
 ۹۲۲ ۸۰۴ ۸۶۹ ۵ متولد ۱ /۶ /۱۳۱۵ در تاریخ ۲۸ /۱۰/ ۱۳۹۳ که در آخرین اقامتگاه خویش به رحمت ایزدی پیوسته ورثه حین الفوت آن مرحوم منحصر است به :۱- موسی عزیزی فرزند 
محمد بشماره ملی ۹۱۴ ۸۰۴ ۸۶۹ ۵ اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور رادریک نوبت به مدت یک ماه آگهی می نماید تا هر کسی اعتراضی دارد و یا وصیتنامه از متوفی نزد

او باشد از تاریخ نشر آگهی ظرف یک ماه به شورا تقدیم دارد و الا گواهی صادر خواهد شد .
                                                              قاضی شورای حل اختلاف شهر سر دشت بشاگرد مجید واحدی نوش آبادی

 
                                                 آگهی فقدان سند مالکیت 

نظر به آقای محمد غلام پور فرزند ابراهیم به اســتناد استشــهادیه محلی به وارده شــماره ۷۲ ۵۶/ ۲ مــورخ ۳۱ /۲/ ۱۳۹۹ در خصوص پلاکهای فرعــی ۱۹۰۸۰ و ۱۹۰۸۴ 
همگی از ۱ اصلی واقع در خیابان ۱۲ فروردین جنب ســوپر تهران بخش دو بندرعباس مدعی شــده اســت که دو فقره سند مالکیت ششدانگ  آپارتمان با مشخصات ذیل 
به علت جابجایی مفقود گردیده لذا مالک تقاضای صدور اســناد مالکیت المثنی نموده اســت لذابه اســتناد ماده ۱۲۰ آئین نامه اصلاحی و تبصره ذیل آن بدینوســیله اعلام
میشود هرکس مدعي انجام معامله نسبت به پلاکهای  مذکور و وجود اصل اسناد مالکیت در نزد خود مي باشد بایستي از تاریخ انتشار آگهي ظرف مدت  ده روز اعتراض خود را ضمن ارائه اسناد
مالکیت به این اداره تسلیم و اخذ نماید. بدیهي است پس از انقضاي مهلت قانونی مذکورو عدم وصول اعتراض و یا وصول اعتراض و عدم ارائه اسناد نسبت به صدور سند مالکیت المثني بنام متقاضي
اقدام خواهد شد . ۱-ششدانگ پلاک ثبتی ۱۹۰۸۰ /۱اصلی سند مالکیت به سریال ۴۳۲۳۱۶ د ۹۷ به نام غلامپور صادر گردید۲- ششدانگ پلاک ثبتی ۸۴ ۱۹۰/ ۱ اصلی سند 

مالکیت به سریال ۶۱۲ ۴۳۲ د ۹۷ به نام محمد غلام پور صادر گردید. ۲۲۲/ ۹۹ م الف
اسمعیل ربیع نژاد  رئیس اداره ثبت اسناد و املاک بندرعباس منطقه2
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آگهی حصر وراثت 

خانم مریم درانی فرزند ســوری دارای شــماره شناسنامه  ۳۴۴ ۶۷۴ ۸۶۹ ۵ به شرح دادخواســت به کلاسه ۹۹/ ۱۴ -شعبه سردشت از این شورا درخواست گواهی حصر 
وراثت نموده و چنین توضیح داده که فرزندش مرحوم  محمد فراری به شــماره ملی ۲۳۸ ۶۷۷ ۸۶۹ ۵ وبه شــماره  شناســنامه ۴۴۲ متولد ۱ /۴ /۱۳۶۰ در تاریخ ۱۸ /۲/ 
۱۳۹۸ در آخرین اقامتگاه خویش به رحمت ایزدی پیوسته ورثه حین الفوت آن مرحوم منحصر است به :۱- مریم درانی فرزند سوری به شماره شناسنامه  ۳۴۴ ۶۷۴ ۸۶۹ 
۵ )مادر متوفی( اینک با انجام تشــریفات مقدماتی درخواســت مزبور رایک نوبت به مدت یک ماه آگهی می نماید تا هر کسی اعتراضی دارد و یا وصیتنامه از متوفی نزد

او باشد از تاریخ نشر آگهی ظرف یک ماه به شورا تقدیم دارد و الا گواهی صادر خواهد شد .
                   قاضی شورای حل اختلاف شهر سر دشت بشاگرد  مجید واحدی نوش آبادی
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احمد مرادی  در تذکر کتبی به وزیر 
میراث فرهنگی عنوان کرد

لزوم جبران خسارت ناشی از آتش سوزی 
غرفه های معبد هندوها

 گــروه خبر // روح الله متفکر آزاد، عضو هیأت رئیســه 
مجلس شورای اسلامی در نشســت علنی مجلس شورای 
اسلامی تذکرات کتبی نمایندگان به مسئولان اجرایی کشور 
را به شــرح زیر قرائت کرد:به گزارش خبرنگار دریا ، تذکر 
دکتر احمد مرادی نماینده بندرعباس به وزیر میراث فرهنگی 
درباره لزوم جبران خسارت ناشی از آتش سوزی غرفه های 
صنایع دستی بانوان سرپرست خانوار در محل معبد هندوها 

واقع در شهر بندرعباس بود.

مردم در ماه  های محرم و صفر، نذر ماسک 

کنند 
 ســرویس فرهنگی  //معاون کل وزارت بهداشت گفت: 
مهم ترین علت مرگ و میرهای فعلی ناشی از کرونا، کاهش 
ترس مردم از این ویروس اســت که باعث تغییر عملکرد در 
انجام مسافرت در سفرهای خرداد، برگزاری مراسم عروسی، 
برگزاری نماز عید فطر، برگزاری دورهمی ها و مهمانی ها در 
فضاهای سربسته و حضور در کافی شاپ و قهوه خانه ها شده 
اســت.ایرج حریرچی در یک گفت وگوی تلویزیونی درباره 
علت افزایش ابتلا و مرگ و میرهای ناشی از ویروس کرونا 
افزود: موفقیت هایی که در اواخر اردیبهشت و اوایل خرداد 
در کنترل ویروس کرونا در کشــور به دست آوردیم و مرگ 
۱۵۸ مــورد در روز به ۳۴ مورد کاهش یافته بود، اما علت 
اصلی افزایش ابتلا و فوتی های کرونا در حال حاضر، کاهش 
ترس مردم از ویروس کرونا اســت.وی ادامه داد: ترس از 
عاقبت کار نادرســت یکی از مهم تریــن نعمت های الهی و 
بهترین خصوصیت افراد عاقل است. افزایش سریع ترس از 
بیماری در ایران و سایر کشورها در ابتدا ایجاد شد و حضور 
جمعیــت در اماکن عمومی کاهش یافــت. پس از گذراندن 
موج اول، بــا کاهش ترس مردم، حضــور افراد در جامعه 
بیشــتر شــد و در نتیجه تعداد موارد ابتلا افزایش پیدا کرد.

معاون وزیر بهداشــت گفت: مرگ مهم ترین معیار در مورد 
بررســی ویروس کرونا است و هر رفتار درست و نادرستی 
که انجام شود، ۴ تا ۶ هفته بعد اثر آن را می بینیم. این نتیجه 
عملکرد جامعه در خرداد ماه اســت. در دو ماه تابستان اگر 
ویروس را ســرکوب نکنیم، در فصل پاییز که مورد علاقه و 
مطلوب ویروس پیچیده کرونا خواهد بود، با شرایط سخت تر 
از اســفند و فروردین مواجه خواهیم شد.حریرچی توصیه 
کــرد: از مردم خواهش می کنیــم در ماه های محرم و صفر، 
نذر ماســک کنند و به دیگران ماسک بدهند تا خانواده ها را 

تشویق به استفاده از ماسک کنیم.
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ســرویس فرهنگی // نماینده ولی فقیه در اســتان هرمزگان، اساس 
مأموریت پلیس در زمینــه عفاف و حجاب را حفظ ارزش های اخلاقی و 

اسلامی عنوان کرد. 
 حجت الاســلام والمســلمین محمد عبادی زاده در دیدار فرمانده انتظامی 
هرمزگان طی سخنانی اظهار داشــت: امروز نیروی انتظامی به عنوان یک 
سازمان پیشرو در حوزه مســائل اجتماعی و فرهنگی در جامعه با تنوع و 
پیچیدگی مأموریتی بســیار بالایی انجام وظیفه می کند.وی افزود: برقراری 
امنیت در جامعه جز با نهادینــه کردن فریضه امر به معروف و نهی از منکر 
امکان پذیر نیســت و این امر جز با کار فرهنگی بلند مدت و نهادینه سازی 
امــر فطری حجاب امکان پذیــر نخواهد بود. نماینده ولی فقیه در اســتان 
هرمزگان و امام جمعه بندرعباس با تأکید بر همسوسازی برنامه ها و اجرای 
طرح های مشترک همه سازمان ها و نهادها در نهادینه سازی فرهنگ عفاف 
و حجاب در سطح جامعه، خاطرنشان کرد: حوزه عفاف و حجاب مهمترین 
مأموریت حوزه فرهنگی و اجتماعی به مانند سایر موضوعات ارزشی است 
کــه بازندگی مردم گره خورده و از مطالبات فرهنگی اســت و باید بیش از 
پیش مورد توجه ســازمان ها و نهادهای متولــی این امر قرار گیرد. حجت 
الاسلام والمسلمین عبادی زاده نیروی انتظامی را سازمانی پیشرو در حوزه 
مسائل اجتماعی و فرهنگی در جامعه عنوان کرد و ضمن قدردانی از تلاش 
خســتگی ناپذیر کارکنان آن در برقراری و حفظ نظم و امنیت در جامعه و 
مقابله جدی با مجرمان و قاچاقچیان مواد مخدر و قاچاق کالا، گفت: قطعا 
این زحمــات و تلاش ها در نزد پروردگار بی پاداش نبــوده البته مردم هم 
به خوبی قدردان زحمات پلیس در جامعه بوده و هســتند. به گزارش فارس 
، سردار غلامرضا جعفری فرمانده انتظامی استان هرمزگان نیز در این دیدار 
گزارشــی از اقدامات و موفقیت های صورت گرفته در حوزه های مختلف 

انتظامی، ترافیکی و اجتماعی را ارائه کردند.

مأموریت پلیس در بحث
 عفاف و حجاب، حفظ ارزش هاست

گروه خبر // جلایی گفت: موج 
تبلیغــات رســانه ای دهمین 
کنگره بین المللی امام سجاد)ع( 

از اول محرم آغاز می شود.
به گزارش خبرنگار دریا ، » مهران 
جلایی « در دیدار اعضای ســتاد 
برگزاری دهمین کنگره بین المللی 
امام سجاد)ع( از کنگره بین المللی 
امام ســجاد)ع( به عنــوان اتفاقی 
خوب در راســتای ترویج معارف 
سیدالساجدین طی یک دهه اخیر 
نام برد و اظهار کرد: عوامل اجرایی 
این رخداد علی رغم تمام کمبودها 
و سختی ها، با تعصب و تعهد کار 

را جلو بردند. 
وی با اشاره به اینکه امسال به دلیل 
شرایط موجود ممکن است کنگره 
غیرحضوری برگزار شــود، افزود: 
شرایط کنونی، فرصتی را را فراهم 

کرده است تا معارف امام سجاد)ع( 
در قالب های نو و جدید به جامعه 

ارائه شود.
مدیرکل صدا و سیمای مرکز خلیج 
فارس از ضعف در تولید محتوا و 
ســرعت پایین به عنوان بخشی از 
آسیب ها در حوزه رسانه و فضای 
مجازی یاد کرد و گفت: در فضای 
رسانه ای و مجازی نخستین خبر، 
حــرف اول را می زند. وی با بیان 
آثار محتوایی  تولیدات و  از  اینکه 
کنگره به بهترین شــکل ممکن در 
رسانه استانی خلیج فارس استفاده 
تبلیغات  افزود: موج  خواهیم کرد، 
رسانه ای دهمین کنگره بین المللی 
امام سجاد)ع( را از اول محرم آغاز 
می کنیم. جلایی، حوزه های خبر 
مکتوب، صوتی، تصویری و شبکه 
های مجــازی را از ظرفیت های 

صدا و سیمای مرکز خلیج فارس 
معرفی کرد و گفت: این ظرفیت ها 
به طور کامل در اختیار کنگره قرار 
خواهند گرفت. وی افزود: در طول 
سال نیز یک برنامه شاخص را در 
رادیو ویژه معارف صحیفه سجادیه 

اختصاص خواهیم داد.
حجت الاسلام و المسلمین » محمد 
علــی لبخندان «، مدیر موسســه 
فرهنگی اندیشــه های آســمانی 
سجادیه نیز گفت: کنگره بین المللی 
اعتقادی و  امام سجاد)ع(، حرکتی 
فرهنگی و باقیات و صالحات همه 
کسانی اســت که به حد وسعشان 
به برگزاری این برنامه فاخر دینی 

کمک می کنند. 
وی بــا ادعای اینکــه این رخداد 
 از لحاظ اســتمرار و گستره ملی 
و بین المللی مشــابه اســتانی و 

کشــوری ندارد، افزود: از دستگاه 
های فرهنگی اســتانی و کشوری 
بــه ویژه صــدا و ســیمای مرکز 
خلیج فارس که در طول یک دهه 
همراهی خوبی با کنگره داشته اند، 

قدردانی می کنم. 
» علی علامــه زاده «، دبیر کنگره 
بین المللی امام سجاد)ع( نیز گفت: 
امســال با توجه به شــیوع کرونا 
فاصله  اجــرای طرح  و ضرورت 
گذاری اجتماعی، کنگره به صورت 
شد.  خواهد  برگزار  غیر حضوری 
وی تاکید کرد: ضرورت دارد که از 
به ویژه رسانه ملی  ظرفیت رسانه 
در نشــر تولیدات و محتوا بیش از 
سنوات گذشــته بهره ببریم. علامه 
زمانی  بازده  کرد:  زاده خاطرنشان 
۱۲تا۲۵محــرم اوج برنامــه های 
کنگره است اما برنامه های متنوع 
و مختلفی با محوریت این رخداد 
مهم و اثرگذار در طول سال برگزار 

می شود.

مدیرکل صدا و سیمای مرکز خلیج فارس خبرداد
 آغاز موج رسانه ای کنگره امام سجاد)ع( از اول محرم

ســرویس فرهنگی //  پهنه های 
و  بندرعباس  در  تازیان  گردشگری 
طاهروئیه در ســیریک در کارگروه 
روســتایی،  توســعه  زیربنایی، 
آمایش سرزمین  عشایری، شهری، 
و محیط زیست استان تصویب شده 

است. 
مدیر کل میراث فرهنگی، گردشگری و 
صنایع دستی هرمزگان اظهار داشت: با 
تصویب این دو پهنه ۱۱۰ هکتار برای 
ســرمایه گذاری بخش خصوصی در 
زمینه های مختلف گردشگری در این 

استان اختصاص یافته است. وی ادامه 
داد: دادن خدمات بهینه به گردشــگران 
یکــی از پایه های اساســی در زمینه 
جذب و رضایت گردشــگران است که 
امید می رود با تصویب پهنه های جدید 
موقعیت مناسبی برای توسعه گردشگری 

و اشتغال پایدار در استان فراهم آید.به 
گزارش ایرنا ؛ وی اضافه کرد: شناخت 
پهنه های مناســب برای گردشگری به 
لحاظ آسایش اقلیمی از موارد مهم در 
برنامه ریزی گردشگری است که همه 
باید به آن برای داشتن توسعه پایدار و 
حفظ منابع برای نسل های آینده توجه 

داشته باشند.

۲ پهنه گردشگری در هرمزگان تصویب شد

 سرویس فرهنگی // »قرآن قزوینی 
»یکی از شــاهکارهای هنری حوزه 
تذهیب قرآن در دنیا در ســازمان 
اســناد و کتابخانه ملــی نگهداری 

می شود. 
»قرآن قزوینی« کتابت شــده در ســال 
۱۲۱۹ قمری، یکی از شاهکارهای هنری 
در حوزه تذهیب قرآن در دنیا است که هر 

صفحه آن تذهیب ویژه دارد.
قــرآن زین العابدیــن قزوینی یک قرآن 

نفیس و مطلای دوره قاجار اســت که 
در آن ۶۰۰ تذهیــب متفــاوت به کار 
رفته اســت. در تذهیب این قرآن نفیس 
از نزدیک به چهــار کیلو طلای ناب و 
سنگهای قیمتی استفاده شده است. سال 
کتابت این قرآن نفیس به ســال ۱۲۱۹ 
قمری برمی گردد که در شــهر شیراز کار 

شــده و ده ها استاد هنرمند و نگارگر در 
مدت چند سال بر روی آن کار کرده اند. 
این اثر هنری نفیس دارای ۵۴۷ صفحه 
است که هر صفحه دارای تذهیب بوده و 
۶۰۰ تذهیب و تشعیر دارد، یعنی در هر 
صفحه یک تذهیب مجزا به کار رفته و هر 
مکتب تذهیبی که در ایران وجود داشته 

در این قرآن به کار رفته و آن را به اثری 
منحصر به فرد تبدیل کرده است.

 بر اساس این خبر، ویژگی های منحصر 
به فرد این قرآن برخی از مجموعه داران 
عربستانی و انگلیسی را بر آن داشته بود تا 
به هر شکل ممکن و با قیمتی باورنکردنی 
آن را بخرند، اما تعهد، تعصب ملی و دینی 
مالک مانع از این کار شد و سرانجام در 
سال ۱۳۸۷ این اثر جاودانه به کتابخانه 

ملی ایران سپرده شد.

قرآن  منحصر به فرد در کتابخانه ملی

 

گروه خبر // مدیرعامل کانون پرورش فکری 
کودکان و نوجوانان با صدور حکمی پروین 
کانون  مدیرکل  عنوان  به  را  پشــت کوهی 

استان هرمزگان منصوب کرد.
به گــزارش خبرنگار دریــا ، فاضل نظری در 
حکم انتصــاب مدیرکل جدید کانون اســتان 

هرمزگان بر هدف محوری کانون به عنوان یکی 
از نقش آفرینــان ممتــاز و متمایز عرصه تعلیم 
و تربیت و تعالی آینده ســازان ایران اســلامی، 
شکوفایی استعدادها و پرورش ذوق و خلاقیت 

کودکان و نوجوانان تاکید کرده است.
مدیرعامل کانــون همچنین در این حکم تحقق 
اهــداف را علاوه بر نیاز بــه وجود محیطی پر 
نشاط، امیدبخش و بهره مندی از ظرفیت دانش، 
تجربه و انگیــزه والای خانواده ارجمند کانون، 
مستلزم تعمیق برنامه ها و کیفی سازی فعالیت ها 
دانســته و بر توجه به ابزارها و روش های نوین 
پرورش خلاقیت، تقویت و توســعه همکاری 

با مــدارس و پرداختن به آمــوزش هدف مند 
مهارت ها و مقوله های فرادانشی متناسب با سبک 
زندگــی ایرانی اســلامی و اقتضاهای فرهنگی 
بومــی توصیه کرده اســت.رییس هیأت مدیره 
کانون در این حکم همچنیــن اظهار امیدواری 
کرده است که به همت مدیرکل جدید و همکاران 
استان هرمزگان و از رهگذر ملاحظه راهبردهای 
عملیاتی کانون و هماهنگی با اســتاندار و سایر 
مسئولان دستگاه های مرتبط، آن استان و تعامل 
موثر با همکاران ستادی در مسیر تحقق اهداف 
کانون گام های موثری برداشته شود.  پشت کوهی 
دارای مدرک کارشناســی ارشــد روان شناسی 

عمومی است و در سابقه ۲۶ ساله ی کاری خود 
مدیریت کانون زبان اســتان هرمزگان، دبیری 
جشنواره های اســتانی و فعالیت های پژوهشی 
را ثبــت کرده اســت. او همچنین ســال ها به 
عنوان مربی، مسئول مرکز، کارشناس فرهنگی، 
کارشــناس مســئول فرهنگی کانون فعالیت و 
موفقیت های متعــددی در حوزه های فرهنگی 

کسب کرده است.
پیش از این مدیرکلی کانون استان هرمزگان را 
ناهید سلیمانی احمدی بر عهده داشت که از اول 
مرداد ۱۳۹۹ به جمع پیش کسوتان پیوست.فاضل 
نظری مدیرعامل کانون پرورش فکری همچنین 
در نامه ای جداگانه از تلاش های ارزشمند ناهید 
سلیمانی احمدی طی دوران مسوولیت مدیرکلی 

کانون استان هرمزگان تشکر کرده است.

 با حکم مدیرعامل و رییس هیأت مدیره کانون؛ 
پروین پشت کوهی مدیرکل کانون هرمزگان شد

ســرویس فرهنگی // معاون آموزش ابتدایی آموزش و 
به پوشش  پرورش هرمزگان گفت: در راستای رسیدن 
تحصیلی بالاتر از میانگین کشوری در دوره آموزش پایه، 
22۹ مدرسه با جمعیت یک تا 10 نفر در هرمزگان وجود 

دارد.
به گزارش خبرنگار دریا ، ایرج بیت الهی در جلســه شورای 
آموزش و پرورش اســتان هرمزگان با اشــاره به پوشــش 
تحصیلی دوره ابتدایی اســتان، گفت: پوشش تحصیلی دوره 
ابتدائی اســتان هرمزگان با ۹۸.۴۸ بالاتر از میانگین پوشش 

تحصیلی کشوری با ۹۸/۱۸ قرار دارد.
وی افزود: در راســتای بسط و توســعه عدالت آموزشی و 
افزایش پوشش تحصیلی دوره ابتدایی و همچنین تلاش برای 
انسداد مبانی بیســوادی، ۲۲۹ مدرسه با جمعیت یک الی نه 

دانش آموز در مناطق روستایی و صعب العبور وجود دارد.
بیت الهی ادامــه داد: مطابق نامه وزارت آموزش و پرورش، 
اســامی دانش آموز در ســن متعارف مدرســه )بازمانده از 
تحصیل( و تارک تحصیل به استان اعلام شده است که عوامل 
متعددی در ترک تحصیل دانش آموزان دخیل اســت و تأثیر 

دو عامل اقتصــادی و فرهنگی خانواده ها در ترک تحصیل 
دانش آموزان نقش بیشتر است.

معاون آموزش ابتدایی آمــوزش و پرورش هرمزگان گفت: 
لازم به ذکر اســت که آمار اعلام شده از ترک تحصیل استان 
در روزهای آتی راســتی آزمایی می شــود و نرخ جمعیت 
معلــول، مهاجر و یا انتقال یافته از اســتان با همکاری خانه 
های بهداشــت، دهیاری ها، بهزیستی و دیگر مراجع موجود 
از آمار کلی جداســازی می شود. بیت الهی اضافه کرد: بیش 
از ۲۳۰ هزار دانش آموز در دوره ابتدایی اســتان در ســال 
تحصیلی گذشــته مشغول به تحصیل بودند که پیش بینی می 
شود در ســال جدید بیش از هفت هزار دانش آموز به آمار 

استان افزوده شود. 

پوشش تحصیلی هرمزگان بالاتر از میانگین کشوری است



روابط عمومی 
 شیلات هرمزگان 

حوادث جهان
اقدام عجیب دادگاه آمریکا؛ 

حکم حبس برای نوجوان سیاه پوست
 به دلیل انجام ندادن تکالیف

  محکوم شدن یک نوجوان 15 ساله سیاه پوست آمریکایی به 6 ماه حبس به 
دلیل انجام ندادن تکالیفش، موجی از اعتراض ها را در این کشور برانگیخته است. 
یک نوجوان 15 ساله سیاه پوست آمریکایی به دلیل انجام ندادن تکالیف آنلاین 
مدرســه اش به 6 ماه زندان محکوم شد.یک قاضی در ایالت »میشیگان«، یک 
نوجوان 15 ساله سیاه پوست را به دلیل عدم انجام تکالیف آنلاینش به 6 ماه زندان 
محکوم کرد. این نوجوان پس از محاکمه ای که در ماه می  برگزار شــد، در یک 
مرکز اصلاح در »دیترویت« به سر می برد و نگرانی های زیادی در مورد ابتلای 
وی به »کرونا« وجود دارد. انتشار این خبر سبب بروز موجی از خشم و ناراحتی 
شد؛ چرا که بسیاری صدور این حکم را نشان دهنده نژادپرستی نهادینه شده در 
ساختار های آمریکا می دانند؛ اخیرا 99 هزار نفر، درخواست آزادی وی از زندان را 
امضا کردند.جلسه بعدی دادگاه نوجوان 15 ساله سیاه پوست به 8 سپتامبر موکول 
شده است.مقام های قضایی آمریکا مدعی هستند »این نوجوان مبتلا به پیش فعالی، 
سابقه سرقت و زد و خورد را نیز دارد.« این در حالی است که براساس مدارک، 
نوجوان مذکور مبتلا به بیماری ADHD است که در شمار بالایی از کودکان 
سیاه پوست به ویژه دختران مشاهده شده و به سختی قابل تشخیص است. وی 
به دلیل این بیماری برنامه یادگیری مستقلی را از مدرسه دریافت کرده بود که وی 
را مجاز به انجام تکالیف در زمان طولانی تری می کرد.  شیوع کرونا و تغییر دوره 
آموزشی از حضوری به آنلاین از ماه آوریل، سبب بروز دشواری های عمده ای 
برای این نوجوان 15 ساله شد.نکته قابل توجه آن است که عدم انجام تکالیف در 
پی تعطیلی مدارس و ادامه آموزش به صورت آنلاین منحصر به این نوجوان نبوده 
و برخی از مدارس آمریکا اعلام کردند کمتر از نیمی از دانش آموزان تکالیف خود 

را در این دوره انجام داده اند.

قتل مادر، همسر و دختران برای ازدواج مجدد
  مــرد مصری برای آنکه بتواند با زن مورد علاقه اش ازدواج کند مادرخود ، 
همسر و 2 دخترش را بی رحمانه کشت.متهم پس از دستگیری اعتراف کرد که 
بــه خاطر علاقه بی اندازه اش به یک زن تصمیم به جنایت های هولناک گرفته 
است تا بتواند پس از کشتن اعضای خانواده اش با زن مورد علاقه خود ازدواج 
کند.گزارش های پلیس قاهره نشان میدهد که متهم پس از ترک محل کار خود 
در مزرعه ای در نزدیکی محل  ســکونت مادرش به خانه رفته و منتظر مانده تا 
قربانیان بخوابند سپس به سراغ تک تک آنها را رفته و وقتی قربانیان در خواب 
بوده اند تک تک  آنها را خفه کرده اســت.پلیس اجساد مادر ،همسر و دو دختر 
این مرد را در خانه مادری اش پیدا کرده است، به گفته کارآگاهان یکی از 3 دختر 
متهم توانسته از این حمله جان سالم بدر برد.اطلاعات پلیس قاهره نشان میدهد 
در این میان یکی از دختران هنگام فشردن گلو بیهوش شده و پدر قاتل تصور کرده 
 که او نیز همانند دیگران مرده است . قاتل که نامش فاش نشده برای پنهان ماندن 
جنایت های بی رحمانه اش تصمیم می گیرد با ریختن بنزین خانه و قربانیان را 
سوزانده و طوری وانمود کند که این یک حادثه بوده  اما بی خبر از آنکه یکی از 
دخترانش زنده مانده و پس از فرار ازخانه موضوع را به پلیس گزارش می دهد.
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حوادث

  

همسرم در ماجرای ســرقت دوربین های 
مداربســته، دزدگیرها و دیگر لوازم اداری 

هیچ نقشی ندارد. 
    مــن او را با خودم همراه کــردم تا پلیس را 
فریب بدهم و به من مشکوک نشوند چرا که در 
سرقت های قبلی تنها بودم و به همین دلیل خیلی 
زود مورد ظن نیروهای انتظامی قرار می گرفتم. 
با وجود این نمی دانم چگونه به همین راحتی باز 

هم دستگیر شدم  و ...
   این تنها بخشــی از اظهارات جوان 36ســاله 
افغانستانی اســت که به همراه همسرش هنگام 
فروش لوازم سرقتی داخل یک فروشگاه لوازم 
صوتی تصویری، با هوشیاری نیروهای تجسس 
کلانتری شهرک ناجای مشهد دستگیر شده است.

 این جوان که چهار بار ســابقه کیفری به جرم 
سرقت دارد، درباره سرگذشت خود به کارشناس 
اجتماعی کلانتری شــهرک ناجا گفت: حدود 
12ســال قبل به طور غیرمجاز وارد ایران شدم. 
به دلیل این که برخی بستگانم در منطقه خواجه 
ربیع مشهد اقامت داشتند، من هم به همان منطقه 
رفتم تا روزگار خوبــی را تجربه کنم اما طولی 
نکشید که به مواد مخدر آلوده شدم و این گونه 
مســیر زندگی ام تغییر کرد.  دیگر نمی توانستم 
به کارگری در ســاختمان های در حال احداث 
ادامه بدهم چرا که وقتی از خواب بیدار می شدم 
ظهر شده بود و هیچ کس مرا با خودش سر کار 

نمی برد. 
    بــه همیــن دلیل دســت به ســرقت زدم تا 

هزینه هــای اعتیادم را تامیــن کنم ولی طولی 
نکشید که ماموران انتظامی سراغم آمدند و مرا 
دستگیر کردند. وقتی برای اولین بار دستگیر شدم 
چند ماه بیشــتر در زندان نبودم چون با کمک 
آشنایانم رضایت شاکیان را گرفتم و آزاد شدم اما 
سرم به سنگ نخورد و دوباره به کارهای خلاف 
ادامه دادم. تا این که چهار بار سابقه کیفری پیدا 
کردم و روزهای جوانی ام را پشــت میله های 
زندان گذراندم. با وجود این باز هم نتوانســتم 

مسیر درست زندگی را پیدا کنم.
  خلاصه، دو ســال قبل زمانی که به تازگی از 
زندان آزاد شــده بودم با زن مطلقــه ای به نام 
»مهربانو« آشنا شدم و او را به عقد موقت خودم 
درآوردم تا چنین وانمــود کنم که دیگر متاهل 
شــده ام و به دنبال خلاف نمی روم اما در واقع، 
این ماجرا پوششی برای خلافکاری هایم بود تا 

پلیس به من مشکوک نشود. 
  بالاخره مدتی قبل تعدادی دوربین مداربسته، 
دزدگیر حرفه ای ســاختمان به همراه هاردهای 
رایانه ســرقت کردم و به همسرم گفتم آن ها را 
از یک دســتفروش کنار آرامگاه خواجه ربیع 
 و به قیمت بســیار ارزان خریده ام، سپس برای 
فروش شــان در ســایت دیوار آگهی دادم که 
فروشــنده لوازم صوتی و تصویــری در منطقه 
وکیل آباد با من تماس گرفت. من هم ســوار بر 
موتورسیکلت به  همراه همسرم به آن فروشگاه 
رفتیم اما ناگهان ماموران تجسس رسیدند و ما را 

دستگیر کردند حالا هم ...

ماجرای دزد دزدگیر!
در امتداد تاریکی

ســرویس حوادث// عاملان قتل نگهبــان خوابگاه 
دخترانه با صدور کیفرخواســت  بــزودی در دادگاه 

کیفری استان تهران پای میز محاکمه خواهند رفت.
    رســیدگی به این پرونده از شامگاه شنبه 29 تیر سال 
گذشته و بدنبال قتل مرد جوانی در یکی از بیمارستان های 
پایتخت آغاز شــد. کارآگاهان جنایی به دستور بازپرس 
ساسان غلامی، برای رازگشایی از این جنایت  راهی محل 
حادثه شده و در اطراف محل قتل موتورسیکلتی را پیدا 
کردند که یک کارت عابربانک هم کنارش افتاده بود؛ بدین 
ترتیب هویت مقتول فاش شــد. بررسی ها نشان می داد 
شــاهین - مقتول- نگهبان خوابگاه دخترانه خصوصی 
اســت و به عنوان پیک موتوری نیز کار می کرده است.در 
بازبینی دوربین های مداربسته اطراف محل جنایت تصویر 

دو مرد جوان به دست آمد که با مقتول درگیر شده و او را 
با ضربات چاقو به قتل رسانده بودند. این درحالی بود که 
تحقیقات نشان می داد همسر شاهین مدتی است با پسری 
به نام پدرام ارتباط پنهانی داشته است. با شناسایی پدرام، 
کارآگاهان تصویری را که توســط دوربین های مداربسته 
از قاتلان به دســت آمده بود با تصویر پدرام تطبیق داده و 
مشخص شد که او به همراه دوستش شب حادثه نگهبان 
خوابگاه را به قتل رسانده اند.با برملا شدن هویت متهمان 
این پرونده، دستور بازداشت آنها از سوی بازپرس شعبه 
سوم دادســرای امور جنایی پایتخت صادر شد.پدرام در 
تحقیقات گفت: با همسر مقتول یک سال و نیم قبل در یک 
کانال تلگرامی آشنا شدم. اوایل نمی دانستم متأهل است. 
من به فرزانه علاقه مند شده بودم، اما بعد از مدتی فرزانه 

راز اعتیاد همســرش را برملا کرد. او می گفت، همسرش 
او  را بــه کارهای غیراخلاقی وادار می کند و از دســت 
شــاهین خیلی ناراحت بود.او ادامه داد: یک روز فرزانه 
گفت می خواهد کسی را اجیر کند تا با تصادف ساختگی 
شاهین را به قتل برساند. بعد هم پیشنهاد قتل شاهین را داد، 
من نمی خواستم او را بکشم فقط می خواستم ادبش کنم اما 
وی کشته شد. شب حادثه با مقتول تماس گرفتم و از او 
خواستم بسته ای را برایم انتقال دهد. با دوستم به محل قرار 

رفتیم و او را به قتل رساندیم.
   بــا اعتراف متهمــان به جنایت و تکمیــل تحقیقات، 
کیفرخواســت پدرام و دوستش به اتهام مشارکت در قتل 
و فرزانه به اتهام معاونت در قتل صادر شد و به زودی آنها 

پای میز محاکمه خواهند رفت.

اســتان  انتظامی  فرمانده  حوادث//  ســرویس 
خوزستان از کشــف 42 کیلو و۵۰۰گرم حشیش 
در بازرسی از یک منزل مسکونی در شهر »اهواز« 

خبر داد.
 سردار »حیدر عباس زاده« با اعلام این خبر گفت: 
ماموران عملیات ویژه پلیــس مبارزه با مواد مخدر 

اســتان با کار اطلاعاتی یک قاچاقچی که مبادرت 
به تهیــه و توزیع مواد مخدر می کرد، شناســایی و 

دستگیری او را در دستور کار قرار دادند.
  این مقــام ارشــد انتظامی افزود: بــا تلاش های 
 مســتمر و تحقیقات به عمل آمده، مخفیگاه متهم در 
 شــهر »اهواز« مورد شناســایی قرار گرفت.وی با 

بیــان اینکه مامــوران پلیس مبارزه بــا موادمخدر 
 استان با هماهنگی قضائی، طی عملیاتی متهم را در 
 منزلش دستگیر کردند، اظهار داشت: در بازرسی از 
منزل متهم، 42 کیلــو و 500گرم مواد مخدر از نوع 
حشیش که به طرز ماهرانه ای جاساز شده بود، کشف 

شد.
   فرمانده انتظامی استان خوزستان در پایان با اشاره 
به اینکه متهم پس از تشکیل پرونده به مرجع قضائی 
معرفی شد از شهروندان خواست، هرگونه اطلاعات 
و اخبار در مورد تهیه و توزیع موادمخدر را از طریق 

سامانه 110 به پلیس اطلاع دهند.

فرمانده انتظامی خوزستان خبر داد 

کشف 42 کیلو حشیش در اهواز

سخنگوی کمیسیون شوراها و امور داخلی مجلس :
وزارت بهداشت و شهرداری تهران  در حادثه کلینیک سینا باید پاسخگو باشند

ســرویس حــوادث//  3۰ نفــر از 
عاملان  و  ارزی  دلالان  سرشبکه های 

 اصلــی گرانــی ارز در کشــور با 8 
مأموران  توســط  ارز  تومان  میلیارد 

پلیــس امنیت اقتصادی دســتگیر 
شدند.

    به دنبال نابســامانی بــازار ارز و به 
تبع آن بروز نوســانات و افزایش قیمت 
ارز در روزهــای اخیــر، فعالیت اخلال 
گــران و دلالان ارزی بویــژه در برخی 
از مناطق شــهر تهران که با پوشش های 
مختلف به صــورت غیرقانونی خرید و 
فروش ارز می کردند، زیر نظر گرفته شد 
 که با شناســایی متهمــان و با هماهنگی 
مرجــع قضایی 30 نفر از آنها دســتگیر 

شدند.
   ســرهنگ علی ولی پور رئیس پلیس 
امنیت اقتصادی در این باره گفت: با توجه 
به اینکه برابر مصوبه شورای امنیت کشور 
و بر اساس تصمیم شورای عالی هماهنگی 
اقتصادی، خرید و فروش هرگونه ارز در 
خارج از بانک های عامل و صرافی های 

مجاز ممنوع است  درعملیاتی یک روزه 
با اخلالگــران ارزی  که برای مبــارزه 
 انجام شــد مأموران معاونــت مبارزه با 
همکاری  بــا  پلیس  اقتصــادی  جرایم 
مأموران یگان امــداد  30 نفر از عناصر 
کلیدی و سرشبکه دلالان ارزی و عاملان 
اصلی گرانی ارز را دســتگیر کردند و با 
تشــکیل پرونده در اختیار مرجع قضایی 

قرار گرفتند.
    بــا توجه به اجــرای به موقع و موفق 
طرح مبارزه با دلالان ارزی، این عملیات 
پلیسی تأثیر مستقیم در کاهش قیمت دلار 
داشت به طوری که دلار که تا سقف 26 
هزار تومان معامله می شــد، به مبلغ 21 

هزار تومان کاهش یافت.
   گفتنی است؛ پس از دستگیری متهمان 
از آنها در مجموع 8 میلیارد تومان ارز به 

علاوه 10 دستگاه پوز کشف شد.

سرویس حوادث// جاعل حرفه ای که 
شناسنامه های گمشده را بعد از جعل 
مشخصات به مبلغ ۱۰ میلیون تومان به 
متقاضیان می فروخت از سوی پلیس 

امنیت دستگیر شد.
  چندی قبل فــردی با مراجعه به پلیس 
مدعی شد مدتی قبل شناسنامه اش را گم 
کرده و برای دریافــت المثنی نیز اقدامی 
نکرده بود تا اینکه پس از مدتی به دلیل نیاز 
مبرم به شناسنامه برای دریافت  شناسنامه 
المثنی اقدام کرده اما متوجه شــده فردی 
ناشناس شناسنامه اش را جعل کرده است. 
با این شکایت پرونده در اختیار تیمی از 
مأمــوران مرکز عملیــات پلیس امنیت 
عمومی پایتخت قرار گرفت.سرهنگ سعید 

راستی، رئیس مرکز عملیات پلیس امنیت 
عمومی تهران در این باره گفت: مأموران  
با یکسری تحقیقات پلیسی موفق شدند 
متهم را در محدوده میدان آزادی شناسایی 
و با هماهنگــی قضایی او را دســتگیر 
کنند. متهم که از اتباع خارجی اســت در 
بازجویی های به عمل آمده اعلام کرد که 
پس از پیدا کردن شناســنامه با همکاری 
یک جاعل حرفه ای  شناسنامه را در قبال 
پرداخت 10 میلیون تومــان جعل کرده 
است. در ادامه رسیدگی به این پرونده فرد 
جاعل نیز که در حوالی خیابان هاشــمی 
سکونت داشــت دستگیر شد از او علاوه 
بر کشف 6 جلد شناسنامه جعلی آماده، دو 
قبضه سلاح گرم، دو عدد ماسک شیمیایی 

و تعدادی ابزار و دستگاه های چاپ برای 
جعل مدارک هویتی کشف شد.  متهم در 
بازجویی های اولیه به بزه ارتکابی اعتراف 
و عنوان کرد: در قبال دریافت مبالغی بین 
5 تا 10 میلیون تومان شناســنامه ها را با 
تغییرات سجلی برای افراد متقاضی جعل 
می کردم. هر 2 متهم برای ســیر مراحل 

قضایی به دادسرا معرفی شدند. شهروندان 
در صورت گم کردن مدارک هویتی خود 
حتماً در سریع ترین زمان ممکن موضوع 
را اعلام  و بلافاصله برای دریافت اسناد 
المثنی خود اقدام کنند تا مدارک سجلی و 
هویتی آنها مورد سوء استفاده افراد جاعل 

و سودجو قرار نگیرد.

سرویس حوادث// سخنگوی کمیسیون شوراها و امور داخلی 
مجلس کم کاری وزارت بهداشت و شهرداری تهران در حادثه 

انفجار کلینیک سینا را محرز دانست.
   علی حدادی  در تشریح جزئیات علت حادثه آتش سوزی 
در کلینیک ســینا گفت: کمیســیون امور داخلی کشور و 
شــوراهای مجلس کمیته ای برای بررسی علل بروز حادثه 
در بیمارســتان سینا تشکیل داد و اسناد و مدارک به صورت 
دقیق بررسی شــد.وی با بیان اینکه کاربری این ساختمان 
که متعلق به بخش خصوصی اســت غیر درمانی بوده و با 
مجوز شــهرداری تهران کاربری آن به درمانی تبدیل شده، 
افزود: وزارت بهداشــت و درمان نیز مجوز کلینیک را برای 

انجــام عمل های جراحی زیبایی و آزمایشــی صادر کرده 
بود که وزارت بهداشت و شــهرداری تهران وظیفه خود را 
برای نظارت انجام نداده اند.حدادی ادامه داد: محل نگهداری 
وسایل قابل اشتعال در طبقه زیرین ساختمان بوده در حالی 
که این وســیله ها )کپسول های گاز هلیوم( باید در خارج از 

ساختمان نگهداری می شد.
   سخنگوی کمیسیون امورداخلی و شوراهای مجلس با بیان 
اینکه فرسودگی شبکه برق طبقه سوم و عدم کنترل سالانه 
این تأسیسات باعث اتصال برق و درنهایت آتش سوزی شده 
اســت، تصریح کرد: این آتش ضمن سرایت به طبقه زیرین 
منجر به انفجار یکی از کپسول های هلیوم شده و دود حاصل 

از آن و گاز گرفتگی شدید در طبقات باعث خفگی تعدادی 
از کارکنان شده اســت.وی ادامه داد: نیروی انتظامی ضمن 
تشــکیل پرونده برای مالک و تعدادی از مدیران ساختمان 
پرونده را به دســتگاه قضایی دادگستری تهران ارجاع کرده 
است.حدادی با بیان اینکه متأســفانه مسئول خدمات این 
ســاختمان از اتباع بیگانه بوده و آمــوزش لازم را ندیده و 
تخصص کافی نیز نداشــته است، گفت: شهرداری و وزارت 
بهداشــت کار خود را به درستی انجام نداده اند از این رو باید 
پاسخگو باشند. کلینیک سینا واقع در منطقه تجریش شامگاه 
سه شنبه 10 تیر منفجر شد و 19 پزشک و پرستار و بیمار 

جان باختند.

شناسنامه جعلی 10 میلیون تومان

با مصرف مرتب گوشت ماهی و میگو خطر ابتلاء به بيماری گواتر و آسم كاهش می يابد

فرمانده انتظامی بندرلنگه خبر داد

کشف 8هزار نخ سیگار قاچاق در بندرلنگه

طرح : آصفه جهانی

کشف550 کیلو میگو در بوشهر
ســرویس حوادث// فرمانده یگان حفاظت از منابع آبزیان شــیلات استان بوشهر از کشف ۵۵۰ 
کیلوگرم میگوی خوزســتان در استان بوشهر و توقیف 4 فروند کشتی و قایق صیادی در آب های 

ساحلی خلیج فارس خبر داد.
   ســرهنگ قدرت الله حاتم وند با اشــاره به جزئیات این خبر اظهار کرد: در گشت خودرویی این یگان در 
ورودی شــهر بوشهر یک خودرو سایپا توقیف و 390 کیلوگرم میگو خارج از فصل خوزستان از آن کشف 
و ضبط شــد. همچنین در ورودی شهر دیلم نیز با توقیف خودرویی دیگر 160 کیلوگرم میگو از آن کشف 
گردید.وی به توقیف 4 فروند قایق صیادی و بی هویت توسط پایگاه حفاظت منابع آبزیان دیر اشاره کرد و 
افزود: از این شناورها نیز دو رشته تور ترال همراه با تخته صید، طناب و متعلقات این تور کشف و ضبط شد.

»لیلا بهمن زاده« سومین شهید 
مدافع سلامت هرمزگان شد 

سرویس حوادث// با شهادت یک کارشناس پرستاری 
 بر اثر ابتــلا به ویروس کرونا در اســتان هرمزگان 
شمار شهدای مدافع سلامت استان به 3 نفر افزایش 

یافت. 
   بنابر اطلاعیه دانشگاه علوم پزشکی استان هرمزگان 
یک کارشناس پرستاری دیگر از جمع مدافعان سلامت 
اســتان بر اثر ابتلا به ویروس کرونا جان خود را از 
دست داد و به شهادت رسید.  فاطمه نوروزیان روابط 
عمومی دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان اظهار داشت: 
شــهیده لیلا بهمن زاده از زمان آغاز شیوع ویروس 
کرونا در استان مشــغول به یاری رسانی به بیماران 
مبتلا به کرونا بود. وی افزود: متاسفانه از مدت ها قبل 
ایشان به کرونا مبتلا و در بخش آی سی یو بیمارستان 
شهید محمدی بستری شدند. نوروزیان گفت: علیرغم 
تلاش کادر درمان، با گذشت مدت زمان طولانی از 
بستری وی و وخامت وضعیت جسمانی متاسفانه این 
مدافع سلامت استان نیز جان خود را از دست داد و به 
شهادت رسید. به گزارش تسنیم، پیش از این شهیده 
آرزو باهو اولین شهید مدافع سلامت استان هرمزگان 
بود و پس از وی ســعادت سجادیان دومین شهیده 

مدافع سلامت استان لقب گرفت. 

سرویس حوادث// فرمانده انتظامی شهرستان بندرلنگه از کشف 8۶۱هزارو۶۰۰نخ سیگار قاچاق به 
ارزش ۵میلیاردو۶۷۰میلیون ریال در24ساعت گذشته در شهرستان خبر داد.

   سرهنگ مهراب کاظمی فرمانده نیرو انتظامی شهرستان بندرلنگه اظهار کرد: ماموران انتظامی شهرستان 
بندرلنگه باهمکاری ماموران یگان امداد این شهرستان در ادامه طرح سراسری مبارزه با قاچاق کالا و ارز 
حین گشت زنی در مخدر لمزان به بستک به سه دستگاه خودروی سبک و سنگین مشکوک شده وخودروها 
را جهت بازرسی به یگان انتقال دادند.فرمانده انتظامی شهرستان بندرلنگه افزود: در بازرسی به عمل آمده 
از خودروها مجموعا861هزار600نخ سیگار قاچاق کشف و در این رابطه3متهم دستگیر شدند.به گزارش 
هرمز، کاظمی ارزش محموله های کشف شده را بنا برنظرکارشناسان5 میلیارد و670میلیون ریال عنوان و 

تصریح کرد: متهمان دستگیر شده جهت سیر مراحل قانونی به مراجع قضایی معرفی شدند.

متهمان قتل نگهبان خوابگاه دخترانه در انتظار محاکمه

قاتل 4نفر پس از 2۷ سال دستگیر شد
سرویس حوادث// ماموران پلیس آگاهی تهران بزرگ یک قاتل فراری را پس از 2۷ سال فرار 

دستگیر کردند. 
   در تاریخ  28 تیر امسال حکم جلبی از سوی مقام قضایی برای دستگیری فردی 52 ساله با هویت 
معلوم که پس از یک نزاع بر ســر زمین کشاورزی اقدام به قتل همسایگان خود در سال 72 کرده و 
متواری شده بود، صادر شد که  ماموران به شناسایی خانه این فرد  در جنوب تهران اقدام و با هماهنگی 
مقام قضایی این فرد را در عملیاتی دستگیر و به مقر انتظامی منتقل کردند و  پرونده به همراه متهم دستگیر 

شده برای ادامه رسیدگی به دادسرای ناحیه 27 تهران ارسال شد.

سند ماشین خودروی تویوتا کرولا مدل 2005 
رنگ نقره ای شماره پلاک 23697 ، شماره موتور 

2291477، شماره شاسی 3137796  به نام 
شرکت دیماگ دلاوال دزاویل سرویسز قشم  مفقود 

گردیده و  از درجه اعتبار ساقط می باشد

مفقودی نوبت دوم

دستگیری عاملان اصلی گرانی ارز
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سال نوزدهم شماره 3373

ثبت موقوفه ای
 با هدف پیشرفت انرژی هسته ای در رودان 

  ســرویس شهرستان//  یک قطعه زمین مسکونی به همت موسی 
احمدی با نیت کمک به مستمندان، هزینه های مسجد و حسینیه، روضه 
خوانی امام حسن امام حسین و امام رضا )علیهم الاسلام( و کمک به 
پیشــرفت انرژی هسته ای وقف شد. رییس اداره اوقاف و امور خیریه 
شهرستان رودان در این خصوص اظهار داشت: ارزش این زمین وقف 
شده که ۱۸۹ مترمربع مســاحت دارد افزون بر ۲ میلیارد ریال است.

مهدی سقایی ادامه داد: این نخستین موقوفه ای با این نیت در هرمزگان 
است که می تواند مشوق واقفان برای انجام و ثبت موقوفه های جدید 
بخصوص متناســب با نیازهای روز جامعه باشد.به گزارش ایرنا، وی 
گفت: فرهنگ وقف می تواند گره  گشای بسیاری از مشکل های روز 
جامعه باشد چنانچه اینگونه نیز بوده است و بایستی واقفان را به سمت 
وقف هایی متناسب با نیاز روز ســوق داد که رسانه ها و شبکه های 
اجتماعــی در این خصوص نقش مهمی دارنــد.وی از فعالان عرصه 
رسانه و شبکه های اجتماعی خواست در زمینه ترویج فرهنگ وقف 

در جامعه فعالیت بیشتری داشته باشند.

آغاز سنجش 817 دانش آموز
 بدو ورود به دبستان در بستک

  مسلم جعفرپور ســرویس شهرستان// سنجش ۸۱۷ دانش آموز 
بدو ورود به دبســتان این شهرستان آغاز شــد.به گزارش خبرنگار 
دریا، مدیر آموزش و پرورش این شهرستان در بازدید خود از پایگاه 
 سنجش دانش آموزان بدو ورود به دبستان، با اشاره به اهمیت سنجش 
دانش آموزان از نظر شناســایي دانش آمــوزان با نیاز ویژه، افزود: با 
 توجه به شرایط حساس کنوني تمامي پروتکل هاي بهداشتي و رعایت 
فاصله گذاري اجتماعي و اســتفاده از ماســک و دســتکش توسط 
کارشناســان مربوطه، اولیاء و دانش آموزان در پایگاه سنجش انجام 
مي شود.غلامحسین عابري اضافه کرد: سنجش ۸۱۷ دانش آموز بدو 
ورود به دبســتان تا نیمه اول ماه جــاري از نظر بالیني، تفاوت هاي 
جسماني و آمادگي تحصیلي توسط کارشناسان مربوطه مورد معاینه 

قرار مي گیرند.

 رفع تصرف 11 هزار متر مربع از زمین های ملی 
در هرمز 

  سرویس شهرستان// فرمانده انتظامی استان هرمزگان گفت: بیش 
از ۱۱ هزار متر مربع از زمین های ملی جزیره هرمز رفع تصرف شــد. 
ســردار غلامرضا جعفری، افزود: با هوشیاری ماموران پلیس امنیت 
اقتصادی استان هرمزگان یک فقره زمین خواری اراضی ملی به ارزش 
۲۰ میلیارد ریال در جزیره هرمز کشــف و با هماهنگی قضایی رفع 
تصرف شد.ســردار جعفری بیان کرد: فردی به بهانه پرورش میگو و 
ماهی ۱۱ هزار و ۴۳۳ متر مربع از زمین های ملی را تصرف و تخریب 
کرده بود.به گزارش ایســنا، وی در پایان خاطرنشان کرد: متهم بدون 
داشتن مدرک و تخصص لازم برای پرورش آبزیان دریایی و با استفاده 
از رانت و برقــراری روابط نامتعارف با اداره های متولی موافقت نامه 

اصولی طرح پرورش ماهیان دریایی را گرفته بود.

خبری

شهرستان

سرویس شهرستان// در شرایط فعلی به دلیل وجود 
ویروس کرونا و برای کاهش شیوع این بیماری،بیشتر 
مردم کارهای خود را از طریق اینترنت به ویژه تلفن 
همراه انجام می دهند اما بدلیل سرعت خیلی پایین 
با مشکل جدی  اینترنت، مردم شهرســتان رودان 

اینترنت ضعیف مواجه شده اند.
    با توجه به اینکه امروزه تلفن همراه و اینترنت نقش 
بســیار مهمی را در زندگی مردم ایفا می کند و دنیا  را 
همانند دهکده ای کوچک در اختیار مردم قرار داده است، 

مردم شهرســتان رودان از مشکل آنتن دهی و سرعت 
پایین اینترنت در شهر و روستاهای این شهرستان رنج 
می برند.در دوره کنونی درصد بسیار زیادی از کارهای 
جامعه به صورت غیر حضوری و با کمک اینتریت انجام 
می شــود و در شهرستان رودان نیز مانند سراسر کشور، 
درصد زیادی از روستاها و شهرهای شهرستان از نعمت 
اینترنت برخوردار است.در شرایط فعلی به دلیل وجود 
ویروس کرونا و به منظور کاهش شــیوع این بیماری 
مردم بیشــتر کارهای خود را از طریق اینترنت به ویژه 
اینترنــت تلفن همراه انجام می دهنــد و در کنار تمامی 
این امکانات وضعیت اینترنت تلفن همراه در برخی از 
مناطق شهرســتان بسیار ضعیف است و مردم را در این 
شرایط با مشــکلاتی مواجه کرده است.کاهش سرعت 
 اینترنت تنها به اینترنت های خانگی خلاصه نمی شود و 
گزارش ها مردمی حاکی از کاهش ســرعت اینترنت 

تلفن همراه اســت  و علاوه بر این، استفاده از اینترنت 
از  جلوگیــری  و  دورکاری  هــای  از روش   یکــی 
فعالیت های حضوری اداری و کاری مردم می باشد.یکی 
از شهروندان رودانی اظهار کرد: بنده به مدت چهار سال 
می باشد که خط تلفنم واقع در مسکن مهر بندملا قطع 
اســت و هربار نیز وعده وصل آن داده شده اما در حد 
وعده باقی مانده و این مهم تاکنون عملیاتی نشده است 
و به لحاظ قطعی مکرر اینترنت همراه چه ایرانســل و 
همراه اول گلایه مند هستیم. یکی دیگر از شهروندان در 
خصوص پایین بودن سرعت اینترنت در شهرستان عنوان 
کرد: مدت خیلی زیادی است که با مشکل قطعی اینترنت 
و مشکل در خطوط تلفن همراه مواجه ایم اما هرچه این 
مسئله را به مســئولان ارجاع می دهیم کسی پاسخگو 
نیست و در این روزهای کرونایی که همه ما باید در خانه 
بمانیم نبود اینترنت برای ما اذیت کننده است و بسیاری از 

کارهای ما بر زمین مانده است.
* حفــاری های غیراصولی شــر کت گاز باعث 

خرابی زیرساخت های مخابراتی شده است
  صابر رئیس مخابرات رودان در خصوص قطعی های 
مکرر تلفن و پایین بودن سرعت اینترنت در شهرستان 
اظهار کرد: ســرعت اینترنت در کل کشور نوسان دارد 
 ولی دلیل ایــن قطعی ها حفاری غیراصولی شــرکت

  گاز مــی باشــد و دلیل اصلی آســیب رســیدن به 
 زیرســاخت های مخابراتی، حفاری های غیر اصولی 
 می باشــد.رئیس مخابرات رودان افــزود: در برخی 
مناطق هــم ترکیدگی لوله هــای آب باعث آبرفتگی 
در زیرســاخت های مخابراتی اســت و این تعمیر و 
اصلاح شــبکه و زیر ســاخت نیاز به بودجه زیادی 
دارد و ۷۰درصد این زیرســاخت مخابراتی شهر نیاز 
به اصــلاح و تعویض دارد.صابر ادامــه داد: چندین با 

 در این خصوص در جلســات با شــرکت گاز و دیگر 
شرکت ها مطرح شد که حفاری ها را با دقت و نظارت 
انجام دهند تا به زیرساخت های شهری آسیبی نرسد، 
هیچ کس مخالف پیشــرفت و توسعه شهر نیست ولی 
 اگر کاری انجام میشــود اصولی باشد.به گزارش شبکه 
اطلاع رســانی هرمز؛ سرعت اینترنت در رودان در این 
روزها که خانه نشینی به یک شعار جمعی و عمل اجباری 
برای مقابله با ویروس کرونا در کشور تبدیل شده است 
و استفاده از آن می تواند در تحمل این وضعیت به مردم 
کمک کند، کاهش یافته و سبب گله خانواده ها شده است 
و با این وجود ، در روزهای اخیر کاهش سرعت اینترنت 
در این شهرستان بر دغدغه کرونایی مردم افزوده است؛ 
 دغدغه ای که بــا اجرای طرح فاصله گذاری اجتماعی 
 و افزایش خانه نشــینی مردم خود را بیشــتر نشــان 

می دهد.

امین درساره سرویس شهرستان// فرماندار بندرخمیر گفت: احداث 
جاده کمربندی بندرخمیر به دلیل همجواری این شهر با کارخانه بزرگ 
سیمان و تردد زیاد وسایل نقلیه سنگین در این جاده و همچنین قرار 
گرفتن در محور مواصلاتی غرب استان هرمزگان و استان بوشهر،جزو 

نیازهای اصلی این شهر محسوب می شود.
    به گزارش خبرنگار دریا، میرهاشم خواستار در نشست پیگیری پروژه 
احداث کمربندی بندرخمیر که با حضور معاونت مهندسی و ساخت راه و 

شهرسازی استان هرمزگان، کارشناسان این اداره کل و همچنین پیمانکار 
طرح برگزار شد افزود: جاده فعلی به علت کم  عرض بودن و عبور زیاد 
وســایل نقلیه سنگین به هیچ وجه استاندارد نیست.وی در ادامه گفت: 
وجود تیرهای برق یکی از معارضات موجود در اجرای این طرح بود 
که در جلســه هماهنگی رفع مشکلات این طرح در دفتر معاونت امور 
عمرانی استانداری،مقرر شد شرکت توزیع برق استان نسبت به جابجایی 
تیرهای برق در این مســیراقدام کند.پیشرفت و تسریع در احداث این 

پروژه نیازمند همکاری و هماهنگی همه دســتگاه های متولی است و 
قطعا در صورت هماهنگی و همکاری، پیشــرفت در تسریع این پروژه 

حاصل خواهد شد.
    در ادامه روح الله محســن زاده معاون مهندســی و ســاخت راه و 
 شهرســازی اســتان هرمزگان ضمن تقدیر از حمایت های فرماندار 
بندر خمیر در راســتای احداث این پروژه، اظهار کرد:عملیات اجرایی 
پروژه کمربندی بندرخمیر از مدتی پیش در حال انجام اســت اما آنچه 

باعث تسریع این طرح می شود، رفع موانع و معارضاتی از قبیل جابجایی 
تیرهای برق در مســیر ۳.۵ کیلومتری جاده کمربندی است.در صورت 
رفع معارضات، قول خواهیم داد این پروژه در دهه فجر امسال تکمیل 
و به بهره برداری برســد.با هماهنگی با شهرداری بندرخمیر، جابجایی 
مصالح حاصل از ترانشه ها نیز توسط پیمانکار طرح طی روزهای آتی 
انجام می شود.قابل ذکر است جاده کمربندی بندرخمیر در مرحله اول، 
از میدان امام »ره« در مجاورت پلیس راهور این شــهر آغاز و پس از 
طی حدود سه و نیم کیلومتر به جاده بندرلنگه متصل می شود.در طرح 
توسعه آتی جاده کمربندی بندرخمیر ،قرار است این جاده از شمال اداره 

راهداری بندرخمیر به جاده جدید در حال ساخت متصل شود.

حفاری های غیر اصولی بلای جان زیرساخت های مخابراتی

آگهی مزایده اموال غیر منقول )اسناد رهنی(   
ششدانگ یک باب خانه به مساحت پانصد و شش متر و هشتاد و سه دسیمتر مربع دارای پلاک ثبتی 
چهار هزار و چهارصد و شصت و پنج )۴۴۶۵- اصلی( واقع در بخش یک بندرعباس خیابان شهید 
حقانی کوچه ربیع نمایندگی بیغا )پاسلار اصل( بنام عبدالمجید بیغا ثبت و سند مالکیت صادر گردیده 
است و محدود به حدود زیر است : شمالا دیواریست بطول هیجده متر و نود سانتی متر به کوچه به 
عرض متر شرقا درب و دیوار بطول بیست و پنج متر و شصت سانتیمتر به شارع به عرض متر جنوبا 
دیواریست بطول نوزده متر و بیست سانتیمتر به شارع به عرض متر غربا دیواریست بطول بیست و 
هفت متر و هفتاد سانتیمتر به کوچه به عرض متر ســپس برابر سند رهنی ۱۷۴۸۲ مورخ ۹۵/۳/۲۲ 

تنظیمی دفترخانه ۱۰۸۷ شهر تهران در رهن بهمن موتور قرار گرفته که به علت عدم پرداخت بدهی منجر به صدور اجرائیه و 
تشکیل پرونده اجرایی به شماره کلاسه ۹۸۰۰۱۵۰ علیه عبدالمجید بیغا گردیده است و بنا به تقاضای بستانکار مبنی بر ارزیابی ملک 
فوق و برابر گزارش کارشناس رسمی تجدید نظر دادگستری مورد نظر شامل یک باب منزل ویلایی که بصورت کارگاه )نمایندگی 
بهمن موتور بندرعباس( در آمده که دارای سقف خرپا و دیوار بلوکی از داخل و نمای بیرونی از جنس ورق کف سیمانی دارای 
پارتیش بندی داخلی که بصورت اتاق برق و اتاق مکانیک و مدیریت و قسمت لوازم یدکی احداث گردیده و همچنین دارای درب 
ورودی کرکره برقی می باشد و ارزش ملک با توجه به تراکم جمعیتی و ساختمانی و دسترسی های سواره و پیاده و توجه مهم 
به در نظر گرفتن کاربری مسکونی ملک فوق که استفاده کارگاهی می باشد لذا ملک فوق جمعا به ارزش ۲۲/۸۰۷/۳۵۰/۰۰۰ریال 
)بیست و دو میلیارد و هشتصد و هفت میلیون و سیصد و پنجاه هزار ریال( ارزیابی گردید و پلاک مورد رهن در روز یکشنبه 
مورخ ۹۹/۰۵/۱۹ در اداره اجرای اسناد رسمی بندرعباس از ساعت ۹ صبح الی ۱۲ ظهر از طریق مزایده حضوری از مبلغ فوق به 
 فروش می رسد شرکت در جلسه مزایده برای عموم آزاد است و فروش کلا نقدی است شرکت در مزایده منوط به پرداخت ده 
درصد مبلغ مزایده به حساب سپرده ثبت و حضور خریدار یا نماینده قانونی او در جلسه مزایده است و برنده مزایده مکلف است 
ما به التفات مبلغ فروش را ظرف مدت پنج روز از تاریخ مزایده به حساب صندوق ثبت تودیع نماید و در صورتی که ظرف مهلت 
مقرر مانده فروش را به حساب سپرده ثبت واریز ننمائید مبلغ مذکور قابل استرداد نبوده و به حساب خزانه واریز خواهد شد به 
موجب یک فقره چک تضمین شده بانکی به مبلغ پایه مزایده در وجه اداره اجرای اسناد رسمی بندرعباس جلسه مزایده در همان 
ساعت و مکان تشکیل خواهد شد . لازم به ذکر است پرداخت بدهی های مربوط به آب، برق، گاز اعم از حق انشعاب و یا حق 
اشتراک و مصرف در صورتی که مورد مزایده دارای آنها باشد و نیز بدهی های مالیاتی و عوارض شهرداری و غیره تا تاریخ مزایده 
اعم از اینکه رقم قطعی آن معلوم شده یا نشده باشد به عهده برنده مزایده است و نیز در صورت وجود مازاد، وجوه پرداختی بابت 
هزینه های فوق از محل مازاد به برنده مزایده مسترد خواهد شد. ضمناً چنانچه روز مزایده تعطیل رسمی اعلام گردد، مزایده روز 

اداری بعد از تعطیلی در همان ساعت و مکان مقرر برگزار خواهد شد.۹۹/۲۲۷ م/الف-  تاریخ انتشار: ۹۹/۰۵/۰۴

مریم چمنی-رئیس اداره اجرای اسناد رسمی بندرعباس

در زمان آغاز آتش سوزی می توان با پاشیدن خاک و آب 
و یا کوبیدن وسیله های در دسترس آن را خاموش کنیم

روابط عمومی اداره کل
منابع طبیعی و آبخیزداری هرمزگان

هم استانی های عزیز ، کشاورزان و مرتعداران گرامی برای جلوگیری از آتش سوزی جنگل ها و مراتع یادمان باشد :

    

  

حصروراثت
آقای مریم زارعی فرزند چمل بشماره ملی ۴۷۲۱۵۸۵۳۰۶ شرح دادخواست به کلاسه ۹۹/۷۶ شعبه سردشت از 
این شورا درخواست گواهی حصروراثت نموده و چنین توضیح داده که همسرش مرحوم ابرهیم زارعی فرزند قنبر 
به شماره ملی ۵۸۶۹۷۶۵۱۸۸ متولد ۱۳۴۷/۰۵/۱۰ در تاریخ ۱۳۹۳/۰۱/۲۸ که در آخرین اقامتگاه خویش برحمت 

ایزدی پیوسته ورثه حین الفوت آن مرحوم منحصر است به:
۱-  مریم زارعی فرزند چمل به شماره ملی ۴۷۲۱۵۸۵۳۰۶ )زوجه متوفی(.

۲- ســلمان زارعی فرزند ابراهیم  به شماره ملی ۳۴۶۰۰۳۱۵۱۴. ۳- علیرضا زارعی فرزند ابرهیم به شماره ملی 
۵۸۶۰۰۳۳۸۳۴.  ۴- افسانه زارعی فرزند ابراهیم به شماره ملی ۵۸۶۰۱۱۸۶۶۱.

 ۵- اسما  زارعی فرزند ابراهیم به شماره ملی۵۸۶۰۰۸۳۳۴۳.
 ۶- قنبر زارعی به شماره ملی۵۸۶۹۷۶۳۹۶۷.

اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در یک نوبت به مدت یک ماه آگهی می نماید تا هرکسی اعتراضی دارد و یا وصیتنامه 
از متوفی نزد او باشد از تاریخ نشر آگهی ظرف یک ماه به شورا تقدیم دارد والا گواهی صادر خواهد شد . 

مجید واحدی نوش آبادی - قاضی شورای حل اختلاف شهر سردشت بشاگرد

جاده کمربندی بندرخمیر دهه فجر به بهره برداری می رسد

سرویس شهرستان// فرماندار سیریک گفت: در 
راستای توسعه روســتاهای شهرستان ۷۰ طرح 
عمرانی با اعتباری افزون بر ۱2۰ میلیارد ریال در 

حال اجراست. 
   احمد جمالدینی در بازدید از روستاهای سیریک 
افزود: مهم ترین این طرح ها در بخش های بهداشت و 
درمان، اجرای طرح های هادی روستایی، بهسازی و 
آسفالت کوچه و معابر ، احداث بوستان ها و پارک ها، 
روشنایی معابر، مدرسه ســازی و بخش فرهنگی 
هنری و ورزشی است.وی خاطرنشان کرد: باتوجه به 
اولویت جمعیتی و برخورداری شاخص های موقعیت 

جغرافیایی و  استراتژیکی، »زیارت بزرگ« نمونه ای 
از روســتاهای شهرستان می باشد که در بخش های 
عمران روستایی و گردشگری با استفاده از الگوهای 
بومی و سنتی نسبت به زیباسازی محیط روستا اقدام 
شده است.فرماندار سیریک اضافه کرد: برای اجرای 
طرح هادی روســتای زیارت بزرگ، بهســازی و 
آسفالت روستا، اجرای سنگ فرش وجدول گذاری، 
بوستان و طرح توسعه گردشگری با مشارکت خیران 
و منابع اعتبارات استانی افزون بر ۱۵ میلیارد ریال 
اعتبار هزینه شده است. فرماندار سیریک یادآورشد: 
بخش عمده ای از طرح ها و پروژه های روستاهای 

شهرســتان در هفته دولت سالجاری به بهره برداری 
 خواهند رســید و مردم از نعمــت آن ها برخوردار 
می شوند. جمالدینی تصریح کرد: توسعه روستایی را 
می توان عاملی مهم در بهبود شرایط زندگی افراد و 
خودکفاسازی روستاییان در روند توسعه کلان کشور 

دانست.
  به گــزارش ایرنا، وی گفت: از طرفی شــناخت 
دقیق مسایل مربوط به روستاها از اهمیت بسیاری 
برخوردار است، برای اینکه ریشه تمامی مشکلات 
و مسائل عقب ماندگی مثل فقر گسترده، نابرابری در 
حال رشد، رشد ســریع جمعیت و بیکاری فزاینده، 
در مناطق روستایی می باشد.شهرستان ۴۵ هزار نفری 
سیریک در فاصله ۱۷۵ کیلومتری شرق بندرعباس 

مرکز استان هرمزگان قرار دارد.

اختصاص ۱۲۰ میلیارد برای توسعه روستاهای سیریک

آگهی ابلاغ اخطاریه ماده 87 آیین نامه اجرای مفاد اسناد رسمی لازم الاجرا  
بدینوسیله به وارث مرحوم محمد لطفی زاده به آدرس بندرعباس که بر اساس سوابق قبلی آدرس مذکور 
شناســایی نگردیده ابلاغ می گردد در خصوص پرونده اجرایی کلاسه ۹۷۰۰۷۸۷ له کبری خداوردی 
وعلیه وارث مرحوم محمد لطفی زاده ) بیتا ، بهنوش وبهاره شهرت همگی لطفی زاده ( موضوع سند 
ازدواج شــماره ۷۳۵۱ مورخ ۱۳۷۰/۱۰/۲۷ دفتر ۲۶ فین استان هرمزگان ، طبق درخواست بستانکار ، 
درخصوص توقیف پلاک ثبتی ۳۰۱/۳۷۸۷۳ اقدام شــد لذا طبق ماده ۸۷ آئین نامه اجرایی مفاد اسناد 
رسمی بشما بعنوان وارث مرحوم محمد لطفی زاده اخطار می شود که هرگونه نقل وانتقالی از طرف 

شما نسبت به مورد بازداشت ممنوع است و ترتیب اثر داده نمی شود .۹۹/۲۳۱ م/الف

رشید توکلی - مدیر واحد اجرای اسناد رسمی شاهین شهر 

سرویس شهرســتان// حجت الاســلام صالحی گفت: 
ســختگیری های بی مورد، مهریه های کلان و جهیزیه 
های سنگین از جمله مشکلات مهم جوانان در امر ازدواج 

است.
   حجت الاسلام شعیب صالحی امام جمعه بندر خمیر اظهار 
کرد: با مطالعه در سیره و شخصیت اهل بیت )ع( کم توقعی، 
ساده زیســتی، پاکدامنی و پرهیزگاری در ســیره خاندان 
عصمت و طهارت )ع( را شــاهد هستیم و این امر می تواند 
به عنوان الگوی در زندگی خانواده های ما قرار گیرد.وی 
ازدواج حضــرت علی )ع( با فاطمــه زهرا)س( را بهترین 
الگوی ازدواج اسلامی و دینی و همچون چراغ روشنگری 
پیــش روی جوانان دانســت و افزود: صبــر، صداقت، 
 استقامت و بهترین شیوه همسرداری در این ازدواج مشهود 

است.
   صالحی ادامه داد: فراهم آوردن زمینه ازدواج آسان برای 
جوانان، برپایی جشــن های صحیح و دینی برای ازدواج ها 
و رعایت ســبک زندگی اســلامی در پیوند میان زوجین 

 موجب خوشبختی جوانان شده و یک ازدواج پایدار را رقم 
 می زند.امام جمعه بندرخمیر ســختگیری های بی مورد، 
مهریــه هــای کلان و جهیزیه های ســنگین را از جمله 
 مشــکلات مهم جوانان در امر ازدواج دانســت و اضافه 
کرد: حضرت فاطمه زهرا )س( با کمترین مهریه و جهیزیه 
ســاده زندگی خویش را آغاز کرده و فرزندانی را تربیت 
کرد که چراغ فروزان بشــریت و افتخار اســلام هستند.

 وی رضایت باریتعالی را در ســنت مقدس ازدواج موجب 
دوام زندگی عنوان کرد و گفت: ازدواجی که براساس دین 
در جامعه اســلامی انجام گیرد، قطعا مورد تایید خداوند 

است.
   به گزارش شبکه اطلاع رسانی هرمز؛ امام جمعه شهرستان 
بندر خمیــر با بیان اینکه ازدواج موجب رشــد و تکامل 
 شــخصیتی انسان می شود خاطرنشــان کرد: دینداری، هم 
 کفو بودن، عفت و پاکدامنی، ، پایین آوردن ســطح توقعات 
و دوری از تجملات از جمله شــاخصه های ازدواج سالم 

است.

امام جمعه بندرخمیر: 

مشکل ازدواج جوانان،مهریه های کلان و جهیزیه های سنگین است

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 
اداره کل ثبت اسناد و املاک هرمزگان

سرویس شهرستان// مدیر آموزش و پرورش میناب از بهره برداری دبستان خیام تا اول مهرماه خبر داد.
    به گزارش خبرنگار دریا، سعیده کریمی گفت: هزینه ساخت دبستان ۱۲ کلاسه خیام ۴ میلیارد تومان است.وی افزود: ساخت دبستان خیام از دو سال پیش آغاز 
شده است و اول مهر پذیرای ۷۰۰ دانش آموز دختر و پسر در دو نوبت است.وی گفت: دبستان خیام در ۲ طبقه با اعتبار دولتی و مشارکت خیران در حال ساخت 

است. وی افزود: دبستان خیام دو سال پس از ۵۰ سال به علت فرسودگی تخریب شد و هم اکنون مدرسه ای به همان نام در حال ساخت است.

بهره برداری از بزرگترین طرح آموزشی میناب تا اول مهرماه 

طرح : اسماعیل سهرابی

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

آگهی حصروراثت
به اســتناد پرونده کلاســه ۸۰/۹۹ ش ح 
آقای فرشــید دهقانی فرزند غلامرضا که 
مبادرت به دادخواســت انحصار وراثت 
نموده و درخواست تقدیمی خود چنین 
عنوان داشته که شادروان خانم کنیز دهقانی 
فرزند لطفعی بشماره ملی ۳۴۷۹۸۳۸۵۲۹ 

در تاریخ ۱۳۹۷/۰۳/۱۲ دارفانی را وداع نموده و ورثه حین الفوت آن 
مرحوم عبارتند از :۱- فرشید دهقانی فرزند غلامرضا به شماره ملی 
۳۳۹۲۰۵۳۹۴۵ فرزند پسر و متذکر نموده که متوفی حین الفوت ورثه 
دیگری نداشته است.علیهذا بدینوسیله آگهی در روزنامه رسمی در یک 
نوبت چاپ انتشار واعلام می گردد چنانچه هر شخصی یا اشخاصی 
دیگــر از اعم از حقیقی و حقوقی از تاریخ آگهی منتشــره هر گونه 
وصیتنامه رسمی یا غیر رســمی از آن مرحومه دارد ظرف مدت ۱۰ 
روز از تاریخ آگهی منتشره به این شورا مراجعه و در غیر این صورت 

گواهی انحصار وراثت به متقاضی صادر خواهد گردید.
۹۹/۲۳۲ م/ الف

محمد حسن گنجعلی 
 شورای حل اختلاف شهر سرگز احمدی 

حصروراثت
آقای حسین کرم نژاد فرزند غلام بشماره ملی 
۵۸۶۹۸۱۲۵۱۸ شــرح دادخواست به کلاسه 
۹۹/۷۷ شعبه سردشت از این شورا درخواست 
گواهــی حصروراثت نموده و چنین توضیح 
داده که پــدرش مرحوم غلام کرم نژاد فرزند 
مستاعلی به شماره ملی ۵۸۶۹۷۹۸۲۶۴ متولد 

۱۳۱۰/۰۹/۰۴ در تاریخ ۱۳۹۸/۱۰/۰۸ که در آخرین اقامتگاه خویش برحمت 
ایزدی پیوسته ورثه حین الفوت آن مرحوم منحصر است به:

۱-  حسین کرم نژاد فرزند غلام به شماره ملی ۵۸۶۹۸۱۲۵۱۸.
۲- کلثوم کرم نژاد فرزند غلام به شماره ملی ۵۸۶۹۸۱۲۵۰۱. 
۳- سکینه کرم نژاد فرزند غلام به شماره ملی ۳۴۲۰۲۸۰۹۰. 

 ۴- فضه احمدی فرزند پنجشنبه به شماره ملی ۵۸۶۹۰۹۴۳۰)زوجه متوفی(.
اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در یک نوبت به مدت 
یک ماه آگهی می نماید تا هرکسی اعتراضی دارد و یا وصیتنامه از متوفی نزد 
او باشــد از تاریخ نشر آگهی ظرف یک ماه به شورا تقدیم دارد والا گواهی 

صادر خواهد شد . 
مجید واحدی نوش آبادی - قاضی شورای حل 

اختلاف شهر سردشت بشاگرد

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 
اداره کل ثبت اسناد و املاک هرمزگان
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یزدیاسوجکرمان شیراززاهدانبوشهر اهواز  بندرعباس 

فروردین :
دانستن اینکه شما از دوستی هایتان چه انتظاراتی 
دارید چیز خوبی است، مگر اینکه خواسته های 
شــما با چیزهایــی که طرف مقابلتان از شــما 
می خواهد تعارض داشته باشــد. البته پیدا کردن یک راه حل 
کاربردی برای این مشــکلتان چندان آسان نیست، چراکه شما 
آنقدر مســئولیت دارید که نمی توانید دنبال خواسته قلبی خود 
بروید. باهمه این احوال بر احساســات خود تکیه نکنید؛ شما 
اگر همین حالا با حقیقت روبرو بشــوید انتخاب های بهتری 

خواهید داشت.
 اردیبهشت :

شــما امــروز در حالیکه از یک کار به ســراغ 
کار بعــدی می روید بــدون اینکــه لزومی در 
ایــن ببینیــد کــه کاری را که شــروع کرده اید 
تمام کنید، کمی احســاس آشــفتگی و پریشــانی می کنید. 
 اکنون شــما دوســت داریــد هــرکاری که شــروع کردید 
 را تا آخر ادامه دهید، اما خیلی راحت حواستان پرت می شود! 
توجه کردن به رویاهایتان هم اکنون مثمرثمرتر از تلاش برای 

ثابت کردن سازندگی تان است.
  خرداد :

برای شــما لذت بردن از انرژی های فراوانتان در 
طول روز کاری راحت اســت، چرا که حتی اگر 
 آنها شــلوغی های غیر قابل پیــش بینی  را وارد 
زندگی تان کنند، شما باز هم مشتاق رویارویی با این اتفاقات 
هستید. به جای اینکه به این آشــفتگی ها به عنوان گرفتاری 
 نگاه کنید، می توانید آنها را هیجان و اشــتیاقی ببینید که وارد 
زندگی تان شــده است. برای مشــکلاتی که هم اکنون پیش 
می آید به دنبال راه حلی ثابت و دائمی نگردید؛ فقط راه خود را 
از میان این موقعیت باز کنید. شما بعدها فرصت این را خواهید 

داشت که به نتیجه دلخواه برسید.
 تیر :

توانایی شما در حفظ کردن تعادل و سازگاری در 
دوستی هایتان امروز مورد آزمایش قرار می گیرد! 
شــما حتی اگر سعی کنید احساسات ناخوشایند 
خــود را نادیده بگیریــد، باز هــم نمی توانید 
چشم های خود را ببندید. یکبار که بتوانید ببینید که پشت پرده 
چه خبر اســت، می خواهید مطمئن شوید که دیگران نیز آنچه 

شما می بینید را می بینند.
  مرداد :

بازی کردن طبــق قوانین افراد دیگر برای مدتی 
قابل قبول بوده است، اما حالا شما بدون اینکه به 
سهم خود اضافه کنید نمی توانید ادامه بدهید. افراد 
دیگر در محل کار شاید از شما انتظار داشته باشند که همیشه با 
رفتاری مشابه عمل کنید، اما شما نیاز دارید دوباره توانایی های 
خود را به کرسی بنشانید یا حداقل مرزها و حد و حدود خود 

را شفاف سازید. 
 شهریور :

شــما در عالم خیال دوست دارید با وجود تمام 
محدودیت ها و موانعی که جلــوی راهتان قرار 
گرفته هــم کارتان را خوب انجام دهید. شــما 
می دانید که عمل کردن به قوانین کار خیلی خوبی 
است، اما کنترل کردن آن از دست شما خارج شده است. شاید 
احساس می کنید که دست و پای شما را بسته اند و می خواهید 

محدودیت هایتان را از بین ببرید. 
 مهر :

باوجود اینکه امروز احساســات شما تقریبا در 
معرض دید هستند، شما نمی توانید با راحتی آنها 
را به عملی قاطعانه تبدیل کنید. حس و حال شما 
خیلی سریع تغییر می کند، هر فکری که در سرتان می پرورانید 
به وجود آورنده حرکت و جنبشی می شود که با عمل قبلی شما 

سراسر متفاوت است. 
 آبان :

به تنهایی شــناور شــدن در دریای خروشــان 
احساســات تان امروز کاری بــا صفا و خوش به 
نظر می رسد، اما هر بار که شما احساس رضایت 
می کنید، یکدفعه افکار غیر قابل  پیش بینی از راه می رســند و 
شما را از خیال واهی بیدار می کنند. هرچه که روز جلو می رود، 
شما آگاه می شوید که حوادث واقعی در زندگی روزانه تان بر 

خیالات و رویاها ارجحیت دارند. 
  آذر :

شــما اعتقاد دارید که برای مشکلی که شما را به 
زحمت انداخته راه حل مناسبی دارید. متاسفانه 
چند لحظه بعد و قبل از اینکه در مســیر درستی 
قرار بگیرید نظرتان عوض می شــود. نظر خود را خیلی زود 
تغییر ندهید، بهتر اســت صبر کنید تا ببینید که بعدا نیز نظرتان 
همین خواهد بود یا اینکه جواب نهایی تان با جواب الان فرق 
خواهد کرد یا نه؟ پس حواســتان باشد، اهمیت دادن شما به 
مســائل اورژانســی و فوری بعضی وقتها باعث می شود که 

تصمیمات جاهلانه بگیرید!
 دی :

چرخش ماه دلنشــین برج میزان و خورشــید 
در نشــانه تان باعث شده که شــما بدون توجه 
به کارهایی که پیش رویتــان دارید در آرزوی 
خوشحال کردن افراد دیگر باشید. حتی اگر شما بخواهید موفق 
بشوید، فهمیدن حقیقت کار راحتی نیست، ولی شما نیاز ندارید 

که این کار را با هزینه و خرج دیگران انجام دهید. 
 بهمن :

امروز شــما با اطمینان و اعتماد به نفس بیشتری 
با مردم برخورد می کنید. باوجود اینکه شــما به 
خاطر ظاهر سرســختانه خود برجسته و مورد 
توجه شــده اید، وقتی که حقایق واقعی بهتان گفته می شــود، 
آماده اید که فکــر خود را تغییر دهید. اما خوش بینی شــما 
می تواند مانع و عامل باز دارنده ای برای افراد دیگر باشد و آنها 

از سهیم کردن شما در افکارشان پشیمان شوند. 
 اسفند : 

هم اکنون درحالیکه شــما در جستجوی راه هایی 
هستید که بتوانید شغلتان را با فرد دیگری یکی و 
ترکیب کنید، ممکن است رابطه های دوستی تان به 
مشکل بربخورد. متاسفانه شما هر چه بیشتر در این رابطه خود 
کند و کاو و جســتجو کنید ممکن است طرف مقابلتان از شما 
دلزده شــود. یاس و ناامیدی در دوستی شما حکمفرما خواهد 
شــد، مگر اینکه شما قبل از اینکه برای کار خود برنامه ریزی 
بلند مدت کنید، قدمی به عقب بردارید و ببینید پشــت سرتان 

چه خبر است.
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ســرویس اقتصادی // استاندار هرمزگان گفت: نقش 
معادن در اقتصاد اســتان هرمزگان بسیار تاثیرگذار 

است و باید توجه ویژه ای به این بخش داشته باشیم.
    به گزارش خبرنــگار دریا ، دکتر فریدون همتی در 
نشســت شورای معادن اســتان هرمزگان، عنوان کرد: 
از ابتدای ســال جاری تاکنون، هفت معدن غیرفعال و 
تعطیل در استان هرمزگان با واگذاری به سرمایه گذاران 
جدید فعال شده اند.وی ادامه داد: برای فعال سازی این 

معادن ۴۰ میلیارد تومان سرمایه گذاری صورت گرفته 
و برای ۷۰ نفر نیز اشتغالزایی داشته اند.استاندار هرمزگان 

افزود: میزان تولیدات معادن استان هرمزگان نیز در سه 
ماهه نخست سال جاری نســبت به مدت مشابه سال 

گذشــته افزایش یافته است.همتی با تاکید بر ضرورت 
تلاش و جدیت بیشــتر دستگاه ها و سرمایه گذاران در 

حوزه معادن استان هرمزگان، تصریح کرد: استعدادها و 
ظرفیت های بســیاری در حوزه معادن استان هرمزگان 
وجود دارد که فعال ســازی آنها می تواند اشتغال خوبی 
را ایجاد کند.وی گفت: تولیدات معادن زمینه صادراتی و 
ارزآوری نیز دارد و در مجموع نقش معادن در اقتصاد 
اســتان هرمزگان بســیار تاثیرگذار است و باید توجه 

ویژه ای به این بخش داشته باشیم.

استاندار هرمزگان  خبر داد 

افزایش میزان تولیدات معادن هرمزگان 

سرویس اقتصادی // همچنان که پیش بینی 
شده بود حق مســکن کارگران در هیات 
وزیران به تصویب نرسید و افزایش مبلغ آن 
در فیش حقوقی تیر ماه کارگران لحاظ نشد. 
   در حالی که در هفته های اخیر بســیاری از 
فعالان حــوزه کار و مقامات کارگری تصویب 
هر چه سریع تر افزایش حق مسکن کارگری را 
خواستار شده و بر ضرورت پرداخت معوقات 
آن از ابتدای ســال تاکید داشتند، این امر تا به 
امروز محقق نشــده و مصوبه شورای عالی کار 
در افزایش ۲۰۰ هزار تومانی حق مسکن سال 

۱۳۹۹ به تصویب هیات وزیران نرسیده است.
شورای عالی کار هفدهم خرداد ماه امسال و در 
دویســت و نود و دومین نشست خود، پیشنهاد 
افزایش ۲۰۰ هزار تومانی حق مسکن کارگران را 
با موافقت اعضا تصویب کرد؛  بر این اساس مبلغ 
کمک هزینه مسکن که پیش از این یکصد هزار 
تومان بود به ۳۰۰ هزار تومان افزایش یافت ولی 
با توجه به آنکه حق مسکن تنها آیتم و زیرمولفه 
بسته مزد کارگران به شمار می رود که جهت اجرا 
به تصویب هیات وزیران نیــاز دارد،  وزیر کار 
پیشــنهاد افزایش کمک هزینه مسکن کارگران 

مشمول قانون کار را به هیات وزیران ارائه کرد 
و در نامه ای به معاون اول رئیس جمهوری در 
۳۱ خرداد ماه تصویب مصوبه با قید دو فوریت 
را خواستار شــد اما این مصوبه شورای عالی 
کار تاکنون روی میز هیات وزیران قرار نگرفته 
و قید دو فوریت تصویب مصوبه کارســاز واقع 
نشده است.مقامات کارگری تاخیر در تصویب 
مصوبه افزایش حق مسکن با توجه به حضور 
ســه وزیر کابینه در جلسه شورای عالی کار را 
موجه نمــی دانند و می گویند با توجه به وضع 
معیشــت خانوارهای کارگری، تصویب مصوبه 

در هیات وزیران کمک میکند تا بخش اندکی از 
هزینه های مسکن و اجاره بهای کارگران جبران 
شود؛  آنها تاکید دارند که معوقات کمک هزینه 
مسکن هیچ سالی نبوده که به کارگران پرداخت 
نشده باشــد و این مبلغ از فروردین امسال باید 
محاسبه و پرداخت شود.در هر حالی تیر رد شد 
و حق مسکن کارگران به فصل اسباب کشی و 
نقل و انتقالات تابستانی رسید؛ اکنون باید منتظر 
ماند و دید که هیات وزیران در کدام روز از این 
فصل سال گوشه چشمی به مصوبه افزایش کمک 
هزینه مسکن کارگری انداخته و آن را در دستور 
کار قرار خواهد داد.مبلغ حق مسکن کارگران در 
حال حاضر ۱۰۰ هزار تومان است که در صورت 

تصویب ۳۰۰ هزار تومان خواهد شد.

ســرویس اقتصادی // معاون وزیر راه وشهرسازی گفت: 
مســتاجران واجد شرایط یا از طریق معرفی نامه نهادهای 
حمایتی یا با گواهی کسر از حقوق یا حتی در رهن گذاشتن 
سهام عدالت، می توانند وام ودیعه مسکن را دریافت کنند.

   محمود محمودزاده درباره جزئیات وام ودیعه با سقف ۵۰ 
میلیون تومان اظهار داشت: افرادی که حقوق ثابت دارند و 
خانواده های تحت پوشــش نهادهای حمایتی در تهران وام 
۵۰ میلیون، در شــهرهای بزرگ ۳۰ میلیون و در شهرهای 
کوچک ۱۵ میلیون تومان تســهیلات با ســود ۱۳ درصد 

دریافت می کنند.
  وی با بیان اینکه سقف این وام ۲۰ هزار میلیارد تومان است 
از محل تسهیلات کرونا پرداخت می شود، ادامه داد: مشخص 
نکرده ایم که سهم هر استان و کلان شهری چه مقدار خواهد 
بود و تعیین ســهم هم نمی کنیم.معاون وزیر راه وشهرسازی 
در پاسخ به این ســوال که چه کسانی مشمول دریافت این 
تسهیلات می شوند، گفت: اولویت با خانواده های کم درآمد 
اســت و افراد تحت پوشش نهادهای حمایتی با معرفی نامه 
این نهادها می توانند از این تسهیلات بهره مند شوند. افرادی 

که حقوق ثابت دریافت می کنند هم با ارائه فیش حقوقی از 
افرادی هستند که می توانند مشمول این وام شوند.محمودزاده 
افزود: در این خانواده هایی که حقوق ثابت دریافت می کنند 
اولویت با افرادی اســت که بیشترین تعداد فرزند و کمترین 
دریافتی را داشته باشند.وی با بیان اینکه زوجینی که امسال 
ازدواج کرده باشند هم در اولویت قرار دارند، تاکید کرد: این 
وام به مجردها تعلق نمی گیرد و همچنین کسانی که شغل آزاد 
دارند هم در اولویت پرداخت این تسهیلات نیستند البته اگر 
منابع مازاد در اختیارمان قرار بگیرد افراد با مشــاغل آزاد 
هم می توانند از این تسهیلات استفاده کنند.معاون وزیر راه و 
شهرسازی درباره میزان اقساط پرداختی هم گفت: مستأجر 
فقط اقساط سود آن را پرداخت خواهد کرد که برای وام ۵۰ 
میلیون تومانی با ســود ۱۳ درصد قسط هر ماه تقریباً ۵۴۰ 

هزار تومان است.
  محمــودزاده ادامه داد: هر ۵۰ میلیــون تومان معادل ۱.۵ 
میلیون تومان اجاره است بنابراین ۵۴۰ هزار تومان به معنای 
پرداخت یک سوم اجاره خواهد بود به عبارت دیگر مستأجر 
دو سوم قدرت پرداخت اجاره بیشتری خواهد داشت.وی با 

بیان اینکه مستأجران برای دریافت این وام نیازی به ضامن 
ندارند، گفت: مستأجران واجد شرایط یا از طریق معرفی نامه 
نهادهای حمایتی یا با گواهی کسر از حقوق یا حتی در رهن 
گذاشتن سهام عدالت می توانند این وام را دریافت کنند و در 
نهایت ضامــن گزینه آخر خواهد بود و اگر هیچیک از این 
موارد ذکر شده را نداشــته باشند، باید برای دریافت وام به 

بانک ضامن معرفی کنند.

سرویس اقتصادی // معاون وزیر صنعت، معدن و تجارت گفت: محدودیت های کرونا و حضور 
نیافتن شرکت های اروپایی، اجرای طرح انتقال آب خلیج فارس به سه استان جنوبی را با 

تاخیر روبرو ساخت، اما با اعتماد به مهندسان ایرانی، طرح متوقف نشد. 
     »خداداد غریب پور« در نشســت ویدیوکنفرانسی پایش طرح انتقال آب خلیج فارس به 
سه استان هرمزگان، کرمان و یزد، افزود: برنامه افتتاح طرح انتقال آب از خلیج فارس به سه 
استان جنوبی در ماه های آتی کلید می خورد.وی اضافه کرد: حاضرنشدن شرکت های اروپایی 
باعث توقف طرح نشد و با اعتماد به مهندسان ایرانی برخی تجهیزات اصلی تحریم شده همچون 
پمپ برای نخستین بار در داخل کشور، مهندسی و تولید شد.به گفته غریب پور، اجرایی شدن 

تامین آب از دریاهای آزاد توسط شرکت های معدنی و صنایع معدنی، گامی نو و عملی برای 
استقلال آبی بخش معدن از منابع زیرزمینی و حفظ محیط زیست است و نخستین مقصد آب 
خلیج فارس، »گل گهر« سیرجان است.وی خاطرنشان ساخت: شرکت های معدنی و صنعتی 
در قالب یک مدل توســعه ای جدید، تامین آب مورد نیاز از دریاهای آزاد را اجرایی کرده اند 
که گامی بزرگ برای توسعه کشور محسوب می شودرئیس هیات عامل ایمیدرو تصریح کرد: 
مرحله نخست این ابر پروژه با هدف انتقال آب به گل گهر در آبان ماه امسال راه اندازی می شود 
و براساس پیشرفت های حاصل شده در فاز های ۲ و ۳ طرح انتقال آب خلیج فارس به سه 

استان کشور در سال پایانی دولت، به طور کامل به بهره برداری خواهند رسید.

 سرویس اقتصادی // اگرچه مجلس به دنبال ساماندهی 
جاماندگان سهام عدالت است اما هنوز در طرح جدید هم 
اســمی از کارگران برده نشده این در حالیست که فعالان 
کارگری معتقدند، این قشر حتما باید در اولویت حمایت 

باشند.
   طرح توزیع ســهام عدالت، اولین بار در مرداد ماه سال ۸۴ 
و پس از ابلاغ سیاست های اصل ۴۴ قانون اساسی در جلسه 
هیئت وزیران دولت وقت به تصویب رسید. در ادامه این مسیر 
برای شناسایی مشمولین سهام عدالت از سال ۸۴ تا سال ۸۹، 
در مجموع ۶ بار تصمیم مسئولین وقت دچار تغییر شد. در 
ابتدا بنا بود این سهام به همه ایرانیانی که ۱۵ سال کامل دارند 
با اولویت دهک های پایین درآمدی واگذار شود اما در آبان 
ماه سال ۸۵ این تصمیم عوض شد و قرار شد سهام عدالت 

تنها به دو دهک پایین درآمدی برســد و نهایتاً در فروردین 
۸۸ با تصویب آئین نامه اجرایی توزیع ســهام عدالت، ارائه 
ســهام عدالت به ۶ دهک پایین درآمدی که ۲ دهک پایین 
درآمدی آن با اولویت روســتاییان و عشایر بود، به تصویب 
رسید.علی رغم تاکید قانون اجرای سیاست های کلی اصل ۴۴ 
قانون اساسی بر اختصاص این سهام به دهک های درآمدی، 
اما از همان ابتدا به جای بررســی دقیق درآمد افراد، اقشار 
جمعیتی مبنای تخصیص این سهم ها قرار گرفت. بر این مبنا 
اگر چه در گام اولیه، اقشار آسیب پذیر تحت پوشش نهادهای 
حمایتی مشمول دریافت سهام عدالت قرار گرفتند اما در ادامه 
اقشار جمعیتی خارج از دهک های پایین درآمدی نیز مشمول 
دریافت سهام عدالت شدند که شاغلین دستگاه های اجرایی، 
بازنشستگان کشوری، لشگری، تأمین اجتماعی و کارکنان 

شاغل شهرداری ها از جمله آنها بودند.در این بین به دلیل عدم 
وجود سامانه ای جامع برای شناسایی ۶ دهک پایین درآمدی 
در سال های ذکر شده، توزیع سهام عدالت خطاهای نوع اول 
و نوع دوم زیادی را شــامل شده است. به عبارت دیگر هم 
بسیاری از افراد متمکن، سهام عدالت گرفته اند و هم در طرف 
مقابل، بسیاری از افرادی که بر اساس اهداف سهام عدالت، 
باید مشمول دریافت آن قرار می گرفتند، از دریافت این سهام 
جا مانده اند و پیگیری ها از سازمان خصوصی سازی به عنوان 
متولی سهام عدالت از آن حکایت داشت که به دلیل بسته شدن 
پرونده سهام عدالت، فعلًا ظرفیت جدیدی برای اضافه کردن 
مشمولان جدید وجود ندارد.با این حال، به دلیل آزادسازی 
ســهام عدالت در هشتم اردیبهشت ماه و افزایش توجه ها به 
این حوزه، کارشناســان تاکید می کردند که دولت و مجلس 
باید برای تخصیص سهام عدالت به افراد جامانده نیز تدبیری 
اساسی بیاندیشند که در نهایت ۱۵ تیر ماه اعضای کمیسیون 
اقتصادی مجلس کلیات طرحی را تحت عنوان »ساماندهی 
سهام عدالت« با محوریت جاماندگان سهام عدالت تصویب 
کردند و مقرر شد جزئیات این طرح در کمیسیون بررسی شود.

مهدی طغیانی سخنگوی کمیسیون اقتصادی مجلس در گفت 
و گویی که چندی پیش با مهر داشــت، به تشریح این طرح 
پرداخت و اعلام کرد »افرادی که برگه سهام عدالت دارند اما 
مشمول نیستند، افراد تحت پوشش سازمان های حمایتی و 
دهک های پایین درآمدی که سهام نگرفتند اولویت های جدید 

سهام عدالت هستند.« 
   در این بین خلاف انتظارات جامعه کارگری که از مدت ها 
قبل حتی پیش از آزادســازی ســهام عدالت، به ضرورت 

اختصاص سهام عدالت به »کارگران« تاکید داشتند و غفلت 
از ایــن موضوع را یکی از چالش های اصلی بین کارگران و 
دولت اعلام می کردند باز هم شاهد هستیم که در کلیات طرح 
ساماندهی سهام عدالت در مجلس، سخنی از کارگران به میان 

نیامده است.
  محق تر از کارگران برای دریافت ســهام عدالت، 

کیست؟
  در ایــن رابطه فتــح الله بیات رئیس اتحادیــه کارگران 
قراردادی و پیمانی اظهار داشت: سهام عدالت که اواسط دهه 
هشتاد توزیع شد تنها بخش کوچکی از جامعه کارگری را 
دربرگرفت، این در حالی بود که بخشی از کارمندان دولتی 
و اداری مشــمول سهام عدالت شدند. از همان زمان فعالان 
کارگری خواستار شــمولیت کارگران کارخانجات و … در 
طرح سهام عدالت شدند اما به این موضوع توجهی نشد تا 
اینکه مسئولان اعلام کردند پرونده سهام عدالت بسته شده 
اســت.وی افزود: در این بین با توجه به فعال شــدن بازار 
بورس و مطرح شدن مجدد سهام عدالت، کارگران، انجمن ها، 
کانون ها و نهادهای مرتبط کارگری پیگیر این موضوع هستند 
که چرا ســهام عدالت به کارگران تعلق نگرفته است. ما این 
موضوع را از مجلس و دولت و … پیگیر شدیم تا اینکه قرار 
شد در مجلس به ساماندهی سهام عدالت بپردازند.بیات با 
اشاره به ضرورت مشمولیت کارگران در سهام عدالت جدید، 
گفت: کارگران جزو نیروهای مولد هســتند و سرمایه های 
اصلی تولید و اقتصاد محسوب می شوند؛ بنابراین از کارگران 
محق تر برای دریافت سهام عدالت چه گروهی است؟ باید 
شمولیت کارگران در طرح ســهام عدالت جزو برنامه های 

اصلی مجلس باشد.
  حقــوق کارگران، یک ســوم هزینه هایشــان را 

پوشش می دهد
  این فعال کارگری افزود: درست است که باید به مشمولین 
کمیته امداد و سازمان بهزیستی سهام عدالت بدهند و به هر 
طریقی معاش این قشــر را تأمین کنند، اما کارگران کسانی 
هســتند که اگر مشمول قانون کار باشند، باز هم درآمدشان 
نمی تواند حتی یک سوم هزینه هایشان را هم پوشش دهد؛ 
کارگران واقعاً از پس هزینه های مربوط به بهداشت، آموزش، 
معاش خانه و … بر نمی آیند.وی ادامه داد: به جد از دولت و 
مجلس خواستاریم که کارگران را در برنامه های خود ببینند 
و در صــورت اجرای این مرحله از ســهام عدالت جدید، 
حتماً کارگران نیز صاحب سهم شوند. امروز وضعیت معاش 
کارگران اصلًا خوب نیست.بیات با تاکید بر اینکه کارگران 
باید مورد حمایت دور جدید سهام عدالت قرار گیرند، اظهار 
داشت: کلیه لیست های بیمه شده کارگران به جز بخشی از 
کارگران ساختمانی در وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی 
است و به راحتی می تواند اسامی و لیست شاغلان را ارزیابی 
کند. بخش اعظمی از جمعیت ۱۴ میلیونی کارگران ســهام 
عدالت ندارند.وی تصریح کرد: از ســویی دیگر بسیاری از 
کارگران در زمان ثبت نام سهام عدالت، مشغول به کار نبودند 
و بعد از ثبت نام، شاغل شدند؛ از این رو ضروری است که 
بعد از این همه سال که از سهام عدالت گذشته است، باید در 
برنامه های جدید مربوط به این طرح، طوری سیاست گذاری 
شود که کارگران و نیروهای کار تازه وارد نیز از این حمایت 

بهره مند شوند.

سرویس اقتصادی // بعد از مصوبه اخیر دولت در 
رابطه با تسهیل فرایند ترخیص کالاهای اساسی 
و تولیدی از گمرک و بنــادر، به تازگی گمرک 
ایران طی مکاتبه ای با وزارت صمت بر عدم نیاز 
به تمدید ثبت سفارش کالاهای اساسی و مواد 

اولیه واحدهای تولیدی تاکید کرده است. 
   آنطور که مســئولان گمرک ایران می گویند در 
حال حاضر حداقل شــش میلیارد دلار کالاهای 
اساسی و تولیدی در گمرکات وجود دارد که ۳.۵ 
تا چهار میلیون تن آن کالاهای اساسی است که 
به دلایل مختلــف ترخیص آنها با موانعی مواجه 
و رســوب کرده اســت.اخیرا طی گزارشی که از 
ســوی گمرک در این رابطه به ریاست جمهوری 
ارائــه و موانع و راهکارهای لازم برای تســهیل 
خروج کالا مطرح شــد، وی نیــز موافقت هایی 
در این رابطه داشــت که به ویژه مســایل مربوط 
به تخصیص ارز را تــا حدودی حل و فصل می 
کند؛   براساس مصوبه جدید دولت امکان ترخیص 
درصــدی از کالاهای گروه یک و دو که در صف 
ترخیص ارز بانکی قرار بگیرند و مشکل مالکیت 
نداشته باشــند فراهم شده است.اما به تازگی طی 
مکاتبه ای که ارونقی- معاون فنی گمرک ایران- با 
مدرس خیابانی- سرپرست وزارت صمت- داشته 

موضوع تمدید سفارش کالاها و زمابنر بودن آن 
مورد توجه قرار گرفته است.وی اعلام کرده که با 
توجه به اینکه ترخیص اقلام مشــمول گروه یکم 
کالایی مشــمول اخذ و ارائه مجوزهای قانونی 
مختلف بوده و سازمانهای متولی صدور مجوزهای 
قانونی، در هنگام بررســی موضوع جهت صدور 
مجوزهای مربوطه، ثبت ســفارش معتبر از نظر 
زمانی مطالبه می کنند،   این امر تسهیلات ارائه شده 
در این زمینه را تحت الشعاع قرار می دهد، از این 
رو  ثبت ســفارش معتبر از نظر زمانی برای گروه 
کالایی اولویت اول الزامی نیســت.بر این اساس 
گمرک از وزارت صمت خواســته تا در راستای 
تسهیل و تســریع در انجام تشریفات گمرکی و 
ترخیص کالاهای اساسی و ضروری و حتی مواد 
اولیه واحدهای تولیدی و جلوگیری از بروکراسی 
زاید اداری و ایستایی های بوجود آمده در صورت 
صلاحدید، با موضوع عدم نیــاز به تمدید ثبت 
سفارش در گروه کالایی مورد نظر موافقت شود.

گفتنی اســت که براساس ضوابط و مقررات مواد 
اولیه تولید و واسطه ای و ماشین آلات به صورت 
درصدی ترخیص می شدند، اما در مصوبه اخیر 
دولت برای تسهیل ترخیص کالا پیش بینی شده که 

با تفویض اختیار شرایط آنها تسهیل شود.

رایزنی جدید برای ترخیص کالا؛حق مسکن کارگران به نقل و انتقالات تابستان رسید!

تمدید ثبت سفارش لازم نیست

معاون وزیر راه وشهرسازی خبر داد

سهام عدالت و کسر از حقوق، ضامن دریافت وام ودیعه مسکن

نبود اروپایی ها مانع از توقف طرح انتقال آب خلیج فارس نشد

جای خالی جامعه کارگری درسهام عدالت

 سرویس اقتصادی // رئیس اتحادیه گوشت گوسفندی 
با اشاره به اینکه امسال به دلیل شیوع کرونا غرفه های 
عرضه دام زنده برای عید قربان برپا نمی شود، گفت:مردم 
می توانند چند روز قبل از عید قربان نذورات خود را به 
قصابی ها سفارش دهند و در روز عید قربان گوشت ذبح 

شده در صبح همان روز را دریافت کنند. 
    علی اصغر ملکی با بیان اینکه قیمت شــقه بدون دنبه 
گوســفندی کشتار روز همچنان مانند هفته های گذشته و 
حدود ۱۱۰ تا ۱۱۲ هزارتومان اســت، اظهار کرد: قیمت 
آلایش گوسفندی نیز از هفته گذشته تغییری به خصوصی 
نداشــته است.وی با اشاره به اینکه در جلسه ای با حضور 

مســئولان مربوطه مطرح کردیم که با خروج دام از کشور 
برخورد جدی شود، گفت: به دلیل اینکه نزدیک عید قربان 
هستیم نیاز به دام و گوشت بیشتری داریم. اگرچه کمبودی 
در این زمینه وجود ندارد ولی خروج دام از کشور مقداری 
در سطح بازار اثر گذاشته اســت.رئیس اتحادیه گوشت 
گوسفندی در ادامه به ممنوعیت برپایی غرفه عرضه دام در 
مناطق شهر تهران اشاره کرد و گفت: همه ساله شهرداری 
در مناطق ۲۲گانه شــهر تهران غرفه های برای فروش دام 
زنده به مناســبت عید قربان برپا می کرد. ولی امســال به 
 دلیل شیوع کرونا، ســتاد ملی مقابله کرونا  دایرکردن این 
جایگاه ها را ممنوع کرده اســت تا بیماری منتشر نشود. 

همچنین از مردم درخواست کرده اند که نذورات خود را در 
بخش های دیگری هزینه کنند.وی اضافه کرد: به دلیل اینکه 
مردم هم نذوراتشان را ادا کنند و هم نگران کرونا نباشند راه 
حلی در نظر گرفته شــده که از لحاظ شرعی هم مشکلی 
ندارد. در حقیقت مردم باید  چند روز قبل ازعید قربان به 
قصابی های محلشان  به هر میزانی که گوشت برای ادای 
نذرشان نیاز دارند سفارش دهند. صبح روز عید قربان دام 
در کشــتارگاه به نیت عید قربان ذبح می شود و پس از آن 
با تایید سازمان دامپزشکی همان روز به صورت گرم درب 
مغازه ها توزیع می شود و مغازه دار نیز آن را تحویل مشتری 
می دهد. در حقیقت هم گوشت ذبح شده عید قربان به دست 
مردم می رسد و هم مشکلی از بابت انتشار بیماری وجود 
نخواهد داشت.ملکی در پایان گفت: البته این اقدام منوط به 
این است که سفارشات از روزهای قبل باشد تا مردم در روز 

عید قربان با مغازه خالی مواجه نشوند.

رئیس اتحادیه گوشت گوسفندی اعلام کرد

غرفه های عرضه دام زنده برای عید قربان برپا نمی شود

سرویس اقتصادی // ســخنگوی شرکت ملی 
پخش فرآورده های نفتی ایــران از آغاز طرح 
الکترونیکی توزیع گاز مایع در کشــور از یکم 
مردادماه به طــور هم زمان در بیش از ۱۰ منطقه 

این شرکت خبرداد. 
  فاطمه کاهی ســخنگوی شــرکت ملی پخش 
فرآورده های نفتی ایران از آغاز طرح الکترونیکی 
توزیع گاز مایع در کشور از یکم مردادماه به طور 
هم زمان در بیش از ۱۰ منطقه این شرکت خبرداد.

کاهی با تأکید بر اجرای این طرح از دو ماه گذشته 
در دو منطقه ایلام  و کرمانشاه شرکت ملی پخش 
فرآورده های نفتی به صورت آزمایشی اعلام کرد: 
این طرح به صورت هم زمــان در ۱۰ منطقه این 
شرکت آغاز شــد که با احتساب دو منطقه ایلام 
و کرمانشاه، این طرح هم اکنون در ۱۲ منطقه این 

شرکت آغاز شده است.
   وی هــدف از اجــرای این طــرح را تأمین 
عرضــه  از  جلوگیــری  شــهروندان،  رفــاه 
 خــارج از شــبکه و اســتفاده غیرمجــاز از

 گاز مایع و نیز ســاماندهی توزیع فرآورده های 
نفتی با استفاده از کارت بانکی سرپرست خانوار 
در همه شهرســتان های زیر پوشش این مناطق 

برشــمرد و افزود: طرح توزیع الکترونیکی گاز 
مایع به زودی در همه مناطق این شرکت اجرایی 

خواهد شد.
   ســخنگوی شــرکت ملی پخش فرآورده های 
نفتی تأکید کرد: پس از اجرای موفقیت آمیز طرح 
توزیع نفت سفید با اســتفاده از زیرساخت های 
بانکی، مقدمات طرح توزیع الکترونیکی گاز مایع 
نیز آماده شده و از امروز شاهد توزیع الکترونیکی 
این فرآورده در بین خانوارهای مصرف کننده که 
تاکنون زیر پوشــش گاز طبیعی قرار نگرفته اند، 

خواهیم بود.
   کاهی تأکید کرد: با اجــرای این طرح، توزیع 
گاز مایــع از طریــق کارت بانکی سرپرســتان 
خانوار که در ســایت جدید تجارت آسان ثبت 
 شده اســت، اجرایی خواهد شــد و افرادی که 
 تاکنــون در ایــن ســامانه ثبت نــام نکرده اند، 
می توانند بدون مراجعه حضــوری، با مراجعه به 
ســایت جدید تجارت آســان به آدرس اینترنتی 
 https://newtejaratasan.niopdc.ir
در این سامانه ثبت نام کنند و  سیلندر گاز مایع با 
نرخ مصوب دولتی از طریق دستگاه کارتخوان و با 

دریافت رسید سوخت بخرند.

آغاز فاز نخست طرح الکترونیکی توزیع LPG در کشور
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سردبیر : سمیه هاشمی پور 
دارای ضریب کیفی 45 و رتبه ششم

 در میان روزنامه های منطقه ای کشور

 مصاحبه اختصاصی  // واژه گــروه جهادی که به گوش آدم 
می خورد، ناخودآگاه تصویر چند جوان کم سن و سال در ذهن 
نقش می بندد که در یک روستای دور افتاده زیر گرما درحال 

ساخت و ساز و خدمت به مردم هستند. 
    ولــی کار گروه های جهادی تنها به فعالیت های عمرانی آن هم 
در یک روســتای دور افتاده و گمنام خلاصه نمی شــود و هر جا 
که محرومیت است بچه های جهادی وارد میدان می شوند و برای 
خدمت به محرومان تلاش می کنند. این که محرومیت هم فقط فقر 
مالی اســت را باید از ذهن بیرون کرد. محرومیت انواع گوناگونی 
دارد. گاهی این محرومیت از نوع اقتصادی و معیشتی است و گاهی 
از نــوع فکری و فرهنگی. برخی مواقع هم نیاز به فعالیت علمی ، 
آموزشی است و البته بعضی جاها هم باید کار عمرانی و ساختمانی 
انجام شــود.  گروه جهادگران انقلابی هرمــزگان از آن گروهایی 
 است که بیشتر فعالیتش در خود شهر بندرعباس است و تقریبا در 
همه ی حوزه های کاری نیز فعالیت داشــته است. برای مصاحبه 
و گفتگو با مســئول این گروه تمــاس گرفتم و برخلاف بعضی از 
مسئولان که برای یک مصاحبه ســاده و چند دقیقه ای باید کلی 
مکافات کشید تا بتوان وقت ملاقات تعیین کرد؛ ایشان با روی باز و 
در کوتاه ترین زمان ممکن به پیشنهاد مصاحبه جواب مثبت دادند. 

دریا: لطفا خودتان را برای خوانندگان روزنامه دریا معرفی 
کنید. 

بسم  الله الرحمن الرحیم . سجاد حیدری هستم. مسئول گروه جهادیِ 
جهادگران انقلابی هرمزگان. 

دریا: آقای حیدری ،لطفا برای ما توضیح دهید گروه جهادیِ 
که شما و دوستانتان در آن مشغول به کار هستید در چه 
حوزه هایی کار می کند و هدف اولیه از تشکیل آن چه بوده 
است؟ اعضای گروه شما چه کسانی هستند و آنها را چطور 

جذب می کنید؟
    گــروه جهادی جهادگــران انقلابی هرمزگان از ســال ۱۳۹۳ 
 فعالیــت خــودش را در زمینــه محرومیت زدایــی در مناطق 
حاشیه ای شهر بندرعباس آغاز کرده و در زمینه های مختلف فعالیت 
داشته است. این گروه در حوزه های عمرانی، فرهنگی ، آموزشی، 
اشتغال زایی فعالیت های متعددی را داشته است.در این چند ساله 
 ۱۷۰ خانواده تحت پوشــش این گروه قرار گرفته اند  و بر اساس 
اولویت هایی که در نظر می گیریم، اقدام به فعالیت و خدمت رسانی 
می کنیم. اعضای این گروه جهادی افراد محصل مثل دانش آموزان 
و دانشــجویان هستند و این گروه به هیچ سازمان و ارگانی وابسته 

نیســت و تامین بودجه این فعالیت ها بیشتر از طریق کمک های 
مردمی انجام می شــود.  انجام پروژه های عمرانی و درمانی نیز از 
طریق تفاهم نامه هایی اســت که با کمیته امداد، بهزیستی و ستاد 
اجرایــی حضرت امام خمینی )ره( صــورت می گیرد و هزینه ها 
تامین می شــود که البته مقدار آن بسیار ناچیز و چیزی در حدود 
بیست یا ســی درصد کل هزینه را شامل می شود و ما بقی آن از 
طریق جذب کمک های مردمی است.در حال حاظر تعداد اعضای 
گروه ما حدود دویســت نفر از خواهران و برادران هستند. یکی از 
برنامــه های راهبردی ما برای محرومیت زدایی این اســت که در 
 هر محله ای که کاری را انجام می دهیم،  از نیروی انســانی همان 
منطقه هم استفاده کنیم و آنها را جذب نماییم . یکی از برنامه های ما 
این بوده است که با هماهنگی مدیران مدارس و دانشگاه ها، اردوهای 
جهادی برای این قشــر نیز برگزار کنیم و طعم شیرین خدمت به 
نیازمندان را به همه بچشانیم.طی چند سال اخیر که از فعالیت های 
این گــروه می گذرد، حدود ۲۵ جهیزیه به  زوج های جوان تعلق 
گرفتــه و قریب به ۴۰ خانه در فعالیت ها و کارهای عمرانی گروه 
جهادی بازسازی و یا از ابتدا کاملا نوسازی شده اند. فعالیت های 
درمانی، توزیع نوشــت افزار، اشتغالزایی  با همکاری ستاد اجرایی 
فرمان امام خمینی ) ره(  از جمله این اقدامات است. کلیه این اقدامات 

مربوط به زمان پیش از شیوع ویروس کرونا بوده است.
دریا:بــا توجه به اینکه گروه جهــادی جهادگران انقلابی 
هرمزگان پیش از شــیوع ویروس کرونــا فعالیت های 
مختلف و متعددی داشته است، لطفا بفرمایید بعد از شیوع 

کرونا اقدامات شما چگونه ادامه پیدا کرد؟
  با آغاز شــیوع ویروس کرونا این گروه جهادی با همکاری ستاد 
اجرایی فرمان امام خمینی )ره( شش کارگاه خیاطی  با هشتاد چرخ 
خیاطی  تجهیز و راه اندازی کــرد  و حدود ۱۲۰ نفر از خواهران 
جهادی شروع به دوخت ماسک، گان و روپوش ایزوله برای عموم 
مردم و مراکز درمانی که نیاز داشتند کردند و این فعالیت از اسفند تا 
اواخر فروردین ادامه داشــته است و در این مدت ۹۰ هزار ماسک  
تولید و توزیع شــد. اعضای این گروه با سایر گروه های جهادی 
نیز همکاری داشــته اند و برای ضد عفونی معابر و اماکن عمومی 
اعضای گروه فعالیت داشته اند.با آغاز ماه مبارک رمضان اقدامات 
گروه جهادگران انقلابی هرمزگان به این سمت حرکت کرد که بتواند 
بسته های معیشتی تهیه و در اختیار نیازمندان قرار بدهد. سعی شد 
کسانی هم که از بابت شیوع ویروس کرونا دچار تنگی معیشت شده 
بودند با همکاری ستاد اجرایی فرمان حضرت  امام خمینی )ره( نیاز 

آنها نیز رفع شود. ستاد اجرایی قرار بود ۳۳ هزار بسته معیشتی بسته 
بندی و توزیع کند که بسته بندی آنها با همکاری نیرو های جهادی 
انجام و ۲ هزار و پانصد بسته نیز با همکاری ستاد اجرایی توسط این 
گروه جهادی خریداری و بین سایر گروه های جهادی و موسسات 
خیریه حاشیه شهر بندرعباس توزیع شد تا دراختیار نیازمندان قرار 
بگیرد. علاوه بر این اقدامات برنامه پخت و توزیع  ۱۵ هزار پرس 
غذای گرم در محلات حاشــیه ای و بین نیازمندان نیز در این ایام 
انجام شــد.با نزدیک شدن به نیمه ماه مبارک رمضان و میلاد امام 
حسن مجتبی علیه الســلام هم یک کاروان شادی با اجرای سرود 
و برنامه های شــاد سعی کرد کمی روحیه مردم را که مدت ها بود 
به دلیل شیوع کرونا و رعایت مسائل بهداشتی در خانه مانده بودند 
تقویت کند. در ادامه فعالیت ها نیز  ۲۰۰ بســته فرهنگی به همراه 
۴۰۰ پرس غذای گرم در حاشــیه شهر  بندرعباس بین نیازمندان 
توزیع شد.در دوران کرونا، طی تفاهمنامه ای که با کمیته امداد امام 
خمینی )ره( وهمچنین با مساعدت و همکاری یکی از بانک های 
استان انجام شد، هرکدام از این نهاد ها تعداد ۲۰۰ بسته بهداشتی را 
تامین کردند که مجموعا تعداد این بسته ها به عدد ۴۰۰ رسید و همه 
این بسته های بهداشتی بین نیازمندان بندرعباس توزیع شد.از جمله 
فعالیت های فرهنگی صورت گرفته می توانیم به فعالیت اعضای 
گروه جهادی در فضای مجازی اشــاره کرد که شامل برنامه های 
کتابخوانی، آموزشی، مسابقات آشپزی و مسابقات شعر خوانی و 
قرآن بوده است.یکی از فعالیت هایی که با همکاری سایر گروههای 
جهادی انجام شده، تشکیل پویش کتابخوانی مجازی هرمزگان با 
همکاری گروه جهادی جوانان کربلا بود. این گروه جهادی هر دو 
هفته یک بار، یک عنوان کتاب را معرفی و با تخفیف ۲۰ درصد و 
با پیک رایگان در اختیار شهروندان قرار می دهند و بعد از دو هفته 
هم مســابقه ای که برای همان عنوان کتاب طراحی شده برگزار و 
به قید قرعه هدیه ای با هدف تشــویق افراد به کتابخوانی داده می 
 شود و این برنامه نیز مورد استقبال عموم مردم قرار گرفته است.با 
فراگیر شــدن بیماری کرونا، در زمینه خدمت رسانی به نیازمندان، 
 کمیته امداد و ســتاد اجرایــی فرمان حضرت امــام خمینی)ره( 
همکاری های خوبی را با ما داشته اند؛ ولی متاسفانه برخی نهادها با 
ما هیچ همکاری را در این زمینه نداشتند و این جای گلایه زیادی 

دارد.
دریا: همانطور که اطلاع دارید وقتی خبر انتشار ویروس 
کرونا در کشور پیچید، همه ی گروه های جهادی پای کار 
آمدند تا در مقابل این ویروس منحوس مبارزه کنند. در 

این مسیر موفقیت ها و کارهای بسیار خوبی هم صورت 
گرفت. ولی در حال حاضر به نظر می رسد کمی فعالیت 
این گروه ها کمتر شده است و آن شور و حال اولیه دیگر 

دیده نمی شود به نظر شما علت این موضوع چیست؟
   از علل این که فعالیت گروه های جهادی در حال حاضر کمتر 
شده است، شاید انگیزه انجام کار باشد و بعد از آن مباحث مالی 
است. باید توجه کنیم که گروه های جهادی بر اساس حرکت های 
مردمی فعالیت و کار می کنند. الان با توجه به شرایط اقتصادی که 
تقریبا همه جامعه را درگیر خود کرده است، مردم کم تر می توانند 
کمک مالی کنند. برای مثال اگر کسی کارمند بوده و ماهیانه ۱۰۰ یا 
۲۰۰ هزار تومان از درآمدش را برای امورات خیریه و جهادی کنار 
می گذاشته است؛ امروز خودش با مشکل مواجه شده و مقداری 
کمتر از وضعیت عادی می تواند کمک کند. به عبارتی کمک ها 
کمتر شده، ولی همچنان ادامه دارد.موضوع دیگرعواملی هستند که 
باعث کم شدن انگیزه در نیرو های جهادی می شوند. ببینید ما با 
سایر گرو های جهادی هم در ارتباط هستیم، تا به حال به گوش 
ما نرسیده که یک مسئول یا مدیری از بچه های جهادی بابت انجام 
یک فعالیت تشکر کنند. بلکه عکس این موضوع رخ می دهد ، 
یعنی آن مدیر یا مسئول در حین یا بعد از انجام فعالیت های جهادی 
سر پروژها حاضر می شود و با تهیه عکس، فیلم و مصاحبه کار را 
به نام خودشان تمام می کنند. دیدن چنین صحنه ها و برخوردهایی 
باعث دلخوری و ناراحتی بچه های جهادی هم شــده است. اکثر 
بچه های جهادی جوانان و نوجوانان هستند که لازم است با ایجاد 
انگیزه، حمایت و بها دادن به آنها این نیروی کار موثر و مفید را برای 
فعالیت های مختلف اجتماعی حفظ کنیم.نکته ای دیگر هم وجود 
دارد ؛ در حال حاضر متاسفانه گروههای جهادی به طور جزیره ای 
کار می کنند و ما این موضوع را طی جلسه ای که با نماینده محترم 
ولی فقیه در استان داشــتیم به اطلاع ایشان رساندیم. جزیره ای 
عمل کردن یکی از مشکلات گروه های جهادی است؛ به طوری 
که اگر خیلی خوشبینانه بخواهیم نگاه کنیم نهایتا دو یا سه گروه 
جهادی ممکن است با هم کار کنند. گروه های جهادی می بایست 
با یکدیگر جلسات ماهیانه داشته باشند، همدیگر را بشناسند، با 
یکدیگر همکاری کنند و یکی از راه های رفع این مشکلات آن 
است که گرو های جهادی از نظر مدیریت انجام کارها زیر نظر یک 
مرکز واحد قرار بگیرند. تمام گروه های جهادی، نهادهای دولتی 
و حکومتی که در زمینه فعالیت های جهادی و کمک به نیازمندان 
توانایی کار کردن را دارند، به نظر من باید تحت نظر نماینده ولی 

فقیه در استان و با تشکیل یک قرارگاه جهادی با مدیریت نماینده 
ولی فقیه  با یکدیگر همکاری کنند. نماینده ولی فقیه به عنوان یک 
مرکز ثقل عمل کند و بتواند تمام این نهادها و گروه ها را به سمت 

خود جذب کند و آنها را با هم هماهنگ کند.
دریا: برنامه گروه جهادگران انقلابی هرمزگان برای آینده 
چیســت؟ یا به عبارتی درکدام حوزه های جهادی وارد 

خواهید شد؟
   اول آنکــه قصد داریم در آینــده نزدیک تعامل بین گروه های 
جهادی را بهبود ببخشــیم که لازم است مسئولان در این زمینه 
همکاری های لازم را داشــته باشند. بعد اینکه بتوانیم نیروهای 
جهــادی جدیدی را جذب کنیم و از ظرفیت، توانایی و تخصص 
همه نیروهای داوطلب استفاده کنیم. از دیگر برنامه ها این است 
که با همکاری قرارگاه جهادی امام رضا علیه السلام که بیشتر در 
زمینه اشتغال زایی کار می کند، بتوانیم یک سری از مشکلات مردم 
را حل کنیم که با رفع مشــکلات اقتصادی بسیاری از مشکلات 
دیگر نیز حل خواهد شــد. یکی دیگر از برنامه های آینده رفع 
مشکلات عمومی مردم شهر است برای مثال تلاش برای رفع بوی 
بد خورهای شــهر یا ترمیم گودال ها و چاله هایی که در خیابان 

است یا کاشت درختان مثمر.
دریا: به نظر شما خوانندگان روزنامه دریا و علاقمندان به 
فعالیت های جهادی چطور می توانند شما و سایر گروه 
های جهادی را در انجام کارهای جهادی و خدمت رسانی 

یاری دهند؟
   قبل از هر چیز می خواســتم از شما خواهش کنم اگر ممکن 
اســت در پایان این مصاحبه راه هــای ارتباطی ما با جوانان که 
شــامل کانال ها و صفحات مجازی است را در اختیار مردم قرار 
 دهید تا بتوانند با ما ارتباط بگیرند. خوب است مردم اجازه دهند 
خانواده هایشان، چه دختران و چه پسران در برنامه های جهادی 

شــرکت کنند بسیاری از مســئولان می توانند از طریق حضور 
فرزندانشان در اردوهای جهادی با مشکلات و کاستی ها آشنا شوند 
و برای رفع آنها اقدام کنند.یک خواهش دیگر نیز از مردم داریم وآن 
هم اینکه لطفا خودتان را جای آن مستمندی قرار دهید که شغلش 
دستفروشی بوده است و با شیوع کرونا همان منبع درآمدش را هم 
از دست داده خوب است. هر چند اندک، اما باید مردم به فکر این 
قشر از جامعه هم باشند.روزانه چندین خانواده نیازمند فقط با خود 
من تماس می گیرند و اوضاع و احوال زندگی شــان را شرح می 
دهند. فقط به عنوان مثال همین را بگویم ؛ روزی مادر یک خانواده 
زنگ زد و گفت من ســه روز است که شکم فرزندانم را با نان و 
رب گوجه ســیر می کنم. از این دست خانواده ها زیاد هستند که 
 چشم به یاری مردم دوخته اند.از عموم مردم می خواهیم که در همه 
زمینه ها به ما کمک کنند ، مشــاغل فنــی ، معلمی، تعمیر لوازم 

نیازمندان به ما کمک کنند تا بتوانیم مشکل مردم را حل کنیم.
دریا: با توجه به اینکه شــما به طور مســتقیم با مردم 
نیازمند در ارتباط هســتید ، مهمترین نیاز این قشر از 

جامعه را چه می دانید؟
در حال حاظر بیشترین چیزی که مردم به آن نیاز دارند رسیدگی به 
وضعیت اقتصادی و معیشتی است اکثر خانواده ها با آمدن بیماری 

کرونا به لحاظ معیشتی دچار مشکل شده اند.
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مادری که با نان و رب گوجه فرزندانش را سیر می کند

هرمزگان، نیازمند تشکیل قرارگاه جهادی برای همگرایی جهاد گران

 گــروه خبر // ریاســت و کارشناســان اداره 
بهزیســتی شهرســتان بندرعباس با مدیر و 
کارشناس مددکاری دفتر تسهیلگری و توسعه 
محلی اســلام آباد و گل کنــي دیدار و گفتگو 

کردند. 
   به گزارش خبرنگار دریا ؛ در راســتای اجرای 
برنامه های اجتماع محور برای پیشــرفت محله 
جلسه مشــترک بین ریاست  بهزیستی شهرستان 
بندرعباس و مدیر دفتر تسهیلگری و توسعه محلی 
اسلام آباد و گل کنی برگزار گردید. در این جلسه 
که با محوریت اجــرای برنامه های نهاد محور و 
اجتماع محور از ظرفیت یابی، امکان ســنجی ، 
انسجام و هماهنگی با دستگاه های نهادی مطابق 
بند »د« اجرای شــرح خدمات صحبت به عمل 
آمد. در ادامه جلسه بهارستانی کارشناس مددکاری 
دفتر تسهیل گری از ظرفیت این دفاتر در تسهیل 

و حمایت ساکنین در ســال های گذشته و نقش 
توســعه ای آنها اشاره ای داشــت و مقرر شد به 
منظور افزایش سطح همکاری نشست های مشترک 
بین کارشناسان اداره بهزیستی شهرستان بندرعباس 
و دفاتر تسهیلگری برگزار گردد و از موازی کاری 
بین دستگاهی )نهادی( در این بخش جلوگیری به 
عمل آید.همچنین آگاه سازی و دریافت ضوابط و 
مقررات معطوف به مسئله نرخ بالای آسیب اعتیاد 
و ابعاد گوناگون آن از دیگر موارد مطرح شده در 

این جلسه بود.
   بهارســتانی در ادامه این جلســه بر برگزاری 
جلســات هماهنگی و انســجام اقدامات با اداره 
بهزیستی شهرستان بندرعباس به منظور آمادگی 
در جهت عقد توافق نامه یا تفاهم نامه اشــاره کرد 
و خواســتار گســترش فعالیت مددکاری در این 
محلات شــد. در ادامه روند جلسه عماد کمالی 

 مدیر دفتر تسهیلگری و توسعه محلی اسلام آباد و 
گل کنــي از نقــش اثرگذار همکاری مشــترک 
بهزیستی شهرستان بندرعباس با دفتر تسهیلگری 
محلات به ویژه در محله اســلام آباد و گل کنی 
تقدیر نمود و اظهار داشــت پیگیــری و نظارت 
سازمان بهزیستی در حمایت و پشتیبانی از فعالیت 
مددکاران قابل تقدیر است و امیدواریم با ادامه این 
روند شاهد توسعه بیشتر بخش خدمات مددکاری 
و حل مسئله های این حوزه برای ساکنین محلات 
اســلام آباد و گل کنی باشیم. وی در ادامه بر تهیه 
برنامه های توســعه ای در مسائل مختلف و ارائه 
طرح نامه نظیر طرح توانمندسازی و جامعه پذیری 
معتادین بهبود یافته در محله صحبت کرد و اعلام 
آمادگی دفتر را برای اجرای طرح های توسعه ای 

و عملیاتی اظهار نمود.
  خانم پورمحمود مدیریت ســازمان بهزیســتی 

شهرســتان بندرعباس نیــز از عملکرد رضایت 
 بخش دفتر تسهیلگری اسلام آباد و گل کنی ابراز 
امیدواری و تقدیر نمود و مصوب شــد به منظور 
همکاری مشترک کارشناسان این سازمان نهایت 
همکاری را با این دفاتر داشــته باشــند و برای 
اجرای اقدامات مشترک ذیل قوانین سازمان این 
آمادگی همــواره وجود دارد.وی همچنین ارتباط 
بین کارشناسان دفاتر و سازمان را ارتباط سازنده 
قلمداد نمود که ماحصل آن را برگزاری جلسه آتی 
هفته با محوریت مسائل مربوط به حوزه خدمات 
مددکاری و کودکان کار و زنان سرپرست خانوار 
به صورت تخصصی دانســت. همچنین در ادامه 
نشست مصوب شد نیازهای ساکنین از طرف دفتر 
تسهیلگری جهت امورات حمایتی ،هدایتی اعلام 
گردد تا با تســهیل روند اداری و خدمت رسانی 
بتواننــد ارائه این خدمات را به کف جامعه محلی 

انتقال دهند.در ادامه رودباریان مدیر روابط عمومی 
سازمان بهزیستی شهرستان بندرعباس بر تعامل و 
همراهی این سازمان با دفاتر اشاره کردو حمایت 
همه جانبه در توزیع و انتشــار محتوای تولیدی 
ســازمان را در مناطق دارای دفتر تسهیلگری به 
منظور حمایت های تبلیغی و ترویجی در راستای 

شرح خدمات دفاتر اعلام کرد. همچنین در پایان 
جلسه بســته های تبلیغی و ترویجی اداره روابط 
عمومی بهزیســتی در حوزه هــای مختلف دفاتر 
تسهیلگری به کارشناس مددکاری دفتر اسلام آباد 
و گل کنی جهت بهره بــرداری در محله تحویل 

گردید.

ارتباط دوسویه بهزیستی و دفتر تسهیلگری  اسلام آباد و گل کني بندرعباس

گروه گزارش // نان یکی از اقلام جدایی ناپذیر ســفره 
ما ایرانی ها بوده و هســت، اما در ســالیان اخیر رفته 
رفته کیفیت نان های تولیدی در اســتان هرمزگان افت 
محسوس و چشمگیری داشته به نحوی که گلایه مندی 
مردم را در پی داشــته است، اما دلایل این افت کیفیت 

چیست؟ 
    نانوایی های متعددی در هرمزگان، نان بی کیفیت را بر سر 
سفره های مردم قرار می دهند و حتی با وجود اعتراض های 
مردم تغییر بخصوصی در بهبود این مشکل دیده نشده است.

در گفتگو با فرماندار شهرستان بندرعباس جهت پیدا کردن 
این حلقه گمشــده نان در هرمــزگان، وی این گونه اظهار 
داشــت که نان در بندرعباس از کیفیت و حجم مناســب 
برخوردار است و با اندک خاطیان همواره برخورد قانونی 
می شود و افزایش قیمت هم منطقی بوده است.اما ماجرای 
افزایش قیمت نان و تداوم کیفیت پایین آن در اســتان، به 

فاکتورهای متعددی در مراحل مختلف بستگی دارد که به 
هدف بررسی و تحلیل آن، به سراغ رئیس اتحادیه نانوایان 
بندرعباس رفتیم تا شاید بتوان مقصر اصلی عدم کیفیت نان 

را پیدا کرد.
  نان با قیمت واقعی خودش عرضه نمی شود

  در ایــن رابطه ابراهیم احترامی گفت: در خصوص قیمت 
نان نهایتا دولت تصمیم گیری می کند و علیرغم افزایش بیش 
از حد تورم در این سال ها، قیمت نان افزایش ناچیزی پیدا 
کرده است. رئیس اتحادیه نانوایان بندرعباس ضمن اشاره 
به اینکه تنها در هر چند سال، قیمت نان افزایش پیدا می کند، 
تصریح کرد: این مسائل باعث شده که ضررهای متعددی به 
واحدهای نانوایی زده شــود و حتی برخی از آنها تعطیل 
شوند که در نتیجه صنعت نان در استان ضعیف شده است.

وی افزود: تاکنون هیچ تسهیلاتی به جز یارانه آرد که تنها 

۲۰ درصد از هزینه های نان را شــامل می شود، به نانوایان 
داده نشده و قیمت نان هم فقط پانزده درصد افزایش داشته 
در حالی که بسیاری از هزینه های موثر دیگر تا ۷۰۰ درصد 

افزایش داشته اند.
   احترامــی در رابطــه با اینکه افزایــش زیاد قیمت نان 
مشکلات جدی برای معیشت مردم ایجاد می کند، ابراز کرد: 
مشکلات مردم در این زمان در عمده اقلام و کالاها است 
و در تمام بخش ها شــاهد گرانی سرسام آوری هستیم و 
نباید تنها این ملاحظه، باعث وارد شــدن ضرر و فشار به 
واحدهای نانوایی شود.وی تاکید کرد: نباید انتظار داشت تا 
قیمت نان افزایش پیدا می کند، کیفیت نان هم بهتر شود چرا 
که کیفیت به مواد اولیه ای که در اختیار نانوا قرار می گیرد، 
ماشــین آلات نانوایی، مواد افزودنی به نان و مهارت نانوا، 

بستگی دارد.
  آیا کیفیت آرد و گندم در هرمزگان مناسب است؟

   احترامی در رابطه با تامین آرد مورد نیاز اســتان گفت: 
عمدتا این نیاز از طریق کارخانجات آرد داخل استان تامین 
می شود، هنگامی که کیفیت گندم ما خوب باشد، کیفیت آرد 
نیز مرغوب تر و در نهایت نان بهتری تولید می شود.رئیس 
اتحادیه نانوایان بندرعباس ادامه داد: هنگامی که بطور مثال 
گندم سِــن زده باشد یا آرد دارای گلوتن و ایندکس پایین 
باشد، قطعا در کیفیت نان اثر می گذارد و کاهش می یابد.وی 
پیرامون کیفیت آردهای تولید شده در استان تصریح کرد: 
کیفیت این آردها با توجه به شرایط اقلیمی خاص استان، 
از برخی مناطق مانند خوزستان و گلستان پایین تر است اما 
در شش ماهه اخیر شاهد بهبود آن بوده ایم.احترامی در باره 

کیفیت گندم های وارداتی به استان اظهار کرد: در استان هایی 
که مرکز کشت گندم می باشــند، بعد از برداشت محصول، 
بهترین گندم را برای استفاده خود بر می دارند و گندم های 
با کیفیت پایین تر را به سایر استان ها مانند هرمزگان، صادر 
می کنند.وی در خصوص شرایط نگهداری آرد با توجه به 
گرما و رطوبت هوا، افزود: همواره آرد به مقدار مورد نیاز 
نانوایان وارد می شود و بیشتر از دو هفته در واحد نانوایی 

نمی ماند و سریعا مصرف می شود.
  فاکتور موثر دیگر بر کیفیت نان، ماشــین آلات 

نانوایی ها است
   رئیس اتحادیه نانوایان بندرعباس در این خصوص گفت: 
یکی دیگر از فاکتورهای موثر بر کیفیت نان، ماشین آلات 
و تجهیزات نانوایی ها می باشد، که متاسفانه اکثر آنها فرسوده 
هستند.وی ضمن تاکید بر اینکه ماشین آلات به روز نشده 
بر کیفیت نان تاثیر ســو می گذارد، اظهار کرد: دولت باید 
تسهیلات یارانه ای مناسب نظیر وام های چهار درصدی، به 
نانوایان بدهد تا آنها بتوانند ماشین آلات و تجهیزات خود 
را به روز کنند تا تاثیر موثری بر بهبود کیفیت، داشته باشد.

  نانوایان آموزش های لازم را می بینند اما...
  احترامــی در این باره گفت: بــا توجه به اهمیت مهارت 
داشــتن نانوایان و کارگران واحدهــا، آموزش های لازم 
بصورت سالانه به آنها داده می شــود و مهارت های لازم 
را نیز کسب می کنند.وی ادامه داد: اما بدلایل مختلف نظیر 
پایین بودن قیمت نان و حقوق کارگری، گرمی هوا و سخت 
بودن کار نانوایی در اســتان، برخــی از نانواها و کارگران 
ماهر از این چرخه خارج می شوند.رئیس اتحادیه نانوایان 

بندرعباس در رابطه با پایین بودن حقوق کارگری، افزود: 
نانوایان و کارگران نانوایی در استان به هیچ وجه از درآمد 
خود راضی نیستند و حداقل حقوق اداره کار را هم نمیتوانیم 
به کارگران خود بدهیم.وی ضمن تاکید بر اینکه این مساله 
باعث شده برخی نانوایان و کارگران ماهر شغل خود را رها 
کنند و به سمت کشاورزی بروند، خاطرنشان کرد: این مساله 
دســت دولت است و باید در قیمت نان تجدید نظر شود تا 

تولید نان به قیمت واقعی خود برسد.
  آزادســازی واحدهای نانوایی تاثیری بر روند 

بهبود کیفیت نان داشته است؟
   احترامی در این باره گفت: واحدهای نان یارانه ای، تمام 
آرد مصرفی خود را از گندم و آرد تولید شده داخل استان 
تهیه می کنند اما واحدهای آزادپز، آرد مورد نیازشان را از 

دیگر استان ها وارد می کنند.
  رئیس اتحادیه نانوایان بندرعباس ادامه داد: در این صورت 
واحدهــای نانوایی آزادپز به مراتــب کیفیت نان بالاتری 
نسبت به واحدهای یارانه ای دارند.وی در خصوص اینکه 
آزادسازی واحدهای نانوایی برای نانواها بهتر است یا خیر، 
گفت: تا حدودی بهتر اســت اما در کل سود کلانی ندارد 
چــرا که با وجود بالا بودن قیمت فــروش نان، آرد را هم 
با قیمت بالاتری می خرند.به گزارش تســنیم، همانطور که 
مشخص اســت، تکه های پازل بی کیفیتی نان در استان، به 
دست بسیاری از عوامل چیده شده است که با توجه به اینکه 
نان در تامین و سلامت غذایی مردم نقشی بسزا و مصرف 
بالایی در بین آنان دارد، از مســئولان انتظار می رود برای 

تغییر وضعیت کنونی تدبیر و چاره اندیشی کنند.

دلایل افت کیفیت نان بندرعباس چیست؟ 
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